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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 16 Nisan 2025 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 

RAMS Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Saygıdeğer üyelerimiz, toplantıya başlamadan önce salondaki hareketliliğin bitmesini 

bekliyorum. Lütfen yerlerimizi alalım. Galatasaray TV rejisi hazır mı acaba? Hazır. Tamam.  

Saygıdeğer katılımcılar, rahmetli Özhan Canaydın Başkanımızın adını taşıyan konferans salonu 

girişindeki bankodan gelen kayıtlara göre, 13.25 itibariyle oturumumuzda 96 Divan üyemiz ve 

bilgi mahiyetinde 14 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Açılış nisabımız mevcuttur, toplantıyı 

açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  

Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 

üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 

hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. Cumhuriyetimizin kurucusu ebedi 

başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna yaşamlarını yitirmiş kahraman 

şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami Yen ve arkadaşları ile geçen 

toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için sizleri saygı duruşuna davet 

ediyorum. Acı kayıplarımız oldukça fazla olduğundan vefat listesini yerime oturduktan sonra 

okuyacağım. (Saygı duruşu yapıldı.) Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine Allah’tan 

rahmet diliyoruz. Müsaadenizle yerime geçiyorum. 

Değerli hazirun, geçen toplantımızdan bu yana vefat eden Divan ve kulüp üyelerimizi arz etmek 

istiyorum. Divan üyelerimiz, 5160 Osman Dündar Kalyoncuoğlu, 5219 Cevdet Tangut Güven, 

5796 Alican Kart, 7852 Erhan Yekta Özütürk, 9265 Mete Erkin, 9908 Ekrem Öztürk, 10361 Hasan 

Şua Uçarer, 10622 Metin Sıcakyüz, kulüp üyelerimizden 8977 Erol Gürsoy, 10244 Haluk Yavuzer, 

11064 Ümit Kantel, 13272 Doğan Karamancı ve son olarak 15543 Kemal Sağun. Çok acı kayıplar, 

camiamıza, yakınlarına, kederli ailelerine tekrar baş sağlığı diliyorum. Gani gani rahmet eylesin. 

Değerli hazirun, gündemimize geçmeden önce yapmak istediğim birkaç açıklama var.  

Bazı sportif sonuçları malumunuzdur ama tekrar bir vurgulamak istiyorum. Erkek Basketbol 

takımımız, Basketbol Şampiyonlar Ligi Çeyrek Final ikinci ayak maçında, konuk ettiği Nimburk 

takımını ikinci maçta da yenerek, adını Final Four’a yazdırdı. Kendilerine kuvvetli bir alkış 

diliyoruz. 

Voleybol şubemizde kadın ve erkek voleybol takımlarımızın müsabakaları sürüyor. Öncelikle 

sezonu lig etabını 4 üncü olarak kapatan, kadın voleybol takımımız, son topa kadar mücadele 

ederek bizi gururlandırmıştır. 2024-2025 sezonunu da Vodafone sultanlar ligi playoff’unda 3-

4’üncülük etabı ilk maçında Eczacıbaşı ekibini konuk edecektir. Bu maç 17 Nisan Perşembe günü 

16.00 da bizim ev sahipliğimizde voleybol federasyonunun Burhan Felek voleybol salonunda 

oynanacaktır. İmkânı olan Divan üyelerimizin ve kulüp üyelerimizin katılmasını hassaten rica 

ediyorum.  

Erkek voleybol takımımızsa, bu akşam Efeler Liginde playoff 1-4 etabı, 2 nci maçında Fenerbahçe 

Medicana’nın konuğu olacak, ilk maçı malumunuz çok güzel bir sonuçla aldık, bu maç da bu 
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akşam 20.30 da yine voleybol federasyonunun Burhan Felek voleybol salonunda oynanacak. 

Kendilerine şimdiden başarılar diliyoruz. Kuvvetli bir alkış rica edelim. 

Değerli hazirun, malumunuz süper ligde şampiyon olan, olmuş olan kulüplerin Divan heyetleri 

olarak, periyodik yemekler yapıyoruz, toplantılar yapıyoruz. Yarın da değerli dostum Mahmut 

Ören’in Trabzonspor Divan Kurulu Başkanının misafiri olarak biz Başkan yardımcılarıyla birlikte, 

Trabzon’da olacağız. Trabzon’dan bahsetmişken özellikle elim bir cinayet sonucu bir 15 yaşında 

bir evladımız bir pazaryerinde öldürülmüştü. Trabzonspor taraftarıydı. Mattia Ahmet 

kardeşimizin ismini Trabzonspor Kulübü bir tribünlerine verdi anısını yaşatmak üzere, bu çok 

önemli bir sosyal sorumluluk projesidir ve büyük kulüplerin sivil toplum kuruluşları olduğunun 

da bir nişanesidir. O yüzden bu kararı alan Trabzonspor camiasına da kuvvetli bir alkış rica 

ediyorum. 

Değerli hazirun, ben lafı uzatmayacağım. Yalnız yaklaşık 3, 4 gündür, sürekli telefon veya sosyal 

medya üzerinden birtakım mesajlar geliyor, bizim Mecidiyeköy’deki sarı kırmızı bayrağımızın 

dalgalandığı rezidansımızın dış cephe giydirmesinde bir hem sponsor, hem de içerik yönünden 

bizim taraftarlarımızı, camiamızı rahatsız ettiği anlaşılan bir giydirme var, mutlaka önceki 

dönemde yapılmış bir reklam anlaşması, dış cephe giydirme anlaşması, fakat bu rahatsızlığı ben 

buradan dile getirip, saygıdeğer Yönetim Kurulumuzun gerekli, gereken ne gerekiyorsa, onu 

yapması konusunda kendilerine bir durumu arz etmek istiyorum. Daha da fazla bu konuda 

konuşmama gerek yok. Konunun anlaşıldığını düşünüyorum. 

Şimdi saygıdeğer hazirun gündemimize geçiyoruz. Gündemi Divan Kurulu Yazman üyemiz, Sayın 

Nilüfer Sanvar okuyacak. Buyurun. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Divan Kurulu, gündem: 

1. Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 

2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  

3. Galatasaray Sportif A.Ş. nin 1 Haziran 2024-28 Şubat 2025 dönemine ilişkin 9 aylık 

finansal raporlarıyla ilgili bilgi sunumu. 

4. 26 Nisan 2025 Cumartesi günü saat 10.00 da Haliç Kongre merkezinde yapılacak kulüp 

yıllık olağan bütçe toplantısı ile ilgili genel görüşme. 

5. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 

6. Kapanış. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Orada bir önemli not var, onu bir. 

 

Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 

Önemli not: Kulüp tüzüğümüzün 87/14 ve 96/8 inci maddeleri gereği, sunulması gereken kulüp 

ve bağlı ortaklıklarına ait 9 aylık konsolide mali rapor ve denetim kurulu raporu, Sportif A.Ş. nin 

dönem raporu, KAP’ta 9 Nisan 2025 tarihinde yayınlanması nedeniyle kulüp konsolide 

yapılabilmesi için Mayıs ayı Divan toplantısında sunulacaktır.  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, bu notu kulüp ilgili birimleri olan profesyonellerle, kulüp genel sekreterliği, mali 

grup, bütçe ve iç denetim kurulu ve yine Denetim Kurulumuzla müzakere ettik. Şimdi biz bu ayın 

olağan toplantısını o rapor, Sportif A.Ş.’nin mağazacılıkla yani futbolla mağazacılığın konsolide 

raporu ikinci Çarşamba olan 9’u gece yarısı KAP’a yüklendiği için, toplantımız da bu nedenle bu 

3’üncü Çarşamba, ayın 16’sına bugüne aldık. Sportifin konsolide raporu çıktı, fakat tüzüğümüzün 

emrettiği kulüp ile Sportif A.Ş.’nin tam konsolidasyon esasına göre olan raporu, bu kısıtlı sürede 

yetiştirilemedi. Hazırlıklar başladı, dolayısıyla bu notu koyarak Mayıs ayında tam konsolidasyon 

esasına göre, 9 aylık yani 1 Haziran 2024 – 28 Şubat 2025 9 aylık raporunu Mayıs ayındaki 

gündemde görüşeceğiz. Bu açıklamayı vermiş olayım. Şimdi okunan gündemi oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler. Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 

Gündemin 1 inci maddesiyle devam ediyoruz. 2025 Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi 

ve oya sunulması. gsDivan.com Divan internet sitesini ekrana verebilir miyiz? Beklerken vakit 

kaybetmeyelim. Toplantıda alınan ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsDivan.com Divan 

Kurulu internet sitemize yüklenmiş olup. Çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, aylık 

toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. Bir kopyası da Divan masamızda. O toplantı 

gündemine tıklarsak, önceki. Evet. Gündem değil. Nisan ayı, Mart ayı toplantı tutanağı. Evet. 

Tekrar tıklayalım. 50 sayfalık bir tutanak, imza sayfası ile birlikte 51 sayfa. Tutanağı oylarınıza 

sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir.  

Gündemin 2’nci maddesiyle devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Şu 

anda gelen evrak yok. Ancak zorunlu olarak okuyacağımız bir olağan bütçe genel kurulu 

gündemi var. Yönetim Kurulu tarafından haziruna bildirilmiş, onu da müsaadenizle 4’üncü 

madde öncesi, yani toplantı akışını daha bozmamak anlamında, ilgili maddesinin önünde, 

yazman üyemiz okuyacak. Evet, değerli hazirun, şimdi gündemimize geçiyoruz. 3’üncü 

maddemiz, Galatasaray Sportif A.Ş. nin 1 Haziran 2024-28 Şubat 2025 dönemine ait 9 aylık 

finansal raporlarıyla ilgili bilgi sunumu, muhasip üyemiz bu raporları sunmadan önce, ben sözü 

saygıdeğer Kulüp Başkanımız Dursun Aydın Özbek’e vermek istiyorum. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer 

hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum.  

Bugün Nisan ayı Divan toplantımızda bir aradayız. Konuşmama başlamadan önce tüm 

üyelerimizi çocuklarıyla birlikte, 23 Nisan’da Florya’da düzenlediğimiz etkinliğimize davet 

ediyorum.  

Mustafa Kemal Atatürk’ün tüm çocuklara hediye ettiği bu özel bayramda, ailelerimizle birlikte, 

güzel vakit geçireceğimize inanıyorum. 

Değerli hazirun, bildiğiniz gibi Florya’da 23 Nisan etkinliğimizi kutlayacağız, çocuklarımızla 

beraber, ayrıca başka bir önemi daha var bu buluşmanın, bildiğiniz gibi, artık Florya’yı 

bırakıyoruz, Florya’dan Kemerburgaz’a kısmen taşındık, taşınma işlemimiz A takımımız için bitti.  

Dolayısıyla bu aynı zamanda bu Florya’ya da bir veda partisi gibi organize edeceğiz ve akabinde 

de hemen Kemerburgaz’da da bir hoş geldin partisi yapmayı düşünüyoruz. Havaların biraz 
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ısınmasını bekliyorum, oradaki açık havada yapacağımız çok güzel bir toplantı olacağını 

biliyorum ve çok güzel de bir resepsiyon, sizlerin katılımıyla gerçekleştirmeyi düşünüyoruz. 

Değerli hazirun, birazdan muhasip üyemiz Sayın İbrahim Hatipoğlu, sizlerle Galatasaray sportif 

a.ş. nin 1 Haziran 2024 ve 28 Şubat 2025 dönemine ait 9 aylık finansal raporlarını sizin bilginize 

sunacak. 

Hemen önümüzdeki hafta sonunda 26 Nisanda da yapılacak olan bütçe toplantımızda daha 

detaylı bir şekilde, kulübümüze dair son gelişmelerle ilgili sizleri bilgilendireceğim. Bu arada 

bilginize daha detaylı önümüzdeki hafta sunacağım bilgilerin dışında kısaca bahsetmek istediğim 

bir iki tane konu var. 

Bunlardan bir tanesi Riva. Riva’da bildiğiniz gibi, inşai faaliyetlerimiz müteahhidin değişmesi ile 

akamete uğramıştı. Şu anda yeni formatıyla ve Galatasaray’ın genel kurulda açıklayacağım çok 

önemsediğim inşai faaliyetler şu anda başlamış vaziyette, sözleşmeler yeniden yapıldı ve 

Galatasaray bu yapılan yeni sözleşmelerle sizler de sevineceksiniz, çok önemli bir mali getiriye 

sahip olacak. 

Diğer bir husus da size bilgi aktarmak istediğim konu, Galatasaray Adası, geçen toplantılarda da 

bahsetmiştim, Adanın özellikle sağdaki ve soldaki havuz bölümlerinin kazıklar üzerinde olan 

bölümlerdi, kazıkların çürümüş olması, artık taşıyıcı özelliklerini kaybetmesinden dolayı, orada 

bir inşai faaliyetimiz devam ediyor. Kazıklar yenileniyor, büyük bir kısmı yapıldı. Yapılan kısım 

itibariyle de adayı işletmeye şu anda açmış vaziyetteyiz, üyelerimizi kabul ediyoruz, ama 

çalışmalarımız sizlere rahatsızlık vermeyecek şekilde aynı zamanda devam ediyor. 

Burada çok hassas bir çalışma yürütülüyor. Çünkü bunun boğazda olması, yani bir su üzerinde 

bir imalat yapılması, çok özel bir çalışmayı gerektiriyor. Bu çalışmada bize destek olan, Boğaziçi 

imar yetkilileri, çünkü deneyimleri çok yüksek. Bize büyük destek verdiler, onlara buradan bir 

teşekkür ediyorum. Diğer bir teşekkürü de ES inşaat diye bir yine üyemiz olan bir kardeşimiz, 

orada inanılmaz bir faaliyet gösteriyor. Hakikaten eğer önünden geçerseniz göreceksiniz, bir 

platform getirdik oraya, yani alışılmış bir inşaat şekli değil, ama son derece başarılı gidiyor. 

İnşallah oradaki faaliyetlerimizi tamamladığımız zaman, yani fazla uzun süreceğini 

düşünmüyorum. Çünkü bayağı bir kısmını hallettik, geldiğiniz zaman diğer etkinlik alanlarımızı 

da ziyaret edin, yapılan işlerimiz, yaptığımız işleri orada yerinde de görmüş olursunuz. Değerli 

hazirun, Galatasaray için yaptığımız çalışmalarda tek amacımız, Galatasaray’ın sahip olduğu 

değerleri en doğru şekilde kullanmak ve kulübümüzün geleceğe en güçlü şekilde ulaşımını 

sağlamak. Bu değerleri her toplantıda, sizlerle buluştuğum her zeminde, sizlere anlatmaya 

çalışıyorum. Galatasaray’ın gerçekten dünyaca ünlü, çok iyi tanınan bir spor markası olması, 

ayrıca bir sivil toplum kuruluşu özelliğine de sahip olması, bu değerlerin önümüzdeki yıllara, 

önümüzdeki yüz yıllara taşınması açısından da büyük önem kazanıyor. O itibarla benim ve 

arkadaşlarımın bunları değerlendirmedeki hassasiyetleri üst seviyede devam etmektedir. 

Bildiğiniz gibi, değerli hazirun, dün akşam aldığı galibiyetle, erkek basketbol takımımız, Sayın 

Divan Başkanım da üzerinde durdu. Tarihimizde ilk kez şampiyonlar ilginde final four’a kaldı ve 

bu akşam da erkek voleybol takımımız ilk maçını Fenerbahçe’ye karşı, 3-0 gibi net bir skorla 

kazandığı maçın rövanşına çıkacak. Bugün de net bir galibiyet alıp, adını finale yazdıracağından 

son derece eminim. 
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Hepimizi gururlandıran, yarı final serisinde, altın sette kaybeden kadın voleybol takımımız ise, 

yarın akşam 3 üncülük mücadelesine başlayacak. Ayrıca hafta sonu, kendi evimizde tekerlekli 

sandalye basketbol takımımız şampiyonluk için son maçına çıkacak. Buradan bir kez daha tüm 

takımlarımıza başarı diliyor ve sizlerden demin Divan Başkanım alkışlattı ama biraz zayıf oldu. 

Bu takımlarımız için, onları cesaretlendirmek için kuvvetli bir alkış istiyorum. 

Tabii kuvvetli alkışın esası, bunun Kadıköy’den duyulması, hep. Öyle değil mi Sami abi? (Çok iyi 

ama onu çok alkışladık, yeter ya, ayıp oluyor yani.) değerli Galatasaraylılar söz verdiğimiz gibi, 

her sene ütüne koya koya gidiyoruz ve daha önemlisi ise, bunu ayağımızı yorganımıza göre 

uzatarak gidiyoruz. İnşallah ihtiyacımız olan tesisleri tamamladığımız vakit, tüm takımlarımız 

sürdürülebilir şekilde, sadece Türkiye'nin değil, Avrupa’nın da en üst sıralarında yerini 

kuvvetlendirecek. 

Burada bir konunun hassasiyetini belirtmek istiyorum, değerli Galatasaraylılar, konuşmamın 

içine de koydum bunu. Tesisleşme, olmazsa olmazımız bizim. Eğer bir spor kulübü isek, eğer 

bunun gereğini yapıp, Türk insanını, Türkiye'yi yurt dışında gururlandırmak istiyorsak, ki çok, 

herkesin sevineceği, başarılara adım atmak istiyorsak, tesislerimizi yapmamız lazım. Bunun için 

ben ve arkadaşlarım, büyük bir çaba sarf ediyoruz. Özellikle bildiğiniz gibi, futbol tesislerimiz, 

modern şekliyle, hepinizi oraya davet ediyorum, yani görmenizi de istiyorum, yani hep beraber 

bir olduğumuz zaman, birbirimizle ilişkilerimizi, sevgi seviyesinde en üst seviyeye çıkardığımız 

takdirde neler yapabileceğimizin bir göstergesi orada duruyor. 

Hakikaten yani bize çok yakıştı, öyle düşünüyorum. Şimdi sıra geldi. Salon sporlarına. Salon 

sporlarında da artık bu alt yapı için salon aramaktan efendim maçlarımızı oynamak için nereye 

gidelim, efendim yüzmeyi nerede yapalım, judoyu nerede yapalım düşüncesinden sıyrılmamız 

lazım. Hep beraber, Galatasaray spor kulübüne yapacağımız en büyük hizmet, yönetimleri bu 

konuda destekleyerek, tesisleşmeyi tamamlamamız lazım. Bunun için elimizde un var, şeker var, 

her şey var. Hep beraber bu helvayı yapmamız lazım ve Galatasaray’ın önümüzdeki yıllarını, 

önümüzdeki yüz yıllarını bu manada bugünden hazırlamamız gerektiğini düşünüyorum. 

Değerli arkadaşlar, futbol takımımız da şampiyonluk yolunda emin adımlarla, şampiyonlukta 

değil sadece kupa yarışında da yoluna emin adımlarla ilerliyor. Camiamızın çok sevdiği bir 

mottomuz var. Mayıslar bizimdir diye. Evet bu Mayıs’ta çok fazla bir şey kalmadı. Çok kısa sürede 

mayıslar bizimdir mottosuna layık olacağız, bunun için çalışmalarımız, sizlerin de vereceği büyük 

destekle devam ediyor. 

Tüm engellemelere rağmen, tüm algı çalışmalarına rağmen, camiamızla dimdik şekilde 

hedefimize doğru ilerliyoruz. Ben bu son virajda tüm üyelerimizden ve taraftarlarımızdan 

takımımıza sonuna kadar destek vermelerini rica ediyorum. 25 inci şampiyonluk ve 5 inci yıldız 

hedefimize hep birlikte ulaşacağız.  

Değerli Galatasaraylılar, yaratılmak istenen tüm gergin ortamlara rağmen, biz sahada kalmaya 

ve orada kazanmaya devam ediyoruz. Her zaman söyledim, yine söyleyeceğim. Galatasaray bir 

şampiyonluk uğruna toplumu geren, kardeşi kardeşe düşman etmeye çalışan bir kulüp hiçbir 

zaman olmamıştır, olmayacaktır. 

Sonuna kadar hak ettiği her zaman sahada kazandığı şampiyonluklarla taraflı, tarafsız her spor 

severin takdirini de kazanmıştır. İşte bu yüzden Galatasaray’ın başarıları, Türk insanına mutluluk 

verir, huzur verir, umut verir. Galatasaray’ın ülkemizi yurt dışında temsil ettiği her an işte bu 
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umudun yansımasıdır. Hafızalarımızı tazeleyelim, Galatasaray yurt dışında başarıya yürüdüğü 

zaman, 85 milyon Türk insanının onun arkasında olduğunu hep gördük, hep izledik. Bu 85 

milyonun desteğine mazhar olmuş kulübümüzün tavrı, duruşu biraz önce size anlattığım gibi 

olduğu için bu 85 milyon bizim arkamızda durmuştur. Kopenhag’da aldığımız UEFA kupası bunun 

en büyük göstergesidir. Hangi takımın taraftarı olsun, olmasın, o günkü sevinci bir hatırlayalım. 

Ülkemizin mutluluğunu, ülkemiz insanlarının nasıl sevindiğini hafızalarımızda bir tazeleyelim, 

değerli Galatasaraylılar. 

Sürekli gerginlik peşinde koşan, umutsuz insanlara buradan sesleniyorum. Bu ülkede futbolu, bu 

ülke futbolu, bu ülke insanı, sırf bir şampiyonluk kazanmak için yaratmak istediğiniz bu 

ortamdan artık çok sıkıldı. Gelin artık bu düşmanca tavırlarınızdan söylerken inanmadığınız 

sözlerinizden, kazanma uğruna yaptığınız ahlaki açıdan sorunlu hareketlerden artık vazgeçin. 

Bu ülke sporuna dair sorumluluklarınızı artık yerine getirin, sahaya dönün, orada kazanmaya ve 

bizi orada yakalayıp geçmeye çalışın. (Zor o.) Ben de biliyorum zor olduğunu, evet. Değerli 

hazirun, siz değerli üyelerimiz ve taraftarlarımızın desteğiyle, 25 inci şampiyonluğumuzu 

kazanıp, 5 inci yıldızımızı takacağız. Buna yürekten inanıyor, tüm Galatasaraylıları Cuma günü 

sahamızda oynayacağımız Bodrum maçına da davet ediyorum. Önemli bir maç, herkesi maça 

bekliyorum, hepinizi sevgi ve saygılarımla selamlıyorum değerli Galatasaraylılar. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, 13.43 itibariyle bugünkü Divan oturumumuzu, 126 Divan üyemiz ve 15 kulüp 

üyemiz bizzat katılmışlardır. Ben şimdi gündem gereği sözü muhasip üyemiz, Sayın İbrahim 

Hatipoğlu’na veriyorum. Buyurun. 

 

Kulüp Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 

Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, Sayın kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu ve Galatasaray’ın 

saygıdeğer Divan Kurulu üyeleri, huzurlarınızda Galatasaray Sportif a.ş. nin 9 aylık finansal 

tablolarıyla ilgili bilgiler vermek üzere bulunuyorum. Hepinizi saygıyla selamlayarak, tabloyu 

sunmaya başlıyorum. 

Öncelikle bu tabloların TMS 29 raporlama esaslarına ve enflasyon muhasebesine uygun olarak 

hazırlandığı, geçmiş dönemlerin ilgili katsayılarla çarpılarak enflasyon muhasebesine göre, 

rakamların revize edildiğini bildirerek sunumuma geçiyorum. Sportif a.ş. konsolide olarak, 1 

Haziran – 28 Şubat 2025 tarihleri arasında toplamda 670 milyon TL kâr açıklamıştır. 

Kulübümüzün en önemli iştiraki olan Sportif A.Ş. son dönemde hep kârlı bir bilanço açıkladığı 

için, hepimiz adına son derece mutlu ve gurur verici bir durumdayız. 670 milyon kâr açıkladığımız 

bu dönemin, bir önceki dönemi ile kıyaslamalarıyla ilgili bilgileri de şöyle verebiliriz. Bu kâr bir 

önceki dönemde toplamda 4 milyar TL idi. Burada ilk defa enflasyon muhasebesine geçildiği için 

enflasyon düzeltmesinin getirdiği çok ciddi farklılıklar vardı, ilk dönemde. Örnek olarak parasal 

kayıp, kazanç hanesinde görülen 3.7 milyarlık birinci dönemdeki enflasyon düzeltmesi, bu 

dönemde sadece 855 milyon TL olarak gerçekleşmiştir. Hasılatımız bir önceki dönemde 7,6 

milyarken, bu dönem 7,7 milyar TL ye ulaşmış, giderlerimiz, satışların maliyeti, 6,6 milyardan bu 

dönemde 7,8 milyar TL ye çıkmış ve brüt kâr-zarar tablosunda 174 milyonluk bir brüt zarar 

görünmektedir. 
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Faaliyet kârımıza baktığımızda, geçen dönem 874 milyon olan zarar, burada 1,2 milyar TL olarak 

görülmüş, bunun temelinde de bizim en önemli zarar giderlerimizden bir tanesi, kur farkları ve 

hasılatımızdaki enflasyon oranındaki artışın gerçekleşmemesi, ancak şunu belirtmek gerekir ki, 

bu bir futbol kulübü şirketi, burada faaliyet giderleri içerisinde yer almayan futbolcu giderleri, 

futbolcu satışları, futbolcu kiralama gelirleri, bir alt tabloda yer aldığı için dip toplama 

baktığımızda Sportif A.Ş. nin esas faaliyetlerini de işin içine kattığımızda yaklaşık 670 milyonluk 

bir kâra ulaşıyoruz. 

Hasılatımıza baktığımız zaman bu hasılatın 1,4 milyar lirası, sponsorluk isim hakları ve reklam 

gelirlerinden oluşuyor. Bu bir önceki dönemde 1,6 milyar TL olarak gerçekleşmiş, naklen yayın 

gelirlerimiz 277 milyondan 385 milyona, loca, vip ve kombine satış gelirlerimiz 1,8 milyardan 2,3 

milyara, mağazacılık gelirlerimiz 2,2 milyardan 2,5 milyara, sporcu transfer, kira, yetiştirme 

gelirleri, 205 milyondan 271 milyona, UEFA şampiyonlar ligi ve Avrupa ligi gelirleri ise, 1,4 

milyardan 800 milyon TL ye düşmüş, hasılatlarımızı incelediğimiz zaman, iki tane alanda çok 

ciddi bir gelir elde ettiğimizi ve bunun da Avrupa'daki tüm büyük kulüplerle kıyaslandığında 

oldukça yüksek bir rakama ulaştığını gururla paylaşabiliriz. Bunlardan bir tanesi, loca, vip ve 

kombine gelirlerimiz. Burada hem sizlere, hem cefakâr taraftarımıza son derece müteşekkiriz. 

Burada oluşan gelir Avrupa'da birçok kulübün ulaşamadığı seviyelerde bir rakam, aynı şekilde 

Mağazacılık faaliyetlerinden elde ettiğimiz gelir de şu anda baktığımızda kulüpler arasında, 

futbol kulüpleri arasında son derece önemli bir paya sahip. Burada sadece şampiyonlar ligi 

gelirlerinde ciddi bir azalma var. Geçen yıl şampiyonlar ligi gruplarında mücadele ettiğimiz bir 

dönemde yaklaşık 1,4 milyar gelir elde etmişken, bu yıl maalesef Avrupa liginde mücadele 

ederek, bu gelirimiz ancak 800 milyon TL civarında bir rakama ulaştı. Bu da bize şunu gösteriyor 

ki, bizim Galatasaray olarak sürekli şampiyonlar liginde yer almamız, mali tablolarımız ve Sportif 

A.Ş. nin gelirleri anlamında çok ciddi bir önem arz ediyor. Bu sene bu hedefe çok yaklaştık, 7 

maçımız var, statü gereği bu yıl şampiyon olan Türk takımı direk şampiyonlar ligi gruplarında yer 

alacak. Daha önce 102 puan rekoru kırmış, 17 maç arka arkaya kazanmış, bir teknik direktör ve 

takımın bu yıl da kalan 7 maçımızı kazanarak, bu 25 inci şampiyonluğumuza ulaşacağı ve bizi 

tekrar şampiyonlar müziği ile stadımızda buluşturacağına son derece inanıyoruz bu yönde tüm 

kulübümüzün, tüm taraftarlarımızın bir arada bu sevinci yaşamak için kalan 7 maçı geçireceğine 

de yürekten inanıyoruz. 

Satışların maliyetine baktığımız zaman da buradaki en önemli giderlerimiz, sporcu ücretlerinde, 

2,8 milyar olan sporcu ücretlerimiz, bu dönem 3,2 milyara, amortisman ve itfa payı giderleri ki, 

buradaki en önemli gider, amortismandaki kasıt bonservis ödemeleri, 1,1 milyardan 1,5 milyara 

gelmiş, ticari malların, mağazacılıktaki ticari malların maliyeti de 1,1 civarında sabit kalmış 

durumda. Dip toplama baktığımızda bir önceki dönemde 6,6 milyar olan satışların maliyeti, bu 

dönem 7.9 milyara ulaşmış. Sportif a.ş.nin genel yönetim giderleri tablosuna baktığımızda ise, 

toplamda 200 milyon lira olan bir önceki dönem giderlerimiz bu dönem 270 milyon TL civarında 

bir rakama ulaşmış, buradaki de en önemli giderlerimiz, personel giderleri ve danışmanlık 

giderleri olarak yer almaktadır. 

Sportif a.ş. nin yine pazarlama giderleri tablosunu incelediğimiz zaman, geçen yıl 500 milyon TL 

civarında olan toplam giderleri, bu dönem 492 milyon lira ile, bir önceki dönemin Türk lirası 

olarak altında gerçekleştirilmiştir. Buradaki giderler de, mağazacılığın kira giderleri ki, bu başka 
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bir anlaşma şekli ile artık uzun süreli bir anlaşma yöntemi ile şimdi depolama giderleri ve 

amortismanlar içerisinde yer almaya başlamış, ancak toplama baktığımızda burada bir gider 

azalması ortaya çıkmıştır. Tablolarımızdan da görüldüğü gibi, geçmiş dönemde de, bu dönemde 

de, sportif a.ş. şu anda kârlı bir dönemde ve diğer spor kulüpleri arasında da önemli bir fark 

yaratmakta, bu anlamda. Beni dinlediğiniz için teşekkür ediyor. Saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Muhasip üyemize teşekkürler. 9 aylık sportif a.ş. finansallarını sundu. 14.07 itibariyle 

oturumumuzda 143 Divan ve 17 kulüp üyemiz bulunmaktadır. Bilgi mahiyetinde. Youtube 

kanalımızdan da izleniyor. En son baktığımda canlı yayını 3 bin kişi izliyordu. Değerli hazirun, 4 

üncü maddeye geçiyoruz. Kulübümüzün tüzüğümüzün yeni şekliyle, 2 ncisi icra edilecek. Yıllık 

olağan bütçe toplantısı, 26 Nisan 2025 te saat 10.00 da Haliç Kongre Merkezinde, özellikle altını 

çiziyorum. Yapılacak. Bununla ilgili duyurular ve detaylar sizlere, kulüp birimleri tarafından 

iletilecek. Gündem maddesini okuyalım. Evet. 

 

Divan Kurulu Yazman Üyesi Ali Tüzmen 

Gündem:  

1. Açılış. 

2. Genel Kurul Başkanlık Divanının oluşması. 

3. Saygı duruşu ve İstiklâl marşının söylenmesi. 

4. Kulüp Başkanı ya da görevlendirdiği kişinin sunuş konuşması 

5. Bütçe tasarısının görüşülmesi ve bütçenin karara bağlanması. 

6. Kulübümüzün mülkiyetinde bulunan İstanbul ili, Bakırköy ilçesi, Şenlikköy Mahallesi, 292 

ada, 243 parsel numaralı taşınmazın, (Florya Projesi) elde edilecek gelirin, kulübümüzün 

finansal sürdürülebilirliğinin tesisi açısından, i) öncelikle kulübümüzün iştiraki 

Galatasaray sportif, sınai ve ticari yatırımlar a.ş. nin Bankalar Birliği konsorsiyumuna olan 

mevcut borçlarının ve ayrıca kulübümüzün ve bağlı ortaklıklarının vadesi geçmiş 

borçlarının ödenmesi için kullanılması, Bankalar Birliği konsorsiyumuna yapılması 

gereken ödemenin, sermaye avansı, veya borç ödemesi olarak Galatasaray sportif, sınai 

ve ticari yatırımlar a.ş. ye aktarılması. İi) Kalan tutarların blokajda tutularak sermaye 

piyasası kurulundan, lisanslı bir portföy yönetim şirketi nezdinde kurulacak fon hesabına 

aktarılması. İii) Fondaki ana paranın ancak genel kurul kararıyla kullanılması. İv) Fon 

hesabına aktarılan paranın, elde edildiği döneme ilişkin kıstas geliri, KYD borsa İstanbul 

1 yıl vadeli devlet tahvilleri endeksi, DİBS 365 gün artış oranının yada ilgili yılda hazine 

ve maliye bakanlığı tarafından tespit edilmiş piyasa yapıcı bankaların temin ettiği yada 

sağladığı en yüksek mevduat faizlerinin ortalamasının yüksek oranı aşan tutardaki 

gelirinin amatör şubelerimizin ihtiyaçları doğrultusunda, mevcut tesislerimizin bakımı, 

onarımı ve geliştirilmesi amacıyla ve alt yapı faaliyetlerinde kullanılması. v) Fondaki 

paranın yukarıda sayılan esaslar haricinde kullanılmaması, teminat gösterilmemesi veya 

rehin edilememesi. Hususlarında Yönetim Kuruluna yetki verilmesine. 
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7. Tüzüğümüzün 24.19 maddesi uyarınca, Yönetim Kuruluna Galatasaray televizyon 

yayıncılık a.ş. nin hisselerinin bir kısmının nominal değeri üzerinden satın alınması 

hususunda yetki verilmesine. 

8. Dilekler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Divan Kurulu Yazman üyemiz Sayın Ali Tüzmen’e teşekkürler. 

Şimdi ben bu konuyla ilgili Yönetimden söz almak isteyen var mı acaba? Yoksa görüşmelere göre 

mi şey yapacaksınız? Onu bir belirleyebilirsek. O zaman değerli hazirun, gündemimizin 5 inci 

maddesinde de kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz 

verilmesi yer alıyor. 

Şimdi toplantı öncesinde gerek yazışma, gerek Divan hesabımıza, gerekse sözlü olarak, kürsüye 

gelerek yazdıran saygıdeğer 14 Divan üyemizi görüyorum. Şimdi oldukça yoğun bir konuşma 

talebi var. Şimdi müsaadenizle bir konuyu önce bir görüşme tekniğini açıklığa kavuşturalım. Ben 

şahsen daha önceki toplantılarda gündemdeki maddeleri birleştiriyordum, yani mali konularla, 

gündemdeki konularla genel görüşme, güncel konular hakkındaki konuları birleştirip 

konuşuyorduk, fakat bu toplantıda hem finansallar var, hem bütçe toplantısının girizgahı olacak, 

genel kurulun, yani bir mini genel kurul olacağı için, ayrı ayrı görüşmeyi, yani bütün bu Sportif 

A.Ş. raporları ve bütçe ile ilgili, gündemle ilgili konu görüşüldükten sonra, diğer konuların 

görüşülmesini öneriyorum. Anlaşıldı mı acaba? Maddeleri birleştirmeden, yani 9 aylık sportif 

a.ş. finansal raporları ile ve yapılacak 26 Nisanda yapılacak yıllık olağan bütçe toplantısı ile ilgili 

görüşmeyi açacağım üyelerimize, sadece bu konular konuşulacak. Sonra da bunun dışında kalan 

dilek veya istekler veya katkılar görüşülecek. (Başkanım o zaman 2 defa.) İki defa çıkma şeyi. (O 

zaman daha uzayacak o zaman) Ama öbür türlü de çorbaya dönme ihtimali var. Değerli hazirun, 

kıyasen uyguladığımız kulüp tüzüğüne göre ilk 3 konuşmacı konuşmadan süre kısıtlama önergesi 

verilemez. Bu şu anlama geliyor. Şu anda bir süre kısıtlama önergesi versek, bu 14 Sayın 

konuşmacımız, sınırsız. Sınırsız derken, gerçekten sınırsız. Bir konuşmacı sözü alıp, sabaha kadar 

da konuşabilir. Ancak ben şöyle, genelde gönüllü süre kısıtlaması, yani konuyu toparladıktan 

sonra, saygıdeğer konuşmacımız, mümkün mertebe, derli toplu sunumlar yapacaklarına 

eminim, veyahut katkılar. Bu konuyu saygıdeğer konuşmacılarımızın iyi niyetine ve becerisine 

bırakıyorum.  

Şimdi birleştirmeden ayrı ayrı görüşmeyi, öneriye sunuyorum. Kabul edenler? Birleştirerek mi 

görüşelim, gündeme uyacak şekilde sırayla mı görüşelim? Saygıdeğer konuşmacılar, gayet net, 

o zaman mali konularla ve gündemle ilgili, gündeme bağlı kalacak şekilde devam ediyoruz. 

Oylama fesholdu, çünkü hazirunun % 80 i bir kanaat bildirmedi. Evet. Sayın Faruk Gürbüzer, siz 

herhalde şeyle konuşulacaksınız, Ada konusunda bir talebiniz var. Tamam sonra konuşacaksınız. 

Sayın Ömer Tümay, tabii ki, buyurun. 

 

Ömer Tümay 

5 dakikada bitireceğim. Sayın Başkanlarım, kıymetli heyetleri, değerli hazirun, hepinizi saygıyla 

selamlıyorum. Şimdi 26 Nisandaki gündemle alakalı konuşacağım. Biz yönetim iyi şeyler yaptı mı 

sonuna kadar destekliyoruz. Arkasındayız yönetimin, Sayın Başkanın da yönetimin de. Fakat 



10 
 

bazen atlanan, yoğun gündem neticesinde unutulan, aksayan konular olursa da istişare yeri olan 

buradan uyarılarımızı yapıyoruz. Bunun, konuşmamın da bu şekilde değerlendirilmesini sizden 

rica ediyorum. Şimdi Florya konusunda, en başta şöyle konuşuldu. Biz Florya’dan biz gelir 

sağlayacağız, bu geliri bir fona yatıracağız, o fonun geliriyle de amatör şubeleri destekleyeceğiz. 

Şimdi gündeme bakıyorum 6 nın birinci maddesinde, 6/1 de, bir virgül arası, bir ifade var. Sportif 

a.ş. nin birikmiş borçları diyor ve bunun için de bir yetki isteniyor. Şimdi bu tip yetkilerin 

verilmesi için mutlaka rakamın önceden belirlenmesi, bildirilmesi lazım. Yani biz yetkiyi 1 milyon 

Euro için mi veriyoruz, 10 milyon Euro için mi veriyor, 100 milyon Euro için mi veriyoruz? Ne için 

verdiğimizi bilmemiz lazım. Çünkü bu Galatasaray’ın çok önemli bir konusu. Bundan sonraki 

yönetimleri de ilgilendirecek bir borçlanmalar ve ödemelerden bahsediyoruz. Bunun mutlaka 

yönetim tarafından bize açık açık bu rakamın ne olduğu, neleri kapsadığı, hangi dönemleri 

kapsadığı ve esasında şunu da öğrenmemiz lazım. Bu bonservis, valörlerinin, vadelerinin neler 

olduğunu da bilmemiz lazım. Yoksa bu hesap kitap, hiçbir zaman evdeki hesap çarşıya uymaz. 

Yani biz bugün bunu Florya’dan karşılarız, bir bakarız bitmiş, ondan sonra ne yapacağız? Ataköy 

ve Bakırköy’ü mü alacağız. Yani burada bir açıklık kalmış, bunun için yönetimden detaylı bir 

bilgilendirme talep ediyorum. Bu bir, bunun dışında hiç girmiyorum diğer şeye, konuya, bir 

konum daha var ama bu sadece hesabı bağladığı için burada kesiyorum Sayın Başkanım.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler.  

 

Ömer Tümay 

Bir konum daha var ama açmayacağım, şeye devam edelim. İkinci turda da onu anlatacağım. 

Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Teşekkürler, Sayın Ömer Tümay’a. Bu mali konularla ilgili görüşme talebinde bulunanlar bir 

Sayın Ertay Örmen, herhalde bu konuda görüşeceksiniz. Burada mı? Buyurun. Özellikle, Sayın 

konuşmacı sizin, geldi, tamam, buyurun. 

 

Ertay Örmen 

Değerli hazirun, Sayın Başkan ve Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın Başkan ve kurul üyeleri, çok 

değerli Galatasaray Spor Kulübü üyeleri ve Divan üyeleri. Şimdi Sayın Başkan ve muhasip üyemiz 

Sayın İbrahim Hatipoğlu güzel bir konuşma yaptı, kârlıyız, gidiyoruz. Başkan konuşma arasında 

kat be kat üstüne koyarak ilerliyoruz, ayağımızı yorganına göre uzatıyoruz ve tesisleşiyoruz dedi. 

Teşekkürler. Sayın Hatipoğlu da 690 milyon kâr ettiğimiz bir tablo verdi. Şimdi ben şu şeyi alabilir 

miyim? Şimdi o tablolar o türlü de yazılabilir, şimdi ben size farklı bir türde o tabloyu 

yazdığımızda ne çıkıyor onu anlatmaya çalışacağım. Bir de hakikaten, o kadar. Çalışmıyor mu? 

Tamam o zaman sen git. İşte buradan başladık. Evet, kat be kat üstüne koyarak gidiyoruz. Şimdi 

o tablolar bir de farklı bir şekilde nasıl sunulur ya da nasıl bakılır, ben size onu göstermek 

istiyorum. Hakikaten o kadar kârlı mıyız, hakikaten o kadar parlak bir durumda mıyız? Ha, bu 

konuşma, şöyle söyleyeyim. Taraftarları hiç ilgilendirmiyor, sadece spor kulübü üyelerine 
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yönelik bir konuşma yapacağım ve spor kulübü üyelerinin, Galatasaray’a karşı olan 

sorumluluğumuzun ne durumda olduğunu ve bu sorumluluk karşılığında ne yapmamız 

gerektiğini sizlere soracağım. Geçelim.  

Ben bir şey daha sorayım, bu sunum zamanında tabloyu koyun, beni göstermeseniz de olur, ya 

da köşeye koyun ama tabloyu mutlaka gösterin. Çünkü geçen sefer tabloları koymamışlar. Ben 

buradan konuşmuşum, kimse hiçbir şey anlamamış, arkada tablo olmayınca, lütfen finansal 

tablolar varken, beni göstermeseniz de olur.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Galatasaray TV rejisi, yansıma olduğu için şey oluyor, ama şey de olsa, mevcut şekliyle yansıtın. 

Yalnız Sayın konuşmacı ben baştan, daha önceki birkaç konuşmada da şey yaptım. Halka açık 

şirketle ilgili, birtakım yorumlarda, mevcut finansal figürler dışında üretilmiş türev figürler, 

yorumlarınız olabilir, ona bir şey yok fakat üretilmiş bir figürler olursa, o kabul edilemez ve 

kulübü idari para cezalarına SPK mevzuatı çarptırabilecek bir olay. Ben bunu peşinen söylemiş 

olayım. Bu toplantının moderatörü olarak.  

 

Ertay Örmen 

Peki, teşekkür ederim. Şu anda bir şey üretmedim. Tamamen yönetimin bizlere vermiş olduğu 

finansal tablolar üzerinden gideceğim. Ekstra üretilmiş bir tablo yok. Şimdi buradaki önemli 

cümle ve ben bunu en sonunda tekrar kullanacağım. Başka Galatasaray yok. Yani şu anda o 

noktadayız. Başka Galatasaray yok ve şu anki gündemde olan en önemli konu, 25 inci 

şampiyonluğumuz ve 5 inci yıldızı almamız, bunun haricinde Galatasaray’da önemli başka konu 

da yok. Ama bu Mayıs ayından sonrası ile ilgili kimsenin bir fikri de yok. Açıkça söylüyorum. 

Kimsenin de bir fikri yok. Çünkü bütçe gündeminde bile eğer para artarsa, bankalar birliği 

borcunu ödemek için, acaba sermaye avansı olarak mı koyalım, yoksa borç olarak mı koyalım 

diye bize soruyor yönetim. Demek ki bayağı bir çelişkide kalmış o konuda. Demin Ömer Tümay’ın 

da söylediği gibi, esasında, bir de bütün borçlar dendiğinde, Florya’dan geriye para kalacak mı? 

O da önemli bir konu. Şimdi onlara bakalım. Geçelim. 

Şimdi burada üretilmiş bir şey yok. Tamamen finansal tabloların özetini yaptım. Borçlarımız, kısa 

ve uzun. Toplamı geçen sene Şubattan, bu Şubat’a aşağı yukarı 3,3 milyar artmış. Euro bazında 

50 milyon Euro artmış. Geçen şubattan bu Şubata, o kadar. Şimdi demin Ömer Tümay bu şarta 

bağlı yükümlülükler, hani biz nedir bilmiyoruz dedi. Böyle 4 yıllık bir şey o, o tablo. Kısası yani bu 

Mayıs sonuna kadar, yani 31 Mayıs 2025 itibariyle şarta bağlı yükümlülüğümüz, 1.450 yani 38 

milyon Euro. Geri kalanı da yıllara tekabül eden işte 7 milyar civarında, toplamı 184 milyon lira. 

Yani bizim şu anda toplam borç ve yükümlülüğümüz 514 milyon Euro. Florya kaç para? Biz kaç 

paraya satacağız ya da kaç para kazanmayı düşünüyoruz Florya’dan? 300. Peki, 300 dü, 200 ile 

300 arası bir rakam konuşuluyor. Ama şu anda ne durumdayız, o da bilinmiyor. Bu rakamlar 

içinden hangi borçlar ödenecek de, Florya’dan artan para ile biz fona yatırım yapacağız ve o 

fonun getirisiyle de alt yapıya destek vereceğiz? Amatör şubelere. Siz o işte 200 milyon, 300 

milyon dolar ya da eurodan, siz bunların içerisinden istediğinizi seçin, ödemek için, yada 

ödememek için. Hani para kalacak bize geriye ve biz o parayla nasıl bir fona para yatıracağız? 

Ona bakacağız. En altta çok önemli bir şey var. Rakam var. Kulüp üyelerini ilgilendiriyor bu 
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rakam, çünkü bizim sorumluluğumuzda. Yani bizim sorumluluğumuzda derken, bu rakam 

buraya gelene kadar kimse çok da irdelemedi. Şu anda kulüp ve bağlı şirketlerinin sportife 

toplam borcu, 4.9 milyar. Aşağı yukarı 131 milyon Euro. Yani kulübün şu anda ortağı olduğu 

kendi kurduğu şirkete olan borcu, 131 milyon Euro. 300 milyon dolar, ya da 300 milyon ne ise, 

Florya’dan gelse, zaten yarısını kulübün sportife verme durumu var. Vermeyebiliriz. Vermezsek 

ne olacağını da şimdi göreceğiz hep beraber. Yani bu borç kapanma, bu borç, gördüğünüz borç, 

bankalar birliğinden fazla bir borç. Ve bunun karşılığında da sportif, kulübe faiz işletiyor. 

Mecburen. İşletmesi gerektiği için. Şimdi o faizin ne kadar olduğunu da göreceğiz. Bu iki rakam 

aklınızda dursun, şimdi geçeceğim. Geçebilirsin. Şimdi bu da demin Sayın İbrahim Hatipoğlu’nun 

sunduğu tablonun esasında, o biraz değiştirmiş tabloyu, ben değiştirmedim. Ben aynı finansal 

tablolardaki gibi sunuyorum. Yönetim değiştirmiş sırasını. Bu gerçek sırası. Bu gördüğünüz. 

Şimdi 2024 Şubat’ında 7,7 milyar, yani esasında demin İbrahim Hatipoğlu’nun sunumunda vardı. 

Hasılatımız sadece %1 artmış, hani biz diyoruz ya inanılmaz bir ciro yaptık, mağazamız rekorlar 

kırdı, sponsorluklar aldı başını gitti, kulübe para yağıyor dediğimiz konu, şu anda geçen seneki 

hasılatın altındayız, Euro olarak. Tamam, fark etmez. Tamam. Şöyle, zaten o önemli değil. Şu 

anda 204 milyon Euro ciro yapmış durumdayız. Ya da 7,7 milyar. Bir kere, bir kere en başta bir 

şirket sahibi, eğer iki liraya aldığı bir malı, 1,5 liraya satıyorsa diyeyim, ya da 2 liraya aldığı malı, 

1 liraya satıyorsa, yani daha doğrusu, daha başta alıp satarken zarar ediyorsa, bu şirketin geri 

kalan rakamlarına bakılmaz. Ama ben bakacağım şimdi, hepsine teker teker bakacağım. Daha 

biz malı alıp satarken zarar ediyoruz, 174 milyon lira. Sonra giderlerimiz var. O giderleri de 

düştüğümüz zaman, zararımız, faaliyet zararımız 1,3 milyara geliyor. Şimdi Hatipoğlu’nun orada 

alta koyduğu bir rakam var, yatırım faaliyetlerinden gelir ve gider rakamı, şimdi 6 aylıklarda 

burası başa baştı. Ben 6 aylıklarda onun için konuşmadım, çünkü Sportif A.Ş.nin çok basit bir 

trendi vardır, ilk 3 ayda ciddi kâr yazar. 6 ayda aşağı yukarı başa başa gelir, 9 uncu aylarda ya 

başa baştır, ya terse döner. 12 ayda da böyle terse döner. Şimdi 12 ayı söylemiyorum ama şu 

anda 9 ayda faaliyet olarak 1,3 milyar zarardayız. O diğer yatırımlar, yatırım konusu, yatırım 

faaliyetlerinden gelir gider de futbolcu alım satımlarıdır daha çok. Geçen sene orada 720 milyon 

kâr varken, bu sene o alım satım terse dönmüş durumda, 478 milyon zarardayız. Dolayısıyla şu 

anda böyle diğer, orada neyi koydum size, geçen sene Şubatı ve Mayıs sonunu koydum. Yani bu 

rakamları oradan ilerleyip devam edersek, Mayıs sonunda bu rakamların nereye geleceğini siz 

tahmin edin, yani iyileşmeyecek, onu da söylüyorum. Yani eksi olarak nereye geleceğini tahmin 

edin. Şimdi son geçen sene Şubat ve Mayıs ayında gördüğünüz finansman gelir gider farkı, eksi. 

Sportif a.ş. de yani finansman gideri gelirinden fazlaymış. Dolayısıyla daha fazla finansman gideri 

yapmış, fakat bu sene 366 milyon finansman geliri var. Yani giderinden fazla gelir elde etmiş. 

Sportif a.ş. nin finansman geliri yazdığı tek yer neresi? Teşekkürler. Bu sene yazdığımız rakam, 

aşağı yukarı şu anda 9 ayda 2 milyara yakın. Bütçeden fazla. Yani bütçede 2024-2025 bütçesi 

yok karşılaştırma olarak, çünkü Mayıs ayı bitmediği için 2024-2025 bütçesini koymamışlar. Ama 

2024-2025 bütçesindeki finansman giderine bakarsak kulübün, şu anki rakam onu geçmiş 

durumda.  

Dolayısıyla yani finansman gelirini sportif a.ş. kulüpten sağlıyor, yani ana, annesinden sağlıyor. 

Parasal kazanç enflasyon muhasebesinden gelen bu rakam, tabii ben yani bir de ben bütçe genel 

kurulunda konuşmayacağım için, size bütçe ile ilgili, yani bütçe rakamlarıyla ilgili her şeyi 
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söyleyeceğim ve bütçe genel kuruluna bu bilgilerle gidin diye vereceğim bu rakamları. Bu parasal 

enflasyon muhasebesinden gelir çok konuşuldu. Geçen sene 3,7 milyardı. Gördüğünüz gibi 

Mayıs ayında 3,2 milyara düşmüş o enflasyon kazancı. Bu sene 856 milyona inmiş ve bu böyle 

giderek azalacak, sonunda kalmayacak yani aşağı yukarı biz 4 milyarlık bir enflasyon kârını bir 

senede yemiş durumdayız ve büyük ihtimal bu 669 milyon Mayıs ayında terse dönecek. Yani yan 

taraftaki tablo ile karşılaştırırsak, şey değil, sadece tablodan bakarsanız görürsünüz. Dolayısıyla 

durumumuz bu kadar iyi, yani biz kâr eden bir şirket durumundayız. Kâr eden bir kulübüz ve 

bütün rakiplerimiz herhalde, yani ben rakiplerle çok şeyim yok ama ben sadece Galatasaray’ın 

durumu ile ilgileniyorum ve burada da nerede sorumluluğumuz olduğunu sizlere göstermek 

istiyorum. Size bilanço ve gelir tablosu ile ilgili sunumum bu kadar. Şimdi geçelim. 

Bütçe ile ilgili kısa bir şey vereceğim size. Şimdi bütçe, bize verilen bütçede, 24-25 yok. Neden? 

Çünkü Mayıs ayı bitmediği için, karşılaştırmak için bize 24-25 bütçesi gerçekleşmesini 

verememişler. 23-24 gerçekleşmesi var. Yani şaka gibi diyeceğim ama ya 23-24 teki gerçekleşme 

üzerinden bu seneki bütçeyi değerlendirmemizi istiyorlar ki, bu söz konusu değil. Yani 

takdirlerinize sunuyorum. Dolayısıyla ben o 24-25 bütçesindeki rakamlarla, bu sene verdikleri 

rakamları sizlere sunuyorum. Kulüp merkez, gelir gider farkı, 260 milyonmuş, bu geçtiğimiz 

senenin bütçesinde. Bu sene 674 milyona çıkmasını hedefliyoruz. Hani öbürü gerçekleşti mi 

bilmediğimiz için, bu nasıl gerçekleşir, onu da bilemiyoruz. Spor dalları gelir-gider farkı, 151 

milyondan 307, yani spor dalları dediğim, amatör şubelerin toplam gelir gider farkı, 151 milyon 

iken, bu sene 307 milyon bütçelenmiş. Şimdi burası, böyle bir anda dikkatimi çekti, ya dedim 

ben her seferinde yanlış mı bakıyorum, yanlış mı bakıyorum? Spor okulları, 2024-2025 te var, 

spor okulları bölümü, 2025-2026 da yok. Ya dedim mutlaka vardır, atlamamışlardır. Bu kadar da 

değil dedim. Evet atlamamışlar, onu gitmişler, yani voleybol ve basketbolun spor okulu 

bütçesini, voleybolla basketbolun alt yapısının içine koymuşlar. Şimdi bu spor okulları, esasında 

bir nevi iktisadi işletme gibi, yani bizim para kazanacağımız bir yer, yani alt yapı, sadece bizim 

gençleri yetiştirmek için para harcadığımız bir yer, spor okulları da haricen belki destek olsun 

diye para kazanılan bir yer. Bunu gidip de alt yapının altına gömmek, bizim buradaki spor 

okullarında ne olup ne bittiğini görmemizi engeller. Spor okullarından ne kazandığımızı görmeyi 

de engeller. Oralarda ne olduğunu bilmemizi de engeller. Zaten futbol spor okulları, bile bizim 

bünyemizde değil, orada bile ne olduğu belli değil. Yani spor okulları bizim için esasında 

bilinmeyen bir yer. Ve şu anda tam bir bilinmeze gitmiş bir hesabın altına yerleştirilmiş. Diğer 

gelir gider farkı, 331.287, iktisadi GSK iktisadi işletme gelir gideri bu da büyük ihtimal 

Mecidiyeköy, 100, 116 iken, 1.116 iken, 890 a inmiş ve esas finansman gideri kısmına geldik. 

Galatasaray spor kulübü yani geçen sene sportif a.ş.nin işlettiği bütçe rakamı 1,7 iken, bu sene 

2,4 milyar olmuş. 2,4 milyar bizim yıllardır ödeyemediğimiz bankalar birliğinden fazla bir rakam. 

Ve bize bir senede kulübe işletilen faiz rakamı. Şimdi bu nasıl böyle olmuştur diye düşündüm. 

Demek ki hani faizlerin düşeceğini düşündüm ama şimdi faizler 50 lerde duruyor, hani hükümet 

40 lara inecek falan demişti, 40 lara inerse, 6 milyar gibi bir borç üzerinden hesaplanmıştır, %50 

ise 5, ama %50 olamaz. Çünkü şu anda 5 milyar olan bir borç. Büyük ihtimal 2026 sonunda 6,5, 

7 milyarlara gelecek. Biz bu borcu ödeyemeyiz, sportif a.ş. ye. Yani daha doğrusu ödüyorsak da, 

geriye ne kadar Galatasaray kalır, onu ben bilemiyorum. Takdirlerinize sunuyorum. Burada 

tamamen finansal tablolardan gidiyoruz. Geçebiliriz. 
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Burada proje yatırım harcamaları ve beklenen nakit girişlerini yapmış, yönetim. 2025’te proje 

yatırım harcamaları 900 milyonmuş, bu sene 1,4 milyar diye projelendirmişler. Yatırım 

harcaması. Geçen sene 3,3 milyarmış ama bunun 2 milyarı Florya projesinden gelecek diye 

bütçelediklerine göre, Florya dan bir şey gelmemiş. Gelmedi daha doğrusu, dolayısıyla onu 

oradan silebiliriz. Bu sene yine 2 milyar gibi bir rakam bekliyorlar ve Mecidiyeköy’e 1,3 milyar, 

Riva projesine de 1,4 milyar oradan geleceği hedefleniyor. Bunların da işte tutup tutmadığını ve 

ne kadar tutacağını hep beraber göreceğiz. Şimdi ben açıkçası, bir daha geçelim. Bir tane daha 

geç. Şimdi şu anki hasılatımız, geçen seneyle karşılaştırmayı da bırakalım, hiç önemli değil. 7,7 

milyar. Brüt zararımız 174 milyon, yani daha alırken zarar ediyoruz. Faaliyet zararımız 1,3 milyar 

ve futbolcu alım satımında da terse dönmüşüz ve oradan da 478 milyona inmiş. Yani biz şu anda 

esas 3 tane rakamda zarar ediyoruz. Brüt de, faaliyette ve yatırım faaliyetlerinden sonrasında 

kalan kâr ve zararda. Yani bunun üstüne konuşulacak bir şey yok. Bunun üstüne şu denemez. 

Kat be kat üstüne koyarak ilerliyoruz ya da ayağımıza yorganına göre uzatıyoruz denemez. 

Tesisleşmek, evet. Gerekli. Ama biz çok daha farklı, radikal değişimlere ihtiyacımız var. Bir kere 

zaten sportif a.ş. nin artık böyle yönetilmemesi gerekiyor. Sportif a.ş. nin Yönetim Kurulu üyesi, 

7 kişiydi 16 ya çıktı. Zararımız iyice tavana çıktı. Demek ki 16 kişilik Yönetim Kurulunun sportif 

a.ş. ye bir faydası yok. Yani biraz oradan başlamak gerekiyor. Ve bizim şimdi büyük ihtimal 

şampiyon olacağız, şampiyonluktan sonraki ilk şeyler, herhalde yemekler, kutlamalar, kupa ile 

fotoğraflar, pastalar keseceğiz büyük ihtimal. Ve ondan sonra Şampiyonlar Ligine giriyoruz 

edasıyla, şampiyonlar ligine göre takımı kurmamız gerekecek tabii ki ve ona göre de bir para 

harcamamız lazım. Açıkça söyleyeyim, öyle bir para yok. Öyle bir para varsa da bu rakamlar daha 

artacak demektir. Bizim ciddi şekilde kendimize gelmemiz lazım. Sanki ilk defa şampiyonlar 

ligine gideceğiz bu sene, direk gideceğiz ya. Biz son 2 senenin de şampiyonu biziz, biz son 2 

senede şampiyonlar ligine biz gidiyoruz, ne oldu? İlkinde Kopenhag’ı geçemedik, gruptan 

çıkamadık. Sparta Prag gibi bir takıma elendik, Avrupa kupasına gidemedik. Bu sene ne oldu? 

Young Boys diye bir takıma elendik, şampiyonlar ligine hiç gidemedik. Avrupa kupasının 

statüsünü değiştirdiler diye Avrupa kupasında işte birkaç maç oynama şansına nail olduk. Onda 

da AZ Alkmaar bizi eve gönderdi. Ne oluyoruz? Bu kadar para, sadece şu ligde şampiyon olmak 

için, fazla. Eğer sadece bu ligde şampiyon olacaksak bütün bunların sonunda, bu para fazla. Ama 

tabii ki şu anda çıkacak herkes diyecek ki yönetim, hedefimiz şampiyonlar liginde ilerlemek, 

çeyrek final, yarı final ve bize oradan para akacak ve kasamız dolacak. Üzgünüm, zaten o gelecek 

paranın yarısı şu anda harcanmış durumda. Onun için dolacak bir kasamız yok. 

Bir slayt daha alalım, bu da son slaytım, sadece akıllarda kalsın diye. Bu 514 milyon euroyu 

unutmayalım. Bunun içinden gelecek senelerin şeylerini düşebiliriz. Ama bu bir 

yükümlülüğümüzdür, ha deniyor ki bu yükümlülük, elimizde futbolcularımız var. Onları satsak, 

işte bunu, yok onları satsak bunu karşılamaz. Artı zaten satsak, ne kadarını kim alır? Onu da 

bilmiyorum. Son aldıklarımızı herkes biliyor, onları hiç kimseye satamayız. Ve onların da bunun 

içinde yükleri var ve buradaki tabii alttaki rakam, o 4940 ciddi bir rakam. Yakında anahtarı 

sportife verebiliriz. Kulübün anahtarını. Bu ciddi bir tehlikedir.ve çok ciddi dikkatinizi çekmek 

istiyorum bu konuya, bu bizim açıkçası, kulübe olan sorumluluğumuzdur, borcumuzdur, 

görevimizdir, buna karşı kulüp üyeleri olarak bir ses çıkarmak zorundayız ve Ali Sami Yen’in bize 
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bıraktığı mirasa sahip çıkmalıyız ve sahip çıkma günü bugündür, çünkü başka Galatasaray yok. 

Beni dinlediğiniz için teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. Nasıl? Tabii ki muhasip üyemiz, Sayın İbrahim Hatipoğlu 

katkıda bulunacak. Buyurun. 

 

Kulüp Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İbrahim Hatipoğlu 

Değerli hazirun, hemen Ertay Beyin bahsettikleriyle ilgili birtakım kendi yorumlarımızı ve 

doğruları açıklamak için huzurunuza geldim. Şimdi öyle bir tablo anlattı ki Ertay Bey, hani bu 

takım sanki, perişan bir halde, 7,7 milyar lira bir hasılat elde etmiş, bu çok sıradan bir şeymiş 

gibi, yani tabloya nereden bakmak isterseniz, Galatasaray Sportif A.Ş. yi nasıl göstermek 

isterseniz rakamlar üzerinde istediğiniz değişiklikleri yaparak ancak bu kadar kötü ve ümitsizlik 

vaad eden bir tablo sunabilirsiniz. Galatasaray sportif a.ş. 9 aylık bilançolarında Türkiye'deki SPK 

ya tabi tüm şirketlerin uyguladığı muhasebe kurallarını uygulayarak bir tablo hazırlamıştır ve bu 

tablonun sonunda üzgünüm ama 670 milyon kâr çıkmıştır, bunun tartışılacak, manipüle edilecek 

bir tarafı olduğunu düşünmüyorum. 

Galatasaray sportif a.ş. diğer tüm şirketler gibi enflasyon muhasebesine tabidir ve burada yasal 

yükümlülükler ne ise, buna bağlı olarak bir tablo ile paylaşmaktadır, tüm rakamları. Şunu çok 

net söyleyelim. Biraz önce göstermiş olduğum Galatasaray sportif a.ş. nin konsolide tablosunda 

sadece, finansman gelirleri kısmında görülen 366 milyon TL sportif ile kulüp arasındaki borç 

ilişkisine bağlı değişebilecek bir rakamdır. Bugün böyle bir borç olmazsa, böyle bir gelir de elde 

etmezsiniz, bu 366 milyon lirayı bu tablodan çıkarabilirsiniz. Ama diğer tüm rakamlar, bu 

faaliyetlerden elde edilmiş doğru rakamlardır, bağımsız denetimden geçen, SPK ya tabi bir 

kulüptür ve kulübümüz son dönemde olduğu gibi, 9 ay sonunda da 670 milyon lira kâr elde 

etmiştir. Şimdi bunu, şunu çıkaralım, bunu çıkaralım demenin bir alemi yok. Galatasaray Sportif 

A.Ş.nin en önemli faaliyeti, oyuncu gelirleridir. Buraya baktığınız zaman, şimdi alıp satmak 

dediğiniz bu değil Ertay bey, satışların maliyeti kısmında oyuncu satışınız yok. Kiralama 

gelirleriniz yok. Bu muhasebe kurallarının hazırlandığı şirketlerin genel yapısı itibariyle bizim 

esas faaliyetimiz olan oyuncu satışlarından elde edilen gelirler tablonun alt kısmında yer alıyor. 

Bu bizim bir kabahatimiz değil ki, kural böyle. Siz satışların maliyetlerini işte alırken zarar 

ediyorsunuz, 2 liraya aldığınızı 1,5 liraya satıyorsunuz, derseniz, büyük bir haksızlık etmiş 

olursunuz. Günün sonunda bu kulüp, sportif a.ş. olarak kâr etmiştir. Bu tablolar herkesin 

denetimine açıktır. Nereden bakarsanız bakın, dip toplama baktığınız zaman ulaşılmış rakam 

budur, takımımız şampiyonluğa gidiyor, öyle bir şey söylediniz ki, keşke gitmesek Şampiyonlar 

Ligine. Yani vallahi o kadar bir umutsuzluk oluştu burada. Bizim takımımız şampiyonlar ligine 

gitmek amacıyla Avrupa'da başarılı olmak üzere kurulmuş bir takım. Bu takımın şampiyonlar 

ligine gitmesi hepimiz için önemli. Sadece parasal olarak değil. Bu camianın tamamının 

beklentisi, Avrupa'da başarılı olmak. Bu tabloda eleştirilecek tek konu, geçen yıl 1,4 milyar 

olarak elde ettiğimiz şampiyonlar ligi gelirimizi, bu sene şampiyonlar ligine katılamadığımız için 

Avrupa ligindeki seviyeye getirip, yarı yarıya düşürmemiz, bu eleştiri sonuna kadar haklı ve buna 

diyecek bir lafımız yok. Ama diğer tüm rakamlar, bu sene. Şimdi biz enflasyon muhasebesi ile 
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geçen sene elde ettiğimiz gelirleri yükseltmişiz. Bunun üstüne çıkarmışız, 7,7 milyar TL den 

bahsediyoruz, 9 aylık gelir olarak, lütfen bir Avrupa'daki kulüpleri inceleyin, hangisi 9 ayda böyle 

bir hasılata ulaşmış? Bu mağazacılık gelirleri rakamlarını, kaç tane kulüp elde ediyor? Stadyum 

kombine gelirlerini kaç tane kulüp elde ediyor? Yiğidi öldürün ama hakkını yemeyin derim, 

saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Hatipoğlu’na teşekkürler. Değerli hazirun ben toplantıya gelmeden önce, hayır bir 

dakika söz vermedim. Burası Divan Kurulunun, Divan Kurulu Başkanlığının moderasyonunda 

ama öncelikle, öncelikle söz aldıktan, ben söz verdikten sonra konuşun, 25 dakika gayet detaylı 

bir sunum yaptınız. (Okey teşekkür ederim.) Yani. (Yok, ben, benden sonra söylenen yanlışları) 

değerli hazirun, 4 sportif a.ş., 8 ve 9 Nisan akşamı, finansallarını açıkladılar. Ben diğerlerine 

girmeyeceğim ama 4 sportif a.ş. de en yüksel hasılat kulübümüzde. Bunda emeği geçenlere 

lütfen kuvvetli bir alkış rica ediyorum. Baştan beri, şu tartışma oluyor. Hasılat, brüt, brüt zarar 

var, niye? İbrahim Hatipoğlu gayet güzel söyledi. Ben değişik toplantılarda da söylüyorum. 

Değerli hazirun, satılan mal veya hizmetin maliyetine, sizin en büyük asetiniz olan, futbol 

faaliyetindeki futbolcu alış satışını koyamıyorsunuz, o bilançonun altında yatırım 

faaliyetlerinden gelir veya giderlerde yer alıyor. Bir Porto, Benfica, Portekiz kulüpleri, özellikle 

yetiştirici kulüpleri örnek veriyorum. Bayern’i veya Manchester United’ın, bunların anormal 

senelik 100 milyon Eurolar biçiminde futbolcu net futbolcu gelirleri var. Yani aldığından, misli 

misli fazlasına satabiliyor, dolayısıyla tabloları okurken hangi faaliyetin içinde olduğumuzu şey 

yapmak lazım. Bir futbol kulübünde futbolcu alış satışını yazmayacak mıyız, kara yasa mı 

bürüneceğiz? Ben şimdi burada bakın benim yönetimi savunmak gibi bir şeyim yok. Ben 

Galatasaray’ı savunurum. Ben Galatasaray’ın Divan Kurulu Başkanıyım. Hayır, Galatasaray’ın. 

Hayır. (Divanı savunursunuz kardeşim.) (Hiçbir surette, bildiğiniz konularla konuşursunuz.) Söz 

almadan konuşmayın lütfen. (Böyle, saygısızlık olmaz) Saygısızlık sizin yaptığınız. Söz almadan, 

söz almadan konuşmak. (Ben büyük bir keyifle size saygısızlık yaparım. Büyük bir keyifle 

diyorum.) Ben haziruna bırakıyorum. (evet, bıraksanda razıyım.) Ben haziruna bırakıyorum. Ben 

haziruna bırakıyorum. (Bugüne kadar yapmadığınız görevi de adam gibi yapın.) Ben şahsi 

polemiğe girmeyeceğim. Hazirunun vaktini de almaya gerek yok. Yalnız şunu sadece söylemekle 

yetiniyorum. Eğer bir kısım üyemizde, isim vermiyorum, onlar kendilerini belli ediyorlar. 

Kendilerini kanaat önderi, atomu parçalıyormuşçasına, büyük kanaat önderi gibi, seçilmiş 

kurulların, Divan Kurulu veya Yönetim Kurulunun üzerinde görme hastalığı varsa, ben 6833 

numaralı, 46 yıllık bir üye, Divan Başkanlığından 2 dönem seçilmiş Divan Başkanlığından ve 13 

yıl nonstop Divanda görev yapmamdan bağımsız, ben bu üyelerle şahsen uğraşırım. 

Galatasaray’ın kanseridir bunlar. Evet, değerli hazirun, şimdi Sayın Mete Başol, herhalde mali 

konuda. O zaman sonra vereyim. Tabii ki, tabii ki, buyurun. 

 

Mete Başol 

Sayın Divan Başkanı, heyeti, Sayın Yönetim Kurulu Başkanımız, heyeti, değerli üyeler, ben daha 

başka bir şeyler hakkında sonra konuşacaktım ama bir iki görüşüm bildirmek istiyorum, mali 

konular açıldığı için, yapılan sunumda da gördüğümüz üzere, 2 tane olgumuz var. Galatasaray 
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Spor Kulübü ve sportif a.ş., bir tanesinin sadece varlığı var. O varlıktan bir nakit para yaratmak 

durumunda, öbürünün faaliyeti var. Çünkü kulübün diğer spor branşlarının para kazanma şansı 

bütün Türkiye'de olduğu gibi, çok az, yok. Bir ana sorunumuz var. Kulübün sportife olan borcu. 

Kulübün sportife olan borcu, temizlenmeden, bu iki olgu, doğru analiz edilmesi çok zor oluyor. 

Çünkü öbür türlü, sadece sportifin faaliyeti, tamamen faaliyetiyle ilgili olarak analizler, çeşitli 

şeyler, işte sporcu şuna satıldı, buna alındı, bunların hepsi yapılabilir, kendi borcu hepsi 

yapılabilir ama kulübün borcu ben bildim bileli, yani çok uzun zamandır, 5 milyar civarında 

duruyor. Bu hem kulübe yük, hem sportife yük, tahakkuk edilen faiz, nakden ödeniyor mu 

bilmiyorum. Dolayısıyla o aslında büyüyor iyice ve hele hele bu artan faiz ortamında daha da 

zor. Dolayısıyla bizlerin bütün üyelerin, sahibi olduğumuz kulübün bu borcu nasıl ödeyeceğini, 

bu kulüp yok olacak, elimizden gideceği değil, bu borcun dolaylı olarak sahip olduğumuz şirkete 

ödenmesi gerekiyor. Bu kaynağı nasıl yaratacağız? Şimdi Başkanımızın peşinde koştuğu, işte 

gerçekleştirmek üzere olduğu, projeler var. Bu kaynak, belli ki yönetim bu kaynağı bu 

projelerden bulmak istiyor. Ama bu projeler zaman alan projeler. Hemen gelmiyor. O zaman 

bugün sportifin değeri, piyasa değeri 10 milyar lira civarında. %62 kulübün, yani sizlerin, alın 

%20, 30 pay kulüpten. Çıkarın bir 5, 6 milyar, hep beraber yapalım bunu, ödeyelim sportife, alın 

birer hisse, bin tane, 100 bin tane, kaç tane istiyorsanız. Hem kulüpte kalır hisse, hatta bunlar 

öyle güzel finansal dâhilerimiz var kulübümüzün içinde, öyle bir program yapılabilir ki, geri alma 

taahhüdü ile de yapılabilir. Size sadece şunu söylemek istiyorum. Yönetim onu yapıyor, şunu 

yapamıyor, ne yapacak? Hayır şunu söylüyorum, hepimiz diyoruz ya, hepimizin, o zaman 

buyurun, hepimiz elimizi taşın altına koyalım. Kulübü kaybetmek istemiyoruz. Zaten kulübün 

kaybetmesi diye bir şey olmaz ama bizler kulübün, kulüp olduğu için, ama üyesi olduğumuz için 

hissedarı bizleriz. Borçlu bir firma nasıl kurtulur? Ya borç alır ilave, ya da hisse, sermaye girişi 

olur. Dolayısıyla bizim sportife, kulübün sportife olan borcunu kapatmadık müddetçe, bu iki ayrı 

olgu, maalesef birbiriyle geçişmeli olarak, kolay da analiz edilmeyecek bir şekilde, bu 

tartışmalara çeşitli yorumlara, çeşitli şekilde göstermelere devam etme durumunda ve bu yani 

burada asıl konuşulması gereken bence, yani burada değil de, tüm platformlarda hepimizin 

düşünmesi gereken şey, bu borcu biz kulübün sahipleri olarak, sportife, çünkü sportif de 

neticede bizim dolaylı olarak, orada da şeyimiz var. Ama gerçek bir hissemiz yok ama dolaylı 

olarak var. Bunu nasıl ödeyebiliriz? Bunu konuşmak, burada fikir üretmek lazım diye 

düşünüyorum. Eğer gayri menkul projelerini beklemeyelim, sonuçlarını daha uzun zamanda 

alınacak diyorsak. Teşekkür ediyorum, saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mete Başol’a teşekkürler. Herhalde yönetimden, Sayın Başkan buyurun. Ben sadece bu 

Türkiye'nin ve dünyanın ekonomik gidişatında, Euro kurunun ciddi anlamda yükseldiğini 

gözlemliyoruz, bu da bizim için ciddi bir kur riski taşımaktadır, yani bu konuyu özellikle hazirunun 

dikkatine sunarım. Buyurun Sayın Başkan. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Şimdi, Sayın Mete Başol’a teşekkür ediyorum tespiti için. Evet son derece doğru. Ortada bir vakıa 

var. Galatasaray Spor Kulübü, Galatasaray sportif a.ş. ye 5 milyar civarında borcu var. Burada 
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tuhaf olan, evet ben Mete’nin söylediklerine katılıyorum. Bu bizim borcumuz. Bu bizim 

borcumuz. Şimdi bu borcun nereden geldiğini, nasıl bu seviyeye çıktığını analiz edebiliriz. Şimdi 

buraya çıkan konuşmacılar, sanki bu borçtan, bu borcun oluşumundan hiç haberleri yokmuş, hiç 

dahilleri yokmuş gibi 5 milyar borcumuz var. Bunu nasıl ödeyeceğiz, bu borç nereden geldi gibi 

konuşmalar yapıyorlar. 

Ki zamanında yöneticilik yapmış arkadaşlar bunlar. Bunun nereden kaynaklandığını, nasıl 

oluştuğunu dört dörtlük bilen arkadaşlar. 

Değerli hazirun, ben burada çizilen tablo çerçevesinde, çok pesimist bir tablo çiziyor 

arkadaşlarım, hiç öyle değil. Bunu Galatasaray spor kulübü olarak hak etmiyoruz. Herkesin 

imrendiği bir kulüp haline gelmişiz. A’dan, Z’ye konuşun, konuşanlar, yani yorumcular, herkes 

dün bir yine Galatasaray için bir kamu kurumunu ziyaret ettim. Onlarla bazı problemlerimiz 

hakkında konuştum. Beni çıktı tebrik etti, dedi ki, biz dedi bütün kulüpleri inceliyoruz. Şu anda 

en muteber kulüp Galatasaray Spor Kulübü, biz bu haldeyken, kendi içimizde kamuya açık bir 

yayında, son derece, biraz sonra bazı açıklamaları da vereceğim. Niye yapıyoruz bunu? Niye 

yapıyoruz yani, bir amaç uğruna yapılırsa, kabul. Galatasaray Spor Kulübü’nün sportif a.ş. ye 

olan borcundan nasıl kurtulacağı konusu, bizim zaten bu konu, bir projemiz, geçen sefer Divan 

Kurulunda açıkladığımı düşünüyorum. Eğer bir yanılgım varsa, şimdi size söyleyeyim. Evet bu 

geliştirdiğimiz projeler, gayrimenkul projeleri, bu borcun üstesinden gelecek proje. Ama şöyle 

algılamayın, Riva’yı satacağız, Florya’yı satacağız, buradan aldığımız parayı, derneğe ödeyeceğiz, 

yahut da sportife ödeyeceğiz, oradan da futbola. Ya böyle bir dünya yok. Bu yakıştırmayı ancak, 

didikleyip, didikleyip, tenkit edecek bir husus bulamadığınız zaman, buradan bazı hayaller 

üretmek zorunda kalırsınız. Bakın biz Galatasaray Spor Kulübü olarak, yaptığımız 

Kemerburgaz’daki birinci fazı, uzun süreliğine Galatasaray Spor Kulübü, Galatasaray Sportif a.ş. 

ye kiraladık. Şimdi aynı şekilde bizim bu projemiz devam ediyor, alt yapı tesislerini yapacağız, 

projemiz bitti, ruhsat başvurusuna gidiyoruz. Bu yaptığımız Galatasaray’ın mülkiyetinde olan 

Kemerburgaz’daki faaliyetlerimiz, aslında büyük hissedarı olduğumuz Galatasaray Sportif a.ş. 

nin yaptığı gerçekleştirdiği olaylar için kullanılan mekânlar. Şimdi alt yapı için yapacağımız da 

aynı şekilde uzun vadeli kiralamak üzere, Galatasaray Spor Kulübünün derneğe olan borcunun 

büyük bir kısmını da ödemiş olacağız. Daha bunun gibi, projeler üretmemiz lazım. Şimdi statik 

durursak, hiçbir şey yapmazsak, akşama kadar ağlarız, bu kadar borcumuz var, bu kadar. Ya biz, 

ben ve arkadaşlarım, elbette ki sizin kadar endişe duyuyoruz. Ya böyle bir borç olmaması lazım. 

Ama buradan konuşan arkadaşların, buradan sizi bilgilendirmeye gelen arkadaşların, bu işin 

nasıl olduğunu en iyi bilen arkadaşlar olması lazım. 

Bu, bu borç, bu yönetime fatura edilecek bir borç değil. Geçmişten beri gelen, hatta konuşmacı 

arkadaşımın içinde bulunduğu, yönetiminde bulunduğu dönem de dahil olmak üzere, geçmişten 

gelen, biriken bir borç. Mete kardeşim bunu çok net açıkladı. Dedi ki ya biz burada yani 

Galatasaray Spor Kulübü derneği bünyesinde amatör spor faaliyetlerini götürüyoruz, buradan 

para kazanmak mümkün değil, doğru ama bir de misyonumuz var. Türkiye'ye olimpik sporları 

getiren bir kurum olmamız hasebiyle, bu sporlarda yetiştirici kulüp olarak faaliyetlerimize ara 

mı verelim? Ara mı verelim? Hayır. Benim ve arkadaşlarımın bir iddiası var. Evet, tekrar 

söylüyorum. Biz üstüne koya koya geliyoruz. Görmek isteyen bunu görebilir. Bu net, sarih, öyle 

bir durumdur. Rakamsal boyutu itibariyle bir açıklama yapmak istemiyorum, sakıncası var. 
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Genel kurulda daha detaylı konuşacağım. Ama şuna inanıyorum, buradan konuşan arkadaşlar, 

bizim ne yaptığımızı, ne ettiğimizi görüyorlar. Görüyorlar. Almış oldukları eğitim, bu konuda son 

derece yeterli. Son derece yeterli. Lütfen almış olduğunuz eğitim çerçevesinde bakın, özellikle 

herkesin gıpta ile baktığı kulübümüze bu kabil tabloları yakıştırmayın, elbette ki tenkit edilecek 

hususlarımız vardır. Ama bunları reforme ederek anlatmanın doğru olmadığını düşünüyorum. 

Mayıstan sonra, efendim bizim, kimsenin fikri yokmuş. Ben neler anlatıyorum. Orta vadedeki 

projelerimiz hakkında neler söylüyorum. Duymadınız mı, yahut da ben eksik bir şey mi anlattım? 

Bizim Mayıstan sonraki faaliyetlerimiz hakkında, söylediğimiz şeylerde ne eksik var? (Rötar var, 

rötar) efendim, (Rötar var.) Hayri abi gelince buraya konuşursun, yani ben duymuyorum senin 

söylediğini.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yerinizden bunca yıllık Divan üyesine yerinden konuşmayı ve kürsüye laf yetiştirmeyi kendinize 

yakıştırıyorsunuz, başka bir diyeceğim yok. (Fazlasıyla yakıştırıyorum, sen orada oturduğun ...)  

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Sayın Başkanım, lütfen müdahale etmeyin. Hayri abi müsaade edersen konuşmam. (.... Hemen 

gidiyorum.)  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bana yakışmaz. (Sana mı yakışmaz?) bana yakışmaz. (o zaman sus, otur oturduğun yerde.)  

Sayın Başkanım devam edin. 

 

Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 

Evet. Bazı futbol kulüplerinin genel kurullarını hatırlıyorum, üzülüyorum. Üzülüyorum, 

yoruluyorum. Florya’dan geriye para kalacak mı? Ya, şimdi şöyle bir proje yaptık. Dedik ki 

Florya’dan gelen hasılatın, bu bir projedir, bakın Florya dediğimiz, insanlar çok farklı buradaki 

sunucular, çok farklı bir boyutunu sizlerin önüne getirerek, farklı bir amaca hizmet ediyorlar. 

Florya bir projedir. Bu projenin nedir esası? Bu proje 21 dönüm tapusu Galatasaray’a ait bir 

arsamız vardı. Vardı. 45 dönüm de o zaman milli emlaktan kiralanan bir yerde, 65 dönüm içinde, 

sportif, futbol faaliyetlerimizi sürdürüyorduk. 2017 den itibaren ne oldu? 2017’den itibaren yine 

o dönemin de Başkanlığını yaptığım Yönetim Kurulu arkadaşlarımla biz Florya’nın ekonomik 

değerine değer katacak şekilde bazı çalışmalar yaptık. Bu çalışmaların içinde, eskiden farklı 

boyutta olan Florya arsamız, imar durumunun değişmesi suretiyle, farklı bir boyuta geldi. Peki 

bu projenin devamı neydi? Geldik, 20 dönümün üzerine 40 dönümü de aldık. Bir proje. Projemizi 

yapıyoruz, sizin desteğinizin burada çok kıymetli olduğunu düşünüyorum. Dolayısıyla bizim bu 

kabil, faaliyet dışı projelerden yapacağımız gelirler konusunda, genel kurulda mutabakata gelip, 

bu projeleri yaratmamız, bu projeleri üretmemiz, bunları sonuçlandırmamızın gereği var. Bunu 

defalarca söyledim. Özellikle Kemerburgaz’da yapacağımız alt yapı tesisleri ve futbol sahaları, ki 

biraz daha projeyi geliştirmek üzere bazı arkadaşlarımla paylaşıyorum. Yani yandaki bazı arsaları 

da şeyin içine katmak, orada da bazı projeleri realize etmek şartıyla Galatasaray’ın borç yükünü, 

en azından derneğin sportife olan borç yükünü ödemeyi planlıyorum. Bunu size defalarca 
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anlattım değerli Galatasaraylılar, ama bugün şunu tercih ederim. Bundan endişe duyan 

arkadaşlar, gelsinler, ne zaman isterlerse gelsinler, ya Başkan sen bunu burada, kürsüden böyle 

söylüyorsun ama nasıl yapacaksın bunu desinler. Tek tek, tek tek anlatayım. Ama bir şartla 

anlatacağım. Tabii o huzurda tartışmasını yapacağız, mutabakata geldikten sonra, bir daha 

kürsüden bu şekilde yanıltıcı konuşmalar yapmama şartıyla anlatacağım. Ya hangi ortamda 

konuşursam konuşayım, bu yaptığımız, yarattığımız projeler, 60 dönümde hemen stadın 

dibinde, vadi İstanbul'a inen yerde, spor salonlarını yapmaya çalışıyoruz. Salon sporlarını şey 

yapmak için çalışıyoruz. Yüzmeyi buraya getirmeye çalışıyorum. Çıkıyor birisi diyor ki, Mayıstan 

sonra bizim hedefimiz ne?  

Bir fon kurma fikrini biz getirdik. Yetki isterken genel kuruldan, dedik ki arkadaş bu projeler 

Galatasaray’ın geleceği için yapılmış projeler. Dolayısıyla bu projelerle ilgili bir fon kuracağız. O 

zaman bloke hesap itibariyle söylüyorduk ve buradan gelen paraların amatör sporlarda ve 

vadesi geçmiş borçlarımız için kullanılması yönünde sizlerden yetki aldık. Şu kadarını söyleyeyim, 

şimdi size anlatırken, tabii meslekleri itibariyle, rakamlar üzerinde bazı deformasyonlar yapmak 

kolay. Onların yaptığı bu deformasyonları anında sizin anlamanız çok kolay değil. Efendim 

Florya’yı sattık, para geldi, borç 500 milyon Euro, eee, para bitti, Florya’nın parası oraya gitti, 

fona para kaldı mı? Bakın arkadaşlar, çok net ifade ediyorum. Galatasaray Spor Kulübü derneği 

ve sportif a.ş. yi konsolide beraber düşündüğümüz zaman, durum şudur? Biz eğer faiz 

kanamasını durdurursak, faiz kanamasını durdurursak ki, sizlere devamlı anlattığım, Bankalar 

Birliği konsorsiyumundan çıkalım, bu faizi ödemeyelim, dediğim olayı realize ettiğimiz gün, 

ettiğimiz gün, Galatasaray’ın ürettiği fon, parasal miktar, faaliyetlerini hiç kimseye muhtaç 

olmadan, hiç kimseye ihtiyacı olmadan, ne derneğin parasını, ne şu yahut da sportifin parasına 

kimsenin ihtiyacı olmadan yürütebilecek kapasitede. Bu kulübü biraz takip eden, bu kulüpte 

biraz yöneticilik yapmış insanlar bunu çok rahat görür. Çok rahat görür. Defalarca size anlattım. 

Ben arkadaşlar, Bankalar Birliğinden çıkacağım. Bütün gayretimle bunu şey yapıyorum. Ki 

niyetimiz zaten belli. Nereden belli? Sermaye artışı yaptık. Sermaye artışından, yatırımcıdan 

yaklaşık 1 milyar 700 milyon lira para geldi. Biz bilmiyor muyduk, bu 1 milyar 700 milyonun farklı 

boyutlarda kullanılmasını, işte şuraya, istediğimiz yere harcamayı. Hayır. 1 milyar 550 milyon 

lirasını götürdük, borcumuzu kapattık. Bunu gören kişiler, bana dönüp şunu sormasınlar, ya 

arkadaş sen Florya’dan para kazanıyorsun, para kazanacaksın, bunu ne yapacaksın? Belli. Tekrar 

üstüne basa basa söylüyorum. Eğer ben Bankalar Birliğine ödediğim faiz kanamasını 

durdurduğum gün, bugünkü arkadaşlarımla ürettiğimiz fon, Galatasaray Spor Kulübünü 

yönetmek için son derece yeterli. 1,5 milyar lira faiz ödemekten çıktığım gün, Galatasaray’ın 

büyük sorunu kalmaz. Yeter ki, faaliyetlerini, sponsorluk faaliyetlerini, sportif başarıyı şey 

yapmasınlar. İhmal etmesinler. Çünkü bu gelirlerin temelinde, biz bir spor kulübüyüz, o yatıyor. 

Tribünlerimiz doluyorsa, başarılı olduğumuz için doluyor, sponsorlar bize destek veriyorsa, 

başarılı olduğumuz için veriyor.  

O kadar tuhafıma gidiyor ki, şampiyonluk da önemli değil, sportif başarı da önemli değil. Eee, 

biz ne için varız ya? Yani İbrahim Bey de belirtti. Ben de aynı hissiyatı aldım. Bugün itibariyle, 

televizyona, izleyicilere açık bir kanalın karşısında, şampiyon olmasak da olur, şampiyon 

oluyoruz ne var gibi, insanı bu duyguya sevk edecek konuşmalar yapılıyor. Yani ben takdirlerinize 

bırakıyorum. Biz hiçbir zaman, biz ben dinledim arkadaşlarımı, dinledim. Şu kanaate vardım 
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değerli arkadaşlar, demek ki, demek ki bizim faaliyet, biz burada ne kadar anlatırsak anlatalım, 

ne kadar söylersek söyleyelim. Bazı arkadaşlar, bu söylediklerimizden bir şey nasiplenmiyorlar. 

Yahut da onların başka bir iddiası, başka bir amacı olduğu noktasında endişeye düşüyorum. Her 

zaman şunu söyledim. Biz sizin bize emanet ettiğiniz değerleri, Galatasaray’ın değerleri 

çerçevesinde korumaya, Galatasaray’ın değerleri, etik değerleri çerçevesinde önümüzdeki 

yıllara taşımaya çalışıyoruz. İftihar edeceğimiz husus, bu değerlere sahip olarak, önümüzdeki 

dönemde ki, gelecek arkadaşlarımıza, bunu aldığımız bir tık yukarıda devredebilme şansını Allah 

bize versin. Hayatımda gurur duyacağım en önemli olay budur. Bunu buradaki konuşma tarzıyla, 

konuşma tarzıyla, rakamlar üzerinde farklı şekilde ifade kullanmak suretiyle, çalışmalarımızı 

tahrif edip, bizi demotive etmeye kimsenin hakkı olduğunu düşünmüyorum. Elbette ki eleştiriye 

açığız, elbette ki eleştirileri not ediyoruz. Ama diğer anlattığım konularla ilgili, böyle 

yapılmamasını diliyorum. Son söyleyeceğim şey. Bakın Yönetim Kurulu olarak son derece sakin 

bir şekilde, Galatasaray’a yakışır bir şekilde, tenkitlerin boyutları itibariyle ne olursa olsun 

dinliyoruz ve sizleri tatmin edecek cevapları da vermeye çalışıyoruz. Hem Yönetim Kurulu 

arkadaşlarım, hem de Başkan olarak ben. Lütfen bu durumu Galatasaray’ın alışık olduğu toplantı 

etiğini, deforme edecek hiçbir harekette bulunmayalım. Özellikle yerinden müdahalelerle şey 

yapmayalım, zaman zaman bu tip şeylere muhatap oluyoruz. Ama bunun yayınlandığını 

düşünürseniz, bu Galatasaray’a yakışmıyor. Hepinize saygılarımı sunuyorum. Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Başkana teşekkürler. Sayın Başkan ve değerli Yönetim Kurulu üyeleri, şimdi bizim Divan 

toplantılarında ve genel kurullarda yöneltilmiş ve yeterince cevaplanmamış açık konular vardı. 

Bunların de belli bir listesi oluşturulmuştu. Bu konuda da Galatasaray Spor Kulübü Başkanı ve 

yöneticileri olarak profesyonel birimlere gerekli talimatı verip, bunları da bir program dahilinde, 

saygıdeğer üyelerimize cevaplayabilirsek, bu konuşmaların bir kısmı da hallolmuş olacaktır diye 

düşünüyorum. 

İyi niyetli olarak, tatmin olmayan olabilir ama o da onların problemi. Ben bu konuyu da belirtmiş 

olayım. Sayın İbrahim Göknar, bir mali konuda konuşma şeyiniz var mı? Listede isminizi görünce. 

Buyurun.  

 

İbrahim Göknar 

Sayın Divan Başkanı, Sayın Kulüp Başkanım, değerli heyetler, çok değerli hazirun, herkesi 

saygıyla selamlıyorum. Ben çok kısa konuşacağım. Bugünkü sunumda sportif a.ş. yi gördük, 

bütün rakamlar da açıklandı. En sonunda da Sayın Kulüp Başkanımız ileriye doğru yönelik tüm 

çalışmaların devam ettiğini bahsetti. Burada bizatihi yıllardır bütçe konusunda, kendi 

görüşlerimi arz ettim. Arz etmeye gayret ettim. Evet. Hep dediğim gibi, halen daha bana göre, 

sırat köprüsünü geçiyoruz. Çok, çok çok dikkatli bir şekilde, inşallah yönetimin planları yürür. 

Gecikmeler mevcuttur. Bunların sebepleri de vardır. Ancak sadece bir finans mantığında şunu 

söyleyeyim. Sportif a.ş. nin 9 aylığı için söylüyorum bunu. Şimdi literatürde şu yazar. Eğer sizin 

bilançonuzda kısa dönem olan borçlarınız dönen varlıklarınızın üstündeyse, durum gerçekten 

çok çok zor demektir. Bizim şu anda sportif a.ş. de rakamlardan hiç bahsetmiyorum. Kısa dönem 

borçlarımız, dönen varlıklarımızın neredeyse 2,5 katı. Yani şimdi hiçbir şekilde de burada, işte 
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rakip kulüpler, bizi ehveni şer, daha önce yıllar önce de söylemiştim. Galatasaray Spor Kulübü 

hiçbir zaman ehveni şerle memnun olmaz. Olmamalıdır. Hepimiz, her şeyin farkındayız, 

yönetimin çalışmaları da çok açık, ortada. Dediğim gibi, umarım bu planlar daha daha seri 

şekilde, çünkü yine bir endişemden bahsedeyim. Dünyada nelerin olup bittiğini, izliyoruz, 

hepimiz de aynı dünyada yaşıyoruz. Türkiye'de de hem siyasi, hem de ekonomik konjonktürel 

durumdaki bu muazzam türbülans belki şimdiye kadar hiç olmadığı şekilde, sabah 7/24 

yaşıyoruz. Ben tekrardan, naçizane şunu söylemek istiyorum. Daha önceleri de söyledim. Sayın 

yönetimimizden istirham ediyorum. Lütfen, bütün planlarımızı, bütçe dahil, projeler dahil, 

kendileri yeni baştan, yeni baştan, bu etapta gözden geçirmeleri çok daha doğru. Buradan 10 

gün sonra yapılacak, genel kurula bağlamak istiyorum. Bugün biz burada sportif a.ş. yi görüştük, 

sportif a.ş. nin 9 aylıklarını, genel kurulda merkezi görüşeceğiz. Gerçi Sayın Divan Başkanım, 

açılış konuşmasında bir kez daha okuttu gündemi, bizlere gelen gündem de öyleydi. Oradaki 

ifade, işte 9 aylık bilgilerin 4, 5 Nisan, önemi yok. Geldiği. Arada bir hafta vardı. 9, 7 daha 16. 

Bugüne de yetişebilirdi. Konsolideden bahsediyorum. Yıllardır bahsettik. Sayın Hayri Kozak 50 

senedir bahsediyor, yanlış şey yapmıyorsam. Konsolide, spor yasası da geldi, her şey geldi. Şimdi 

tekrardan yine aynı konudayız, keşke, keşke, 10 gün sonraki genel kurulda bunu bir kere 

yapabilseydik. Net olmasa da, Denetim Kurulundan geçmemiş olsa da, keşke bir kere 

yapabilseydik, o zaman büyük resmi hep beraber görmüş olacaktık. Bu kadar da basit. Benim 

naçizane talebim budur, yönetimimizden. Burada 10 gün var, 10 gün içinde bunun bir 

hazırlanması, prototip olarak. Oradaki genel kurulda sunulması. Çünkü biz koca genel kurula 

merkez bütçesini görüşmeye gideceğiz. Bugün de burada sportifi konuşuyoruz, bu olmuyor. 

Bunu toparlayalım ve ondan sonra da en azından burada hepimizin görüşleri daha da netleşsin, 

söyleyeceklerim bu kadar. Çok teşekkür ediyorum dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Mali konular üzerinde 3 üncü ve 4 üncü madde, yani 9 aylık 

finansallar ve bütçe genel kuruluyla ilgili görüşmek isteyen, görüşme talebi var mı? İkisinde de. 

Buyurun. Buyurun Pardon Sayın Ayhan Yeğinsu, Sayın Ertay Örmen, o 25 dakikalık şey olmasın, 

herhalde. (Yok 5 dakika, yani sataşma olduğu için söyleyeceğim.) Sataşma ben görmedim. Çünkü 

mevcut figürler önümdeydi yani. 

 

Ertay Örmen 

Şöyle, yok işte zaten figürler için söyleyeceğim. Bir açsın arkadaşımız.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yani o yayınlanmış figürler tartışmaya açık değildir. Ben onu hatırlatmış olayım. 

 

Ertay Örmen 

Yok yani figürlerde kim, hani şekil değiştirmiş ben onu anlatacağım. Yani kiminki daha çok 

bağımsız denetçi raporuna uyuyor, kiminki uymuyor, figür sunumunda. Geç, geç. Şeye gel. 

Tamam burada dur. Hatta bir sonrakine gel. Şimdi benim tablolarla oynadığım ya da figürlerle 

oynadığım söylendi, yada yanlış figürler kullandığımı. Şu gördüğünüz tablo, birebir bağımsız 
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denetim raporundaki formattır. Sadece ben gelir gider farklarını yazdım. Esas gerçek, bağımsız 

denetim raporundan farklı figürleri yani tabloya koyan Sayın İbrahim Hatipoğlu, yani benim 

tablom şu anda, açarsanız telefonlarınızdan raporu, o rapora en benzeyen rapor. Dolayısıyla 

bunu anlamanız çok kolay. Hatipoğlu’na cevap olarak şöyle bir şey söyleyeceğim. 670 milyon 

kârımız var diyor. Parasal kazanç 856 milyon, evet, o kaydi bir kazançtır. Esasını çıkartırsanız, 

aşağısı da eksi. Söylemeyecektim ama bunu da söyleyeyim. Esasında burada yönetime 

engellemek, önüne taş koymak ya da engel koymak gibi bir şey yok. Bakış açılarını biraz 

değiştirebilirlerse, farklı bir bakış açısı sunabilirsem diye bunları koyuyorum. Bir de beni 

uyardılar, evet, sanki şampiyon olmazsak, daha iyi olur demişim gibi bir şey söylediler. Biz 

öyleymiş, ben de cevap veriyorum. Bu harcamaların hepsi, şampiyon, hatta bu ligde şampiyon 

olalım diye değil, şampiyonlar liginde başarılı olmak için kurulan takımın maliyetleri bunlar. Bu 

ligde şampiyon olması, haydi haydi çok normal. Tabii ki canı gönülden istiyorum ama bu ligde 

şampiyon olmak için, bu kadar harcamaya gerek yok. Eğer tek hedefimiz bu olacaksa. Yoksa 

şampiyonlar ligi için bunlar çok normal harcamalar ama şampiyonlar liginde ilk maçta geri 

dönmemek kaydıyla, dolayısıyla benim şampiyon olmazsak, her şey güllük gülistanlık olur diye 

bir söylemim yoktur. Artı figürlerde de bir oynama, rakamlarda bir oynama yoktur. Yanlış 

bilgilendirme yoktur. Bunu hem Sayın Başkana, hem de Sayın Hatipoğlu’na cevaben söylemiş 

olayım. Teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki. Son söz üyeye aittir, tüzüğümüzde yazan temel mottolardan biridir. O kapsamda söz 

verdim, bir katkıda bulundular. Sayın Ayhan Yeğinsu buyurun. 

 

Ayhan Yeğinsu 

4840 Ayhan Yeğinsu. Galatasaray Spor Kulübünün Divan üyesi, değerli hanımefendiler, 

beyefendiler, hepinizi saygı ve sevgiyle selamlıyorum. Çok kısa konuşacağım merak etmeyin, 

fazla zamanınızı almayacağım. Şimdi bir zamanlar hatırlatmak isterim, 2002 yılı, 2003 yılında 

Riva kurtarıcıydı, bütün borçları ödüyorduk, bugün geldiğimiz noktayı görüyorsunuz. Daha Riva 

hâlâ gündemde, belki bundan sonra bir katkısı olacak. Şimdi bunun için Florya’yı da ben bugün 

evet, ciddi bir projedir, ciddi katkısı olacaktır ama yapılırsa ve zamanında yapılırsa, dikkatinizi 

çekerim. 2 tane şeyi ertelediler. Esas konu. Bizim en büyük sıkıntımız, futbol transferleri. Bunu 

söylemekten ben yorulmadım, yorulmayacağım da söylemeye de her zaman devam edeceğim. 

Siz futbolda bu tür transferleri, yani gereksiz, yanlış ve çok para harcadığınız transferleri 

yaparsanız, bunu sadece bu yönetim için de söylemiyorum. Onu da altını çizeyim, bugüne kadar 

bütün yönetimlerin yaptığı, zaten onların toplanmasından gelen bir şey bu, tamamıyla futbolun 

getirdiği bir borçtur, bu borç. Şimdi siz son dönem yapılan transferlerden örnek verelim. 

Nelsson’u gönderdiğiniz, kiraladınız. Sayın Hatipoğlu diyor ki buradan para kazandık. Peki, kaç 

para kazandığınız? Onun yerine aldığınız adama kaç para verdiniz? Sizin işte o rakamlar onun 

için büyüyor. Jelert diye bir adam aldınız, Sallai diye bir adam aldınız, kim bunlar? Kim veriyor 

bu kadar paraları? Nasıl veriyorsunuz? Bizim mali konulardaki en büyük sıkıntımız bu futboldaki, 

maalesef ve maalesef yanlış transferlerimiz, bu nedenle de bugünkü tablo ortaya çıkmış 

vaziyette, bundan sonra da, bundan sonra da eğer bu konuda ciddi bir girişim yapılmadığı 
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takdirde de siz Florya değil, 3 tane Florya, 5 tane Florya, 15 tane Florya olsa, yine bu borçları 

kapatamazsınız. Dediğim gibi, altını çiziyorum. Sadece bu yönetimin sorunu değildir. Ama bu 

yönetimin de ciddi katkısı olmuştur bu yanlış transferlerde ama bundan önceki yönetimlerde de 

bu yanlış transferler nedeniyle, işte bu mali tablo önünüzde. Ben son cümlemi de şöyle yapayım. 

Sayın Mete Başol’a çok teşekkür ediyorum. Yıllardır aklımda olan bir şeyi, burada kendisi zikretti. 

Bunu da biz bu kulübün üyeleri olarak düşünmemiz lazım diye düşünüyorum. Efendim hepinize 

iyi günler diliyorum. Hoşça kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ayhan Yeğinsu’ya teşekkürler. Mali konularla üçüncü ve dördüncü gündem maddelerini 

anladığım kadarıyla zaten sonlandırdık. Şimdi ikinci etaba, benim deyimimle, atış serbest 

bölümüne geçiyoruz. Evet.  

Reşit Ömer Kükner, Sayın. Reşit Ömer Kükner buyurun. Ondan sonraki konuşmacımız Sayın 

Cihat Levent, ilk bölümde konuşmayan.  

 

Reşit Ömer Kükner 

8859 Reşit Ömer Kükner, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Galatasaray’ın bir Jeanne d’Arc’ı var, 

İlkin Aydın. Sadece sporculuğu açısından söylemiyorum. Fikri hür, irfanı hür, vicdanı hür 

Galatasaray’ın önemli bir simgesi haline geldi. Buradan kendisine sevgilerimi sunuyorum, yaşa 

varol İlkin Aydın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Lütfen kuvvetli bir alkış. 

 

Reşit Ömer Kükner 

Ben Galatasaray’ın her maçına gidiyorum elimden geldiği kadar, bu sezon beni en mutlu eden 

takımlardan bir tanesi, kadın voleybol takımı oldu. Bana göre düşük bir bütçe ile olağanüstü 

maçlar oynadılar. Son dönemde çok büyük çıkış gösterdiler. Bu bakımdan kendimi yenildiğimiz 

maçta bile başı dik bir şekilde salondan ayrılırken çıktım, onu söylemek istiyorum. Bu akşam da 

erkek voleybol maçı var, oraya da gideceğim. Muhtemelen finale çıkacağız. Şimdi eleştiri iyi bir 

şey, ama insanların yaptığı güzel şeyleri de söylememiz lazım. Buradan başta Mehmet Cibara 

olmak üzere voleybol şubesini hem teknik kadro, hem oyuncular olarak tebrik etmek istiyorum. 

Benim için ummadığım bir başarı yaşattılar, Mehmet beyle, erkek maçından sonra sohbet ettik. 

Seneye çok daha iyi kadrolar kuracağını söyledi. Onun güvencesi ile seneye çok da güzel iki 

takımımız olacak. Galatasaray’ı, hep bana söylüyorlardı, hep futbol konuşuyorsun, biraz 

voleybol, basketbol konuş diye, onu da yerine getirmiş olayım. Basketbolda da yine kadın 

takımımız beklenen başarıyı gösteremedi. Ancak erkek basketbol takımının dün yine maçına 

gittim. Final four’a kaldılar, dörtlü finale kaldılar, küçük dokunuşlarla bir başarının geleceğini 

düşünüyorum Atina’da. Şimdi asıl konum, futbol. Oraya geleyim. Okan Buruk, 3 üncü senesini 

geçiriyor, 3 üncü sezonunu geçiriyor. Fatih hoca da ilk iki sezonunda birer şampiyonluk 

kazanmıştı, 3’üncü sezonunda duble yapmıştı, 88-89 da, Okan Buruk’un bu sezon ikide iki 

yapması gerektiğini düşünüyorum. Buradaki Konya maçında çok kızmıştım, grup lideri çıkmadı. 
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Kendini zora soktu, Galatasaray’ı zora soktu diye, ama şunu gördüm. O grupta 2’nci olan 

Galatasaray’ın, Fenerbahçe deplasmanına gideceğini herkes biliyordu. Kura o şekilde 

çekilecekti. Okan Buruk da şunu biliyor, en kolay deplasman maçları, Kadıköy maçları. Onu 

hesapladı galiba hoca ve onun için kendisinden Konya maçında yaptığım eleştiri için özür 

diliyorum. Okan hoca haklı çıktı. 

Futbolda bu sezon yaşadığımız şampiyonluk, yaşayacağımız şampiyonluk, şampiyon olacağız 

onu biliyorum. 16 dakika şampiyonluğundan bile büyük bir şampiyonluktur. Çünkü 

yaşadıklarımız, gördüklerimiz bu şampiyonluğun, fatih hoca hep kızardı, hep bana en zor 

şampiyonluğu kazandın diyorsunuz, bir sene sonra yine aynı şeyi söyletiyorsunuz diye, buradan 

Fatih hocama da selam göndereyim. Ama Fatih hocam hakikaten bu sene en zor şampiyonluk 

olacak. Senin 12 Mayısından, yani çifte şampiyonluğundan bile daha zor bir şampiyonluk olacak. 

Dünyada savaşan ülkeler bile, diplomatik ilişkilerini hiçbir zaman koparmazlar. Bir kere daha 

söylemiştim ama iyi bir örnek o. 1962 Küba füze krizinde, Amerika ile Sovyetler Birliği, nükleer 

savaşın eşiğine geldikleri dakikalarda bile birbirleriyle konuşuyorlardı, sonunda bir şekilde 

çözdüler. Galatasaray diplomasi açısından bu ülkenin gözbebeğidir. Göz nurudur. Tahmin 

ediyorum, belirlenen bir yöntem var, orada kimseyi eleştirmek istemiyorum ama özellikle futbol 

federasyonunun yönetiminin Galatasaray’a karşı olan tavrı savaşan iki tarafın arasındaki 

diplomasi yollarını bile tıkamış durumda. Umarım sezon sonunda Başkanımız çizdiği stratejinin 

gerekçelerini bize söyler, katılıyorum şu ana kadar götürdükleri yol, doğru bir yol ama bunun bir 

şeyi var, yani bende yarattığı bir hırs var. Ona yönelik Başkanımdan sezon sonunda başardık ama 

başka şeyler de yaptık demesini bekliyorum. 

Bir de son dönemde moda, işte rahatlasın. O rahatlasın, bu rahatlasın, şampiyon olsun ki bu ülke 

gerginlikten kurtulsun ideolojisi var. Şöyle söyleyeyim, İkinci Dünya Savaşı öncesi, Hitler iktidarı 

önce Avusturya’yı işgal etti. İngiltere ve Fransa, aman Hitler’i kızdırmayalım, dünya rahatlasın 

dedi. Yol verdiler. Hitler daha sonra Çekoslovakya’yı işgal etti. Tamam dediler, burada da bir şey 

yok. İşte rahatlasın, üzmeyelim Hitler’i. İki ülkeyi feda ettiler. Sonunda Polonya’yı işgal edince, 

dayanamayıp İngiltere ve Fransa savaşa girdi. Bizim Hitlerleri rahatlatacak, Hitlerlere yol verecek 

herhangi bir tavrımız yok, onları kendi yollarında bırakıyoruz, kimseyi rahatlatmak zorunda 

değildir Galatasaray.  

Son olarak çifte şampiyonluğu kutlayacağımıza inanıyorum. Fatih Terim, 3 sezonunda çifte 

şampiyonluk yaşadı. 88, 89, 99-2000, bir de 2018-2019 da, 4 üncü sezonunda da 3 ledi. Araya 

bir de UEFA kupasını kattı Fatih hocam. Galatasaray’ın gelecek Başkanları çok şanslı. Fatih Terim 

yaşatmak derdinde olanlar, bir tane bile Fatih Terim çıkaramazken, biz Okan hocayı oraya 

getiriyoruz. Tekrar söylüyorum, Galatasaray’ın gelecekteki Başkanları çok şanslı, başka 

pırlantalar da geliyor, Arda var, Selçuk İnan var, onun için Galatasaray Başkanları, ileride bu 

çocuklardan nice şampiyonluklar yaratacaklar. Hepinizi saygıyla selamlıyorum, yaşasın 

Galatasaray. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Anons etmiştim, buyurun Sayın Cihat Levent. 

 

Cihat Levent 
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Sayın Divan Kurulu Başkanı ve üyeler, Sayın Yönetim Kurulu Başkanı ve üyeler, değerli hazirun, 

hepinizi saygıyla selamlıyorum. Bu mikrofondan konuşuyorum. Çünkü bu kürsüde bunlarla 

konuşurken, belim tutuluyor, eğilmem gerekiyor, o yüzden kusuruma bakmayın. Ben yine 

amatör şubeler ve tesislerimizle ilgili konuşacağım. Zaten biraz önce Divan Kurulu Başkanımız 

da bilgi verdi. Kadın voleybolda, yarı finalde maalesef elenerek 3 üncülük maçı oynayacağız ve 

bu evet, bizim hedeflerimize göre ve bütçemize göre ciddi bir başarı. Ama ben her zamanki gibi, 

alt yapılara bir gönderme yapacağım. Genç kızlarımız İstanbul'da, voleybolda 7 nci durumda, 

yıldız kızlarımız 4 üncü, küçük kızlarımız İstanbul'da beşinci, midi kızlarımız ise 4 üncü. Yani bu 

alt yapı meselesine çok ciddi bir önem vermemiz gerekiyor ve kadın voleybol takımımızın da çok 

büyük bir atılımla değil, küçük bir dokunuşla final oynayabilecek hale geleceğini düşünüyorum. 

Önümüzdeki yıl inşallah bu takımı hep beraber finalde görürüz. Erkekler voleybolda, ilk 

Fenerbahçe maçı kazanıldı, ancak Cev kupasında ilk 16 da elenmiştik. Çeyrek final yapamamıştık, 

ama bu akşam erkek takımımızın da Fenerbahçe’yi tekrar geçeceğini ve finale adını 

yazdıracağına inanıyorum. Bu da çok ciddi bir başarı. Genç erkeklerde, İstanbul'da 3 üncü 

durumdayız. Tek umut vaat eden takımımız, yıldız erkek takımımız, bu jenerasyonu sarıp 

sarmalamamız lazım, İstanbul'da, şampiyonluk. Küçük erkekler de İstanbul'da 6 ncı durumda.  

Şimdi basketbola geçtiğim zaman, kadın takımımız da Euro cupta ilk 16 yaptı ve elendi. Süper 

ligde yarı finalde elendi. Genç kız takımımız, kadın basketbolumuzun göz bebeği, İstanbul 

birincisi durumunda. Bu jenerasyonu da çok ciddi irdelememiz lazım. Yıldız kızlarımız 5 inci, 

küçük kızlarımız da İstanbul'da 5 inci. Erkek takımımıza baktığımız zaman, erkek takımımızla ilgili 

ben uzun yıllardır, basketbol maçına gitmiyorum. Çünkü o sahadaki takımı, kendi Galatasaray 

takımım gibi göremiyordum. Ancak Başakşehir, pardon, Büyükçekmece Belediyesi maçına 

gittim, Ergin Ataman’ın antrenörlükten ayrıldığından sonra seyrettiğim ilk canlı basketbol 

maçıydı, bütün maçları televizyondan takip ediyorum. Takımda sahada, Türk oyuncularımız var. 

Son derece yetenekli Türk oyuncularımız var. Bütçemize göre transfer edilmiş olan yabancı 

oyuncularda sorun yok, antrenörümüz iyi durumda ve gelecek vadediyor. Takımımıza baktığımız 

zaman, bütçemize göre teknik olarak bir eksiklik göremiyorum. Ancak benim gittiğim 

Büyükçekmece maçını, normal sürede, bakın uzatma yok. 112-110 luk bir skorla, 48 dakika 

oynanan bir NBA maçı skoru ile kaybettik ve kendi seviyemizin çok daha altında bir takıma 

kaybettik. Ben bunun tek bir sebebini görüyorum. Motivasyon. Şimdi motivasyon derken neden 

bahsediyorum? Voleybol şu anda Türkiye'de birinci branş durumuna geldi, başarı oranı olarak. 

Ve kadınlar, Sultanlar Ligi, şu anda dünyanın en değerli ligi. Burada ekstra bir motivasyona gerek 

yok, zaten o ligde oynayan oyuncular yeteri kadar motiveler. Ne yaptıklarını biliyorlar, çok iyi 

çalışıyorlar ve erkek voleybol takımımız da bunları takip ediyor. Ancak basketbolda iş böyle değil. 

Benim oynadığım basketbol takımında, biz çok fazla destek görüyorduk kulübümüzden, ancak 

bugün gördüğüm kadarıyla, bizim erkek basketbol takımımız hiçbir destek görmüyor. Artık bir 

eski basketbolculardan komite mi oluşturulacak, veya Divan Kurulunda buna bir çözüm mü 

bulunacak? O takımın orada bizler tarafından çok yoğun bir şekilde desteklenmesi lazım. Çünkü 

bu yaptığı final four az bir iş değil, yalnız gideceğimiz Şampiyonlar Ligi final four’u, inanın bana 

Türkiye Ligi kalitesinin altında bir lig. Yani burada Anadolu Efes’le veya Fenerbahçe ile 

oynayacağınıza benzer maçlar oynamıyorsunuz orada, eğer seyrettiyseniz, rakibi 

görmüşsünüzdür. Burada şampiyonluk ancak başarı olacaktır. Ama inanın bana Türkiye Liginin 
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altında bir kalite var. Dolayısıyla bu başarıyı çok da abartmayalım. Biz başardık, hedefi tutturduk 

deyip, bu başarının üstüne yatmayalım. Erkek basketbol takımımız, Süper Ligi 6’ncı bitiriyor ve 

playoff oynayacak. Genç erkeklerimiz İstanbul'da 5 inci, yıldız erkeklerimiz 6 ncı, küçük 

erkeklerimiz 5 inci, yani erkek basketbolun alt yapısı yok gibi bir şey. 

Motivasyondan bahsettim biraz önce, bir yenilmez armada ruhu denilen bir şey vardır 

Galatasaray basketbolunda, 70 li yıllarda, 60 lı yıllarda, 6 sezon üst üste maç kaybetmeden 

şampiyon olan bir takımımız var, efsane bir takım. Sonra futbolda 14 yıl üst üste şampiyon 

olamama döneminde 85, 86 yıllarında, Galatasaray basketbol takımı camia için bir umut oldu ve 

2 sene üst üste şampiyon olup, CumhurBaşkanlığı kupasını da aldık. Burada bize, ben de bu 

takımın bir üyesiydim ve bize 2 nci nesil yenilmez armada lakabını taktılar. Yani yenilmez armada 

ruhu bir şekilde geri gelmişti. Ama nasıl geri gelmişti biliyor musunuz? Ali Uras’lar, Ali Kazas’lar, 

Çaça Metin’ler, Baba Özer’ler, yani bütün efsanelerimiz, bizle beraber sahadaydı, şimdi isimlerin 

hepsini sayamıyorum, kusura bakmayın. Yani o kadar fazla destek aldık ki, o kadar büyük moral 

motivasyonda bulundular ki bize, bizim oynayacağımız basketbolu ikiye, üçe katladı o insanlar 

ve Galatasaray soyunma odası, o sezon inanın bana berbat bir yerdi, herkes puro içerdi, şakalar 

yapardı, biz ayakkabımızı bağlayacak, formamızı giyecek yer bulamazdık, soyunma odasında ve 

bundan devamlı dert yanardık. Son final maçında, soyunma odasına girdiğimizde, hiç kimse 

yoktu. Sadece antrenörlerimiz ve biz vardık ve bir önceki ayaktaki maçı da kaybetmiştik. Dedik 

ki, kendi kendimize herhalde bizden umudu kestiler ve bizi terk ettiler, hiç kimse gelmedi. Bir 

anda o kalabalığın, o rahatsızlık verici güruhun esasında ne kadar büyük bir güç olduğunu ve 

nasıl bir parçamız olduğunu orada anladık. Ancak işler öyle değilmiş. Soyunma odasının kapısı 

açıldığında, hâlâ daha sesim titriyor anlatırken, spor sergide, soyunma odasından, sahaya kadar, 

iki taraflı, yüzlerce eski basketbolcu bizi karşıladı. Çünkü o kadar kalabalık gelmişler ki, içeriye 

kim girecek diye kavga çıkmış. Yalçın abi, hepiniz dışarı demiş ve biz soyunma odasının 

kapısından çıkıp, iki adım attıktan sonra, zaten maçı kazanmıştık, gerisi formaliteydi. Müthiş bir 

maçla, o sene de şampiyon olduk. Galatasaray değerleri çok önemli. Biz değerlerimizle yaşayan, 

çok önemli etik alışkanlıkları olan bir kulübüz. Laf arasında, Sayın Divan Başkanıma da bir 

teşekkür edeceğim. Evet eleştiriyoruz kendisini, ben de bazen eleştiriyorum. Ama hiçbir zaman 

bizim Başkanımız yerinden kalkıp birisine hakaret etmedi veya fiziki bir şiddette bulunmadı. 

Evet, yani bu yaşadığımız günlerde bunları da görüyoruz, dolayısıyla yine Galatasaray farklı bir 

yerdir bence.  

Oyuncularımızı yetiştirirken, maçlara hazırlarken, bu oyuncular, kazanan oyuncular olması çok 

önemli. Biz bunlara basketbolda winner player diyoruz, bu çocuklar sahaya çıktıkları zaman, 

kazanmak için ellerinden gelen her şeyi ortaya koyuyorlar, yerden yere atlıyorlar ve 

diğerlerinden daha yeteneksiz olsalar bile daha başarılı oluyorlar. Nereden biliyorum? Öyle çok 

yetenekli bir basketbolcu değildim ama sahaya girdiğim zaman birkaç kemik kırıyordum. Fair 

play çok önemli. Daha önemlisi, sürdürülebilirlik. Nasıl sürdüreceğiz biz bu etik değerleri? Biz bu 

alışkanlıkları. Aynen biraz önce anlattığım gibi, biz abilerimizden öğrendiklerimizi, yeni nesillere 

aktarmak zorundayız. Oysa, eski basketbolcular, eski voleybolcular bu işi bilen insanlar, genelde 

muhalefete itiliyor. İşin içine çekilmiyor, oyunda onlara da bir rol verilmiyor. Eskilerin 

deneyimlerinden faydalanmak lazım.  
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Tesis projemiz konusunda voleybolumuzda alt yapılarla beraber, toplam kadın erkek 10 

takımımız var. Basketbolda 8 takımımız var. Gerekli antrenman sahası sayısı, minimum 6. Yani 

yeni yapacağımız tesiste, 6 takımın, 6 sahada aynı anda antrenman yapılması gerekiyor. Bu çok 

önemli. Yoksa, biz yine kiralık salon ararız. Taçspor ile kullanım ve konaklama koşulları 

birleştirildiğinde, ortaya iyi bir şey çıkıyor. Çünkü, voleybol altyapısını sadece Taçsporda 

tutabiliriz. Ve gerekirse burada yeterli konaklama imkânı olmasa bile, kiralık evlerle bu civarda 

işi çözebiliriz. Yani bu projenin aynı zamanda bir işletme projesinin olması şart. Bir basketbol 

veya voleybol sahası, pardon. Ekranda görüyorsunuz, bu maç sahası. Bu maç sahasında, tek bir 

tane takım antrenman yapabilir. O sırada o koca 10 bin kişilik salonun, 15 bin kişilik salonun 

neyse, ışıkları, ısıtması derken, her antrenmanın yapılması bir külfet. Ama eğer o kortu, 3’e 

bölebilirsek, aynı anda 3 takımı antrene edebiliriz. Aradaki portatif perdelerle ve kenardaki 

çekme tribünlerle, tek bir basketbol sahasına 3 basketbol sahası sığdırabiliriz. Bu konu ile ilgili 

Sayın Arkutoğlu ile görüştüm, telefonda beni çok rahatlatan bilgiler verdi, gerek kendi mesleki 

yeterliği ve bu projeyi ciddiyetle ele almasından dolayı, ilerleyen safhalarında, avam proje 

aşamasında da ben bilgilerimi aktarmaya devam edeceğim ama salonda, tesiste, işler düzgün 

yürüyor görünüyor. 

Geçen toplantıda, bugün bu ay daha doğrusu, o bahsettiğim ikinci nesil yenilmez armadanın, 

şampiyonluğunun 40 ıncı yılı, ben 19 yaşındaydım, bugün 59 yaşındayım. Tam 40 yıl önce 

şampiyon olmuştuk biz ve bu şampiyonluk 16 yıl aradan sonra gelmişti Galatasaray’a, başımızda 

da rahmetli Yalçın ağabeyimiz vardı. Geçen toplantılarda da ben teklif ettim, bu spor salonunu, 

Yalçın Granit ismiyle görmek, zannedersem, o sürdürülebilirliğin, o etik ruhun, o yenilmez 

armada ruhunun devam etmesine katkı sağlayacaktır. 

Şimdi size bir video izleteceğim. Yorumsuz (Video oynatıldı.) Evet biraz önce İlkin Aydın’dan 

bahsettik. Bu Galatasaraylı bir kız çocuğu ve ben diğer kulüplerin yıldız oyuncularını nasıl 

idolleştirdiklerini gayet iyi bildiğim için, İlkin de Galatasaray’da bence bunu hak ediyor ve ben 

voleybol salonuna da İlkin’in adının verilmesini teklif ediyorum. 

Hep değerlerimizi kaybettikten sonra anıyoruz ama bir sporcu yaşarken ödüllendirilirse, onun 

gelecek nesillere aktaracakları çok daha farklı olacaktır. 

Evet, bu 40 sene önce 2 Nisan 1985 tarihinde Fenerbahçe’yi yenerek şampiyon olan, 2 nci nesil 

yenilmez armada takımımız. Fotoğrafta, görünüyor mu bilmiyorum, önceki fotoğrafa gitmeye 

çalışıyorum ama başaramadım. İşte Ali Uras’lar, Ali Kazas’lar, Demir Kardeşler, herkes orada, 

rahmetli Baba Özer orada. Bu da 85 senesindeki CumhurBaşkanlığı kupası, finali. Evet, 19 sayı 

geri düşmüştük ve kazanmıştık. İkinci nesil yenilmez armada da maalesef kaybettiğimiz silah 

arkadaşlarımız oldu, Paul Dawkins’i 62 yaşında kaybettik. Onu saygıyla anıyorum. Antrenörümüz 

Nur Germen’i kaybettik. O da hem Galatasaray’da basketbol oynamış, hem de 

antrenörlüğümüzü yapan, 19 yaşında iken beni sahaya süren bir antrenördü, onu da buradan 

rahmet ve saygıyla anıyorum ve takımımızın neşe kaynağı, Kubi, Kubilay Erginbaş, masörümüz, 

eski futbolcu, Kubi’nin inanın bana şampiyonluklarda çok katkısı vardı. Kubi’yi de saygıyla 

anıyorum. İşte biz o zamanlar oynarken, ağzımız, yüzümüz parçalandığında, canlı canlı bizi dikip 

tekrar sahaya yolluyorlardı, Kubi benim dudağımı dikerken görünüyor orada. Bu 

prezantasyonda fark ettim ki, o ekibin üyesi olan bir başka ağabeyimizi unutmuşum, çok özür 

diliyorum. Özer Salnur, rahmetli Baba Özer, saygıyla anıyorum.  
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Biraz önce öyle oyuncuydun, böyle oyuncuydun dedi Sami abi ama şimdi ya oyunculuktan farklı 

olarak, çok küçük bir kendimle ilgili birkaç bilgi vereceğim ama bu bilgiler kendimi anlatma 

amacıyla değil. Bu ekipteki arkadaşlarımızla birlikte, neler yapmak istediğimizle ilgili. Divan 

Kurulu üyesi olduğumu biliyorsunuz, 3 şampiyonluğum bir ikinciliğim var, ikinci nesil yenilmez 

armada dediler bize, 2005 senesinde, basketbol şubesi genel menajerliği yaptım, genel 

menajerliği yaparken de çok sıkıntılı bir dönemden geçiyordu kulübümüz, ben bunu diğer 

arkadaşlar gibi profesyonel yapmadım, fahri olarak yaptım, yani hiçbir gelir elde etmedim 

buradan, 43 milli maç oynadım, Türkiye Milli Olimpiyat Komitesi üyesiyim. Hatta kaç kişiye nasip 

olmuştur bilmiyorum, Galatasaray televizyonu, benimle ilgili bir belgesel çekmişti. Arşivlerde 

duruyordur. Büyükçekmece maçı için, kulübümüzden, basketbol şubesinden bir davetiye rica 

ettim gitmek için, kendi kartımla gireceğime kulübümle birlikte olmak istedim, benim maçlara, 

tüm spor müsabakalarına ücretsiz girebileceğim bir kartım var, ancak bu bileti şubeden istemeyi 

uygun gördüm, aynı şekilde Era Nymburk maçına da bir bilet yolladılar bana, bu yollanan iki 

davetiye, burada basketbol gelişim merkezinin oturma planını göreceksiniz. 7 nci ve 8 inci 

bölgedeydi oturma yerleri. Ve ilk maçta, salon tamamen hemen hemen boştu, ikinci maçta da 

ben televizyondan o boşlukları gördüm. İlk maç boş olduğu için, ben kendi kartımı kullanarak 

düzgün bir yerden maçı seyrettim. Ancak ikinci maçta da aynı yerden davetiye gelince, maça 

gitmedim.  

Bununla ilgili basketbol şubemiz genel menajerine bir sitem maili yazdım, bir pardon WhatsApp 

mesajı yazdım, yok abi cevap geldi. Saygı sınırlarını çok zorlayan bir cevap geldi. Evet. Evet. 

Maalesef. Kendisinden bir özür bekliyorum, burada değil kendisi ama disiplin kurulu dilekçemi 

de hazırladım. Ama tabii ki önceden uzlaşma yanlısıyım. İnşallah işler tatlıya bağlanır ve eskilerin 

düşman değil de kulübün iyiliğini isteyen dostlar olduğunu bir an önce anlarız. Teşekkür ederim 

dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Değerli hazirun, Sayın Cihat Levent bizi bir zaman tüneline götürdü, çok duygusal, bu emeği 

geçmiş büyüklerimizi de, saygı, rahmet ve minnetle anıyoruz ve arıyoruz. 

Sıradaki konuşmacımız Sayın Faruk Gürbüzer. Feragat eden üyelerimiz var. Onlara teşekkür 

ediyorum. 

 

Faruk Gürbüzer 

Sayın Divan Başkanım, Sayın Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulum ve değerli Galatasaraylılar, 

sevgili Cihat’tan sonra burada söz almanın ne kadar çok güç olduğunu anlıyorum. Beni, yıllar 

evveline hepimizi taşıdı, kendisine geçmişteki bu güzel anıları bize tekrar yaşattığı için teşekkür 

ederek sözlerime başlamak istiyorum.  

Bütçeleri bize göre 8, 10 kat daha fazla olan rakiplerimize karşı, kadın ve erkek voleybol 

takımlarımızın başarıları, hepimizi çok çok mutlu etti. Bu başarıda büyük pay sahibi olan, 

özellikle kadın voleybol takımımızın kaptanı, artık bizim kızımız olan İlkin ve arkadaşlarını, 

hocalarına, tüm ekibe sonsuz teşekkürler ederken, bir teşekkürü de bu voleybol şubemizin 

başında bulunan Mehmet Cibara kardeşimize etmek istiyorum. Çünkü bu bütçe ile rakiplerimizin 

aşağı yukarı 8, 10 kat gerisinde olmamıza rağmen, biz Galatasaraylıların göğsünü kabartacak, 
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gözlerimizi yaşartacak neticeler aldılar. Sağ olsunlar, var olsunlar, özellikle bu akşam erkek 

voleybol takımımıza da sonsuz başarılar diliyorum. 

Değerli Galatasaraylılar, geçen ayki Divan toplantımızda ve bugünkü Divan toplantımızda, Sayın 

Başkan ve Yönetim Kurulumuz hepimizin gözbebeği olan, Kuruçeşme Adamızla ilgili bazı bilgiler 

verdiler. Ben işim gereği, mesleğim gereği, bu işlerin içinde olan bir arkadaşınız olarak, bazı 

şeyleri sizlerle paylaşmak istedim. Gönül isterdi ki Yönetim Kuruluma da bu bilgileri verebilmiş 

olaydım, ama Yönetim Kurulu benim bu işlerle ilgili olmama rağmen, herhangi bir fikrime 

müracaat etmedi, mutlaka daha etkin, daha yetkili kişilerle temas kurmuşlardır. Buna 

inanıyorum. Şimdi ben size bir şey söylemek istiyorum. Aşağı yukarı adamız 100’e yakın 

yanılıyorsam Yönetim Kurulum beni düzeltsin, çünkü geçen ayki Divan toplantısında 70 küsur 

kazığın yerinden oynatıldığı söylenmişti. Bakın ben size o kazıklar yerinden nasıl oynadı, neden 

oynadı, hangi ihmaller söz konusu, çok basit şekilde anlatmaya çalışacağım. Biliyorsunuz ki, 

adanın yıkım işleri belediye tarafından yapıldı. Büyük şehir belediyesine biz müracaat ettik, gelin 

madem yıkacaksınız, siz yıkın dedik ve adaya yıkım ekibi, dozerler, kepçeler, ki bunların bir kısmı 

da tank paletlidir. Kendi başlarına çıktılar, dilediği şekilde bu inşaatları orada yıktılar. Bizden 

herhangi bir kişinin orada olduğuna ben inşallah vardır, ben yanılıyorumdur ama olduğuna da 

inanmıyorum. Bundan sonra, esas mesele, sadece bunları kazıkları yerinden oynatması veya 

zarar vermesi demek değildi, zarar nasıl oldu? Size bakın çok basit olarak anlatacağım. Adada 

yıkılmış bulunan bu inşaat artığı, hafriyatlar, adaya yanaşan çıkarma gemilerindeki kamyonlar 

vasıtasıyla yapıldı. Çıkarma gemileri draftı olmayan, tabanı düz gemilerdir. Benim de var 4 tane 

çünkü. Bu gemiler yanaşma limanlarına, hepiniz arabalı vapurlarda da rastlamışsınızdır, çokça 

rastlamışsınızdır. Draftları olmadığı için, yanaşma mahalline tornistanla gelirler, tornistanı boşa 

alırlar ve iskeleye vururlar. İskeleye vurduktan sonra makineli kapak atarak, sabit hale gelirler. 

Kapak attıktan sonra da dubalara halat bağlanır, gemiler sabit halde kalır. Bizim adaya yanaşan 

çıkarma gemisi, adaya tarif ettiğim şekilde yanaştı, ancak adada duba olmadığı için, halat 

bağlayamadı, halat bağlayamadığı için de, boğazdaki alt ve üst su akıntıları olduğunu hepimiz 

biliyoruz, bunun da ötesinde, rüzgârın da getirdiği dalga şiddetinde, gemi devamlı şekilde 

oynadı. Geminin oynaması demek, geminin kapağının atık olduğu iskelemizin de tahrip olmasına 

neden oldu. Bunun da ötesinde, geçen ayki Divan toplantımızda Sayın İkinci Başkanımız bazı 

çeliklerin harap olduğunu, yerlerine yenisinin yapılacağını söyledi. Efendim kazık, çelikler kazık 

değildir. O çelikler kazığın muhafazasıdır. Kazık esasında o çeliğin ortasına atılan çimentolarla 

yapılır. Eğer bize verilen bilgiler ışığında ki, bu bilgilerin doğrudan doğruya adamızda bu işi 

yapacak olan firma tarafından bize verildiğini tahmin ediyorum. Yoksa bizim kulüp olarak 

aşağıya inip su altı araştırmasını yaptığımızı tahmin etmiyorum. Eğer öyle bir şey olsaydı, Sayın 

Başkanım bunu bize anlatırdı. Ama biz bu kazıkların yerinden oynadığını nasıl anladık? Bu 

kazıkların Başkanım yerinden oynadığını nasıl anladık? Videoyu kim çekti Başkanım. (Ben 

çektim.) O zaman, eğer siz çektinizse özür diliyorum. Siz çektinizse doğrudur Sayın Başkanım. 

Ancak bu konu hakkında İstanbul Üniversitesi su altı bölümünden gerekli yardım da alınabilirdi. 

Şu aşamada yapacak başka bir şey yok. Belli bir firmaya ihale edildi. Benim Sayın Başkan ve 

Yönetim Kurulundan ricam şu, adamızın geleceği için mutlaka bir müşavir firmanın kulübümüze 

bağlı bir müşavir firmadan hizmet alma zorunluluğumuz var. İnşallah bu söylediklerimin hiçbirisi 

gerçekleşmez, adaya kavuşuruz, adamıza istediğimiz gibi kavuşuruz, daha ileriki dönemlerde bu 
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kazıktan dolayı, herhangi sıkıntılar yaşamayız, beni dinlediğiniz için de hepinize teşekkür eder, 

saygılar sunarım. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Faruk Gürbüzer’e teşekkürler. Sayın Enis Buldanlıoğlu, burada mı? Belki de çıkmıştır. Seri 

devam edelim. Ben ikinci etap görüşmelerde Sayın Erhan Özkan burada mı? Buyurun. Sonra 

Sayın Ömer Tümay’a söz vereceğim. 

 

Erhan Özkan 

Sayın Divan Başkanım, Sayın heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, çok değerli heyeti, çok saygıdeğer 

Galatasaray Divan Kurulu üyelerimiz, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Efendim belki doğru günü 

seçmedim, 1,5 sene oldu Divan Kurulu üyesi olalı, ilk konuşmam için Divan Başkanlığından rica 

ettim, müsaadenizle önce kısacak gündem dışı olduğuna da güvenerek kendimi tanıtmak 

istiyorum. Ben 11282 Erhan Özkan. Tekstil sanayicisiyim. Bunu şundan dolayı söylüyorum. 

Maalesef Galatasaray, bunu maalesef diyorum üzülerek, kazanamadığım için, Galatasaray Lisesi 

eğitimli değilim. Fakat mesleğimden dolayı, çeşitli sivil toplum örgütlerinde başta tekstil sanayii 

işverenleri sendikasında, TİSK’te, ihracatçı birliklerinde çok görev yaptım. Bizim duayen 

Başkanımız Sayın Halit Narin, genel sekreterimiz de rahmetli Türker Arslan idi. Döneminde 96, 

97 senesinde çok sevdiğim kulübümüze üye olmayı başarmıştım. O yüzden şu anda aranızdayım, 

çok da mutluyum. Bunu sizlerle paylaşmak istedim ve bunu da bir vesile ile bilmenizi arzu 

ediyorum. 

Şimdi gündem dışı dendi, doğrudur ama benim şahsi gündemimde olan ve eminim ki içimizde 

de birçok arkadaşın, daimî olarak şahsi gündeminde olan, evlatlarımızın kulübe üye 

yapılabilmesi sorunu Sayın Başkanım. Bunu dönem dönem çeşitli arkadaşlarımız, biz aramızda 

da konuşuyoruz belki ama özellikle kongre sürelerinde gündeme geliyoruz, biz de bu taraftar 

olduğumuzu iletiyoruz. Fakat en son yine bir önceki kongrede bir imza toplamak kaydıyla, 

bildiğim kadarıyla ki, ben de imza verdim. Bizlerin üye çocukları, eşleri grubunda, D grubundaki 

arzu ettiğimiz, canı gönülden Galatasaraylı olan, evlatlarımızı üye yapamamamız sorunu ortada 

duruyor. Ben daha önce sorsaydım, eminim çok fazla el kalkacaktır ama şu anda sormak isterim, 

benim gibi olan illa ki üyelerimiz vardır. İşte orada görüyorum hanımefendi, el kaldıranlar ve bu 

konuda, aylar önce bize bir konuşma yapılacağı söylendi ama gündem tabii değişiyor, belki sizler 

de haklısınız. Ama bu ortada kaldı. En azından Yönetim Kurulumuzun bu konuda bizlere 

niyetlerini gösterici bir yol haritası sunmasını ben rica ediyorum. Bu ne oldu? Ben bunu çok 

merakla sizlere soruyorum Sayın Başkanım. Artık bir aile ortamında konuşmanın rahatlığı ile 

söylüyorum. Sizin bilginizde veya değil, sizi de aslında birkaç senedir, oğlumu üye yapmaya 

çalışıyorum. Sizi, işte Funda, yani eşim, devamlı sizi, hanımefendiyi arıyor, söylüyor. Ama ben 

diyorum ki, yapabileceği de bir şey yok. Sayın Başkanın da bir limiti var. Ama bunu bir düzene 

koymamız lazım gerektiği kanaatindeyim. Bu büyük bir mağduriyet yani ben burada liseli, lisesiz 

diye bir şey açmak arzu etmiyorum. Bu bizim değerimizdir, çok da mutluyuz, ben çok arzu ettim 

oğlum orayı kazansın, kızım da kazansın, çok arzu ettim ve kazanamayınca da yapacak bir şey 

yok. Şu an benim oğlum, Amerika’da doktoralı bir öğretim üyesi, Cincinnati üniversitesinde yani 

bir, bu kulüp için de bence çok kıymetli bir üye olacağını düşünüyorum ve sade kendi adıma 
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söylemiyorum. Samimiyetimi belirtmek adına bu konuyu dile getiriyorum. Tekrar tekrar belki 

biraz acemilik çeksem de, Divanda yaptığım bu ilk konuşma, bana iyi geldi ama zormuş yani, 

burada Sayın Başkanım sizi de çok dinliyorum burada ama, hakikaten zormuş, bir 

heyecanlandım, bunu da söyleyeyim. Her birine tek tek teşekkür ediyorum. Bu konuda Sayın 

Yönetim Kurulundan, Sayın Başkandan bir irade belirtisi bekliyorum. Nasıl bir yol izleyeceğiz, 

Haziran ayı yine geliyor, bir form doldurup, aman kimi tanıyoruz, ne olur yardım edin, diye 

uğraşmaktansa, biz ki, neticede liseli üye arkadaşlarımızın liseli olmayan çocukları da var, yani 

bunlar için de bu aynı sorun söz konusu. Sizden bu konuda, bu işi bir hal koyması için bir çalışma 

yapmanızı rica ediyorum. Çok teşekkür ediyorum, sağ olun, var olun efendim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Erhan Özkan’a teşekkürler. Şimdi sıradaki konuşmacılarımız, ikinci etaptaki konuşmasını 

yapacak, Sayın Ömer Tümay, ondan sonra Sayın Enis Buldanlıoğlu, ikinci etapta konuşacak. 

 

Ömer Tümay 

Evet, tekrar huzurlarınızdayım. Şimdi sevgili Erhan konuya değindi. Fakat ben bir iki tane ekleme 

yapmam icap ediyor. Biz büyük bir aileyiz. Ailemizin reisi de Sayın Başkandır. Aile Başkandan, 

aile reisinden bir talepte bulunuyor, öyle ufak tefek de bir talep değil. Yaklaşık 600 küsur kişi, 

çocukları için başvuruyor. En az bir 300 kişi de, ya nasıl olsa olmuyorlar diye başvurmuyor. 

Yaklaşık 1000 tane üye var bu pozisyonda olan. Bu bizim bir aile sorunumuzdur. Biz hep beraber 

hareket etmek zorundayız. Yönetim, bizim yönetimimiz, her türlü olumlu şeyde, arkasında direk 

biz dururuz ve onlarla beraber hareket ederiz. Fakat şimdi benim 6 ay evvel topladığım imza ve 

6 ayda gelinen sürece bakıyorum. Bu işin önü kesiliyor. Önü kesiliyor bu işin, belli bir kesim 

tarafından, şimdi çok fazla isim de vermek istemiyorum ama yeri gelirse bunları da konuşuruz.  

Bunun önü kesiliyor. Hatta birkaç gün evvel Sayın Başkanla telefonda görüştüm. Sayın Başkanım 

bu konuya bir açıklık getirelim dedim. Çünkü biz Haziran ayında bu tüzük tadil toplantısını 

yapmak üzere bir konuşma yaptık. Dolayısıyla biz bunu Haziranda yapacak mıyız, yapmayacak 

mıyız? Ben haftada 30 a yakın mesaj alıyorum, telefon alıyorum bu üyelerden, ne oldu, ne oldu, 

ne oldu? Hani çalıştay yapacaktık, hani mail adresi verilecekti. Hiçbiri olmadı. Olmuyor. Çünkü 

hep bir takım insanlar çıkıyor, tam olay bir yere ulaşıyor, hop Mehmet Helvacı çıktı mesela birinci 

sırada da konuştu, o bir şeyler söyledi, gitti. Gidiş o gidiş, zaten bir daha da yok. Böyle olmuyor 

bu işler. Buna mutlaka bir açıklık getirmemiz lazım. Bu tüzük tadilatı kongresini yapmamız lazım, 

genel kurulunu pardon. Bunu yapmamız lazım, ha yapmayacaksak da yapmayacağız diyelim. En 

azından bu kadar insan da bir beklenti içine girmez. Bunu da söyleyelim. Yapamıyoruz, birtakım 

insanlar, baskı kuruyorlar, istemiyorlar, ya da ne bileyim, yapmıyoruz ya, bu da olabilir. Bu 

şeyinden, gündeminden çıkmıştır yönetimin. Buna da saygıyla karşılarım ama bilelim, ya 

yapalım. Ya yapmayalım. Teşekkür ederim dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet Sayın Ömer Tümay’a teşekkürler. Sayın Enis Buldanlıoğlu, anons etmiştim.  

 

Enis Buldanlıoğlu 



33 
 

Sayın Yönetim, Sayın Divan, değerli Galatasaraylılar, bu konuyu ben iki defa daha önce açtım, 

Şubat toplantısında da Ayhan Yeğinsu bu konuya değindi. Bazı arkadaşlar bu konuyu gündeme 

getirdiğim zaman, senin yapacak başka işin yok mu diyorlar. Ben de şunu söylemek istiyorum, 

herkes bir şeyin ucundan tutsun. Ben bunun ucundan tuttum. Bu beni rahatsız ediyor bir 

Galatasaraylı olarak, dolayısıyla isteyen, istediği şeyin ucundan tutabilir. Ama beni lütfen 

dikkatle dinleyin. Şimdi ben size bir söylem söyleyeceğim. Bana bunu kimin söylediğini lütfen 

söyleyin. Amacımız İngilizler gibi, toplu halde oynamak, bir renge ve bir isme sahip olmak. Bunu 

kim söylemiş? Ali Sami Yen ağabeyimiz söylemiş değil mi? Biz bir renge sahip miyiz? Sahip 

değiliz. Biz bir renge sahip değiliz. Ben ilk maçıma 1960 yılında gittim. 5 yaşındaydım ve o yıldan 

beri dikkat ediyorum. Bütün formaların rengi her sene değişmiştir. Hiçbir zaman bizim bir 

rengimiz olmadı, hâlâ da yok. Şimdi ben bunu söylediğim zaman diyeceksiniz ki, işte turuncuya 

çalan sarı, yok vişneye bilmem ne, yok hayır değil. Biz bu, şimdiki bizim formamız, turuncudur. 

Buna hayır turuncu değil diyen kimse var mı burada? (Var.) Yok. Sus. Turuncu. (Hayır, değil, 

koyu.) Peki, Ömer Bey sizden bir rica edeceğim. Forma getirecektim, unuttum. Akşam eve 

gittiğinizde o formanızın yanına bir tane portakal koy, tamam mı, sen zaten portakalı seversin. 

O zaman gör aradaki farkı. Şimdi ben şunu merak ediyorum. Neden bizim bayrağımız sarı kırmızı, 

formamız turuncu, neden bayrağımızın rengi hafif sarı, o sarı değişik. Forma, eğer turuncu ise, 

rengimiz turuncu ise, bayrağımızı da turuncu yapalım. Ama rengimiz sarı ise, formamızı da sarı 

yapalım. Yani zaten bizim formamız parçalı formamız, Metin Oktay forması sarıydı, neden 

turuncu oldu. Ben bunu, pantoneni turuncu tespit edemezsin sen buna karar veremezsin. Nasıl, 

kim karar verdi buna? Öyle ya, birden bire turuncu oldu.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Ömer Tümay, karşılıklı konuşmayalım. Hassasiyeti dile getirdiniz. 

 

Enis Buldanlıoğlu 

Evet. Şimdi lütfen en kısa zamanda ben diyorum ki, şöyle bir anket yapalım. Bütün milyonlarca 

taraftarın, internette karar vereceği bir sarı kırmızı kombinasyonda karar verelim ve bu renk 

ilanihaye bizde kalsın artık, hiç değişmesin, diyorum ve konuyu kapatıyorum. İkinci konu, üye 

konusu, demin bir arkadaş konuştu, sağ olsun. Konuyu açtı. Gerçekten doğru. Şimdi ben bir şey 

söylemek istiyorum. 1960 yılında Galatasaray Adasına adımımı attım, 65 sene olmuş, 65 senedir 

Galatasaray’dayım, 52 sene üyeyim ve benim kızım otomatik üye olan talebelerden daha mı az 

değerli? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Bence, böyle bir tartışma, bakın, bu süreci işte bu söylem. Bu süreci bakın sonsuza kadar kilitler, 

ben lafı ağzımda bir adadım. Sonsuza kadar kilitler. Bu söylem yanlış bir söylem. Galatasaray 

Lisesinin kurucu iradesi nedeniyle A grubu tartışılamaz. Spor kulübüyüz, C grubu tartışılamaz.  

 

Enis Buldanlıoğlu 

Tartışılsın demiyoruz ki Başkan, sen anlamadın beni. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

İşte tartışmaya açıyorsunuz, talihsiz oldu, ben, yanlış anlaşılmalara neden oluyor. 

 

Enis Buldanlıoğlu 

Peki, tamam. Tamam söylememi değiştiriyorum, ama madem benim kızım, bizim çocuklarımız, 

onlarca, yüzlerce üyenin çocukları değerli, onlar da değerli, talebelerimiz kadar değerli, artık 

bunları bir arada toplayalım, lütfen hepsini bir üye yapalım. Kaç paraysa vermeye razıyız. Ben 

sosyal tesise girerken, kızıma para vermeye utanıyorum ya. İşte bu kadar basit. İkinci mevzu, 3 

bin tane yaklaşık üyemizin kaydı kapalı. Bu üyelerin bir kısmı anladığım kadarıyla, halleri vakitleri 

yerinde olmayabilir. Ödeme zorlukları olabilir. Peki, bunlar yıllardır böyle devam ediyor. Biz ne 

yapacağız bunları? Bazı arkadaşlar çıkıyorlar, artık kulüpte üyeliklerine son verelim diyorlar. 

Şimdi ben şuradan son bir defa size bir şey söylemek istiyorum. Lütfen bütün üyelere bir hak 

tanınsın, ödemelerini peyderpey yapsınlar, çünkü çok kişi, biliyorum ki, bir seferde ödemek 

zorunda olduğunu hissediyor. Hayır öyle değil. Peyderpey ödeyebilirsiniz, dolayısıyla borcunuz 

bittiğinde, tekrar kulüpte üyeliğiniz açılır şeklinde bir şey yapalım, bir bildiri atalım herkese, 

bunları tekrar, 3 bin kişiyi de geri kazanalım. Çünkü bunlar hepimiz, abilerimiz, ablalarımız, 

yaşlılar, genç, çocuk, çocuk herkes var. Dolayısıyla durum böyle. Hepinize saygılar, sevgiler. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet. Sayın Enis Buldanlıoğlu’na teşekkürler. Şimdi liste tabii karma karışık oldu, iki etap olunca, 

Sayın Mete Başol, ben ikinci etap konuşması için. İşte, tabii ki bir cevap hakkı, kurul Başkanı 

olarak, Sicil Kurulu Başkanı olarak.  

 

Sicil Kurulu Başkanı Gürkan Eliçin 

Sayın Divan Kurulu Başkanı, değerli heyeti, Sayın Kulüp Başkanım, değerli Yönetim Kurulu üyesi, 

siz değerli Divan Kurulu üyeleri. Şimdi Divan Kurulu Başkanımın da belirttiği gibi, kurucu irade 

ile ilgili bir tartışma olduğunu zannetmiyorum. Yani A grubu üyelerinin neden öncelikli olduğu 

ile ilgili, çocuklarımızla ilgili elimizde kalan kontenjanın kullanılmasında, kalan kontenjan 

miktarına göre, uyguladığımız kriterler var ve bunu her sene o rakama göre belirliyoruz. Demin 

burada konuşan iki üyenin açıklamam doğru olmaz, kişisel veridir, genel kurul katılımları, 

çocuklarının üye olmasında, öncelik, ardalık değişikliğine neden olmuştur. Yani tekrar ediyorum, 

elimizdeki tüzük maddesi bu şekildeyken, Galatasaray’a katılım öncelik kazanıyor. Dolayısıyla 

benim açımdan, yani benim baktığım yerden bakarsanız siz de elinizde 100 kişilik kontenjan 

kalırsa ve buradan almanız gereken hem D hem E olursa, o zaman bir kriter kullanmak 

zorundasınız. Aksi takdirde bu keyfiyete girer. Keyfiyete girerse de, ben de 38 senelik 

Galatasaray Spor Kulübü üyesiyim, eşim, dostumla doldurabilirim bu kontenjanı. Ama öyle bir 

şey yapmam, ne bana, ne Galatasaray’a fayda sağlamaz. Dolayısıyla ne yapıyoruz? Galatasaray’a 

devamlarına dikkat ediyoruz. Katkı vermesine dikkat ediyoruz, görev almasına dikkat ediyoruz, 

buna göre bir tercih yapıyoruz. Hata yaptığımız yerler mutlaka olacaktır, ama benim sizden 

ricam 3’üncü, 4’üncü başvuru da olsa, 5 inci başvuru da olsa, bunu yapın ve kendiniz de 

Galatasaray’ın genel kurullarına gelin ve biz de burada zorlanmadan çocuklarınızı üye yapmayı 
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başaralım. Bu işin, şu anda uygulaması bu şekilde. Daha iyi bir formül bilen varsa da dinlemeye 

hazırım. Ama benim formülüm budur. Bunu paylaştım, dinlediğiniz için teşekkür ediyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sicil Kurulu Başkanımız Sayın Gürkan Eliçin’e teşekkürler. Şimdi bu belli bir üye kabul yönetmeliği 

olmadığı için, bu mevcut seçilmiş, bu dönemde görev yapan sicil kurulunun takdiri olan bir konu 

ama bu hususların belli bir puantajla, belli kriterleri puanlayarak, bir yönetmeliğe dönüştürmek 

daha sağlıklı olabilir ama ben bu konuda sicil kurulunun işleyişine karışmaya mezun değilim. 

Tabii. Yanlış anlaşılma oldu belki de evet.  

 

Ömer Tümay 

Yanlış bir yere gidiyoruz, bir dakika Enis. Biz mevcut sicil kurulunun yanlış bir şey yaptığını 

söylemedik. Böyle bir şey yok. Onlar kendilerine göre ellerindeki kalan sayıya, hakkaniyetle 

davranmaya çalışıyorlar. Bunu da saygıyla karşılıyorum. Ben de olsam böyle yapardım. Olay 

orada bitmiyor. Olay bu çocukların üye olamaması problemi var. Bunu nasıl aşarız? Bunu da bir 

tüzük tadil genel kurulu yaparız, orada da biz oturduk bir çalışma yaptık, bununla ilgili bir taslak 

çalışmamız var. Siz yurt dışındaydınız katılamadınız o toplantıya, biz geri kalan 5 li komisyonun 

4 üyesi, Yalçın Bey, Sayın Başkan, Serdar Eder ve ben, oturduk bir taslakta mutabık kaldık. Ve o 

taslağı da size aktaracaktı Sayın Başkan, herhalde aktardı. Bunun üstüne bir tüzük tadil genel 

kurulu talep edildi. Olay budur. Yani yeni bir tüzük tadili yapmamız lazım bu konuda, biz bunu 

söylemek istiyoruz. Yoksa sizin yaptığınız çalışmaya kimsenin bir şey söylediği yok. Orada bir 

yanlış şey var yani, konu o değildi. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet, bir yanlış anlaşılma açıklığa kavuştu. Evet. Sayın Mete Başol’u beklettik, kusura bakmayın, 

biraz liste şey oldu. 

 

Mete Başol 

Tekrar merhabalar, Sayın heyet, Yönetim Kurulu, ben en son Divan konuşmamı 2000 de 

yönetimdeyken yaptım. Yani 25 sene sonra ilk defa Divanda konuşuyorum. Fakat ikinci 

konuşmam da iki saat arayla oldu. Bir tanesi 25 sene aralı oldu, öbürü 2 saat arayla oldu, onun 

için bayağı bir ilerleme kaydettim. 

Biraz bir iki tane görüşümü belirteceğim sadece, kısaca. Demin Başkanımız da genel spor 

ortamında ne kadar bozulduğunu ve yozlaştığından bahsetmişti. Maalesef böyle bir ortam 

içindeyiz. Geçen sene yönetimdeki arkadaşlarıma bazen bir iki tavsiyede bulunmuştum, fakat 

tekrar yenilemek istiyorum. Bizim ciddi bir iletişim danışmanlığına ihtiyacımız var. Burada 

Divanda bazı Yönetim Kurulu üyelerimiz, sene içinde bunu belirttiler. İki, üç kere. Hem kendi 

içimizdeki dışarıya karşı olan iletişimdeki disiplini, hem de muhteviyat açısından, hem 

yöneticilerimiz, hem sporcularımızı idare edecek, yönlendirecek şekilde ciddi bir iletişim 

danışmanlığına ihtiyacımız olduğunu düşünüyorum, önümüzdeki çalışma dönemi içinde, 

yönetimimiz bunu stratejik bir hamle olarak kayda alır, kaale alırsa, kulübümüze faydalı olacağını 

düşünüyorum.  
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Herkes basket ve voleyboldan biraz bahsetti ve bütçe konuları açtık. Bu iki alan, futbolla ciddi 

bir farkı var. Hakikaten bütçenin etkili olduğu bir alan, futbolda çok örneklerini gördük, yani 

bütçe farkı olan takımlar, çok yüksek bütçeli takımlara karşı, her zaman kendi örneğimizde de 

Avrupa'daki örneğimizde de gördüğümüz gibi, olabiliyor. Futbolun ruhunda bu var. Fakat 

basketbol ve voleybol biraz daha değişik. Orada bütçe çok öne çıkıyor. Çünkü bireysel yetenek 

çok önemli. Dolayısıyla o bireysel yetenek de belli bir şekilde pahalı bir olay. Bu seneki 

tecrübemizde gördüğümüz üzere, biraz destek verdiğimiz zaman, belli bir yerlere gelebiliyoruz. 

Bugün bu iki dalda geldiğimiz yerde, en önemli konumuz, önümüzdeki seneler, sponsorları 

artırmamız, başka türlü çünkü bütçemizi geliştirmemiz biraz zor. Rakip takımlara baktığımız 

zaman, çok ciddi sponsorlarla çalışıyorlar, öyle veya böyle, bizim yönetim kurulumuz da burada 

çok ciddi ilerleme kaydetti. Fakat ben şunu vurgulamak istiyorum. Tüm üyelerimiz, Divan 

üyeleri, tüm spor kulübü üyeleri için, hepimiz bu markanın bir pazarlamacısı olarak kendimizi 

görürsek ve muhitimiz, bildiğimiz, bilmediğimiz, hakikaten ciddi ama biraz efor sarf ederek, yeni 

sponsorlar ilave etme eforunu camia olarak göstermemiz lazım. Biz bir holding patronu getirip 

de onun bütün şirketlerinin her şeye sponsor olma gibi öyle bir tartımız yok. Öyle bir yapımız, 

öyle bir karakterimiz yok. Ama tüm üyelerimiz, 14, 15 bin kişiyi, kendini biraz bu dallar için, en 

basit bir pazarlama faaliyeti, sponsor yaratma, 3, 5, 10 her ne ise, faaliyetini görürse, 

yönetimimize ciddi destek olacaktır diye düşünüyorum. Yani her şeyi sadece yönetimimizden 

beklemeyelim diye düşünüyorum. 

Bizim bu seneki başarımızda yahut da şöyle söyleyeyim, beklediğimizden öte başarı biz netice 

olarak bir kupa almadık, bir şampiyon olmadık, bir şey yapmadık. Ama beklediğimizden çok daha 

büyük bir mücadele verdik ve keyif aldık, seyretmekten keyif aldık takımlarımızı ve 

takımlarımızın ne kadar duygusal olduğunu gördük. Nasıl duygu, profesyonelliklerin yanında, 

nasıl duygu yüküyle oynadıklarını gördük ve bu hepimize, yenilgilerde dahi başımız, diğer bir 

konuşmacının da belirttiği gibi, başımız önde çıkmadık, maçlardan. Oyuncularımızla bir şeyimiz 

oldu, diyaloğumuz oldu. Şimdi buradaki bütün işte idareciler, antrenörler şunu yapmaya 

çalışıyorlar. Zekâ, yetenek ve gücü yan yana getirmeyi, fakat bizim bir farkımız var. Gündüz 

Kılıç’ın da söylediği gibi, biz his’i ekleyebiliyoruz takımlarımıza ve o farkı o his yaratıyor. 

Galatasaray bir his takımıdır. Bu hem sporcularımızda, aşılayabiliyoruz hem zaten biz de o hisle 

yaşıyoruz. 

Dolayısıyla bizim biraz destekle o his gücümüzle, daha iyi yerlere geleceğimize inanıyorum, 

bunda da yönetime kendi çapımızda yardımcı olmamızda fayda olduğunu düşünüyorum. Bir 

konuyu daha kısaca bahsetmek istiyorum. Burada futbol tabii çok önde olduğu için, hep futbol 

federasyonu, futbolda bize karşı davranışını eleştiriyoruz, şöyle yapıyoruz, fakat benim 

gördüğüm ve izlediğim kadarıyla, diğer federasyonlar da aynı. Farklı değil. Yani basketbol 

federasyonu da bize yaklaşımı olumlu değil, voleybol federasyonunun da yaklaşımı olumlu değil. 

Play off maçları oynuyoruz, önemli maçlar. Kendi sahamızdaki, kendi tesisimizdeki maçlar, 1.5 

veya 4 e konuluyor. Yani bu o kadar artık kör gözüne parmağım bir şey ki, çok acayip bir şey yani, 

dolayısıyla yine aynı şekilde, Galatasaray camiasının yönetimimize bu propaganda da bu 

verdikleri mücadelede, her platformda kendilerini belli etmesinde, kendimizi belli etmemizde 

fayda olduğunu düşünüyorum. Çünkü hakikaten çok zor şey, bir rakiplerle çalışıyorlar ve 

hakikaten de insanların sinir bozucu şekilde muameleler görüyorlar. Dolayısıyla sadece Futbol 
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Federasyonu değil, diğer federasyonların da bizle biraz uğraştığını görüyoruz. Bu da 

dikkatimizden kaçsın istemiyorum. Hepinize saygılar sunuyorum. Bu arada tekrar kız ve erkek 

voleybol ve de basketbol takımlarımıza hakikaten çok tebrik ediyorum ve hakikaten maçlara 

gitmenizi tavsiye ediyorum. Az maç kaldı, müthiş ortamlar oluyor. Bir avuç insan her saatte gelip 

destekliyor takımı, çocuk, kız çocuklar, küçük çocuklar çok var ve bu desteklerin onların için ne 

kadar kıymetli olduğunu, röportajlarda bazen görüyorsunuz, demin Cihat beyin de anlattığı gibi, 

bu moral desteğin hakikaten önemi çok büyük, saygılar sunuyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Mete Başol’a teşekkürler. Benim de gittiğim maçlarda aynı şeyi gözlemliyorum. Korkunç 

güzel bir aile ortamı var. Bence futbol dışı branşlarda, yani salon sporu olduğu için o salondaki 

sinerji ve enerji, tribündeki oyunculara da birebir yansıyor diye ben de bu görüşe katılıyorum. 

Yalnız bir dönüp kendimize bakalım. 2 kere Divan toplantılarında, kadın basketbol ve voleybol, 

sezonluk kombinesi için ki futbola göre çok cüz’i fiyatlarda bir lansman yaptık. Hatta Işıl kaptan, 

Işıl Alben gelmişti, hatırlıyorum. 8 + 3 = 11 kombine, düşünebiliyor musunuz, 3300 Divan üyemiz 

var. Tabii ki toplantılara katılan yani 150, 160 civarında ama 11 kombine ben şahsen bunu 

söylerken utanıyorum yani. Kimseyi zorlayamayız, herkesin bir bütçesi var. Yani, spor seyir 

alışkanlıkları var ama en azından belli bir en düşük fiyattan alıp, öğrenci kardeşlerimize, imkânı 

olmayanlara şey yapabiliriz. Gönderebiliriz, onları yararlandırabiliriz diye düşünmekteyim. Bu 

konuyu da özellikle bir belirtmek istedim. Sevimsiz bir konu ama, şimdi ikinci etap 

konuşmalarında söz vermediğim Sayın Ayhan Yeğinsu görüyorum, Sayın İbrahim Göknar. 

Tamam.  

 

Ayhan Yeğinsu 

4840 Ayhan Yeğinsu, herkesi sevgi ve saygıyla tekrar selamlıyorum. Tekrar karşınızdayım. Evet, 

ismim geçtiği için, şu renk konusunda, ben bir şey söyleyerek başlayayım. Renk, o renktir, bu 

renktir, tartışırsınız, onu yaparsınız, bunu yaparsınız ama benden önceki konuşmacılara bir şeyi 

hatırlatmak isterim. Bakın rengimiz burada yazıyor. Bu bizim tüzüğümüz, bunun dışında hiçbir 

şey yapamazsınız. Ha bu tüzüğü değiştirirseniz, ondan sonra oraya yok efendim, şöyle rengi, 

böyle rengi koyarsınız, o zaman yaparsınız. Ama bu tüzükte rengin ikinci maddedir. İkinci 

maddesi, rengin sarı kırmızı yazdığı müddetçe, siz bunu yapamazsınız, yaptığınız takdirde tüzük 

ihlaline girer. Bu kadar net. 

Sarı kırmızı ile ilgili renklerle ilgili söyleyeceklerim bu kadar. Şimdi değerli Galatasaraylılar, 

bundan yanılmıyorsam birkaç Divan toplantısı öncesinde, Sayın Ayhan Özmızrak bir şey söyledi. 

Bence çok önemli bir konuya değindi. O değindiği konu da, rahmetli Kemal Onar’ın kitabı ile 

ilgiliydi. Rahmetli Kemal Onar’ın kitabını okumayı herkese tavsiye ederim. Hakikaten 

Galatasaraylılık nedir, Galatasaray’da etik değerler nedir? Galatasaray’da neler yapılır, neler 

yapılmaz? Galatasaray da şu tüzükte veyahut da etik değerlerde yazmayan şeyleri de orada 

görmeniz ve bundan önce de Galatasaray tarihinde neler yaşanmışı okumanız mümkün 

olacaktır. Bunu okuduğunuz takdirde bugün yapılan birtakım karşılıklı münakaşaların, şunların, 

bunların da pek olmayacağını düşünüyorum. Onun için bunu söyledim. Rahmetli Kemal ağabey, 

benim için çok önemli bir rol modeldi. Kendisini örnek aldım. Kendisinin bana çok büyük katkıları 
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oldu ve bu kulüpte eğer bir şeyler yaptımsa, bir yerlere geldimse, yönetimlerde, şuralarda, 

buralarda bulunmuşsam bunun Kemal ağabeyin katkısı çok büyüktür. Ruhu şad olsun. 

Şimdi değerli Galatasaraylılar, etik, etik, Sayın Başkan da dedi, çıkan bazı hatipler de söylediler, 

etik. Galatasaray’ın etik değerleri, bugün yanıma almayı unutmuşum ama bir kitapçık vardır, 

orada yazar zaten. Bunları okuduğunuz takdirde uyguladığınız takdirde, etikle ilgili hiçbir sorun 

yaşanmaz. Şimdi biraz önceki konuşmacıların söylediği şu meşhur tüzük tadili ile ilgili ben bir 

şeyler söyleyeyim. 

Şimdi Sayın Divan Başkanımız demişti ki, Şubat ayında bir toplantı yapılacak, bir istişare 

toplantısı yapılacak, o yapılamadı, o veyahut da bu nedenle. Ama bundan sonra yapılacak mı, 

yapılmayacak mı? Onu da bilmiyoruz. Eğer kendisi bize bu toplantının sonunda bunu açıklarsa 

memnun oluruz, hiç değilse beklentimiz kalmaz eğer yapılmayacaksa.  

Tüzüğü ben hep buradan belli maddelerini değiştiremezsiniz dedim. Aynı iddiamı devam 

ettiriyorum, değiştiremezsiniz, istediğiniz kadar komite toplayın, şunu yapın, bunu yapın 

değiştiremezsiniz. Çünkü bir grup var. Bu grup bu tüzüğün o maddesinin değiştirilmesini 

istemiyor. Bu grubun yönetici kadroları diyeyim, veyahut da üst kadroları diyeyim, 20, 25 kişi. 

Fakat bütün Galatasaray’a maalesef ve maalesef birtakım şeyleri dikte ettiriyorlar. Bunu daha 

öncelerde de söyledim, bugün de tekrar ediyorum. 

Şimdi Florya, Florya’da niye ihaleler ertelendi? Bunu hiçbir açıklama olmadı, yönetim tarafından. 

Belki bu mikrofonlardan yapamıyorlardır, böyle bir şey olabilir ama hiç değilse, nasıl bize bir sürü 

bilgilendirme işte e-mailleri gönderiyorsunuz, şunu yapıyorsunuz, bunu yapıyorsunuz, bu üyeleri 

bilgilendirin. Yani bu ihalelerin bana göre ertelenmesinin farklı sebepleri var. Biz ihaleye 

çıkamıyoruz diye düşünüyorum. Yanılıyor olabilirim ama siz bizleri bilgilendirirseniz o zaman 

anlarız, nedir, ne değildiri. 

Değerli Galatasaraylılar, sadece benim değil, tahmin ediyorum birçok üyemizin bir kırmızı çizgisi 

var. O da burası spor kulübü, bizim ne politika ile, ne dinle, ne şununla, bununla bir alakamız 

yok. Ancak beni çok rahatsız eden bir gelişmeyi sizlerle, gördüğüm gelişmeyi sizlerle paylaşmak 

istiyorum. Her nedense, bizim stadımızda ve bizim maçlarımızda tekbirler çekiliyor, ya tekbir 

diye bağırıyor birisi, tekbirler çekiliyor. Ondan sonra birtakım afişler statlara asılıyor, onun 

dışında, bir de bakıyorum, benim futbol takımım, diyanet vakfı pankartı ile çıkıyor. Ya, bunlar 

olmaz. Din konusu.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın konuşmacı, yalnız o pankartlar, (bir dakika lütfen, Başkanım sözümü kesmeyin.) o pankart 

konusu, kulübün uhdesinde olan bir olay değil. Federasyondan gelen bir olay. 

 

Ayhan Yeğinsu 

Tamam. Bunu, bunu yönetim düzeltir. Sayın Başkan, lütfen sözümü kesmeyin. Bunu, bunu, 

yönetim çıkar izah eder.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



39 
 

Bir de Galatasaray’ın baştan girdiniz, siyaset üstü tavrını, o yüzden hiç bence bu konuya girmeye 

gerek yok. Galatasaray siyaset üstüdür. (O pankartı kabul etmezsek ne olur Başkan, ne zararı 

var?) düzenleyici otorite ile onun belli bir şeyi vardır, onu Yönetim Kurulu açıklar. 

 

Ayhan Yeğinsu 

Sayın Başkanım, bakın ben de onu söylüyorum. Bırakın Yönetim Kurulu yapsın bu açıklamayı, siz 

niye yapıyorsunuz?  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Hayır o genel bir kural.  

 

Ayhan Yeğinsu 

Genel bir kural olabilir, Yönetim Kurulu izah eder neyin ne olduğunu?  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yani lafın tamamı.  

 

Ayhan Yeğinsu 

Peki, bu stada asılan veyahut da basket maçlarındaki tekbirler, şunlar, bunlar da şeyin nedeniyle 

mi oluyor? Federasyonlar nedeniyle mi? Yapmayın Allah aşkınıza. Bu kırmızı çizgi. Bu kadar net. 

Bu kadar net. Biz istiklâl harbinde, şehitler vermişiz, okulumuz mezun verememiş, nasıl bir 

şeydir, kalkıyoruz da biz maçlarda böyle şeyler yapıyoruz. Bu tamamıyla, yönetimde, yönetimde 

seyircilerle ilgili kimse Yönetim Kurulu üyesi, onun hatasından kaynaklanan bir şeydir. O 

arkadaşa, şu anda bunun kabul edilmeyeceğini söylüyorum. Edemeyiz biz Galatasaray Spor 

Kulübü üyeleri olarak böyle bir şeyi, gerekli tedbirleri Sayın Başkanım, Dursun Başkanım, lütfen 

alınız. 

Geçen toplantıda söyledim, 17 tane başlık var dedim. Tabii bunların hepsini bir toplantıda 

söylemek mümkün değil. O günden bugüne de 22 başlık olmuş. Son sözüm de bu Fenerbahçe 

ile yaşanan olaylarla ilgili. E, artık yani, bu federasyona ve Fenerbahçe yönetimine yapılması 

gereken şeyleri de bugün olmasa dahi, bundan sonra yapılması gerektiği kanaatindeyim. Lütfen 

yönetimden rica ediyorum ne yapılması gerekiyorsa, lütfen yapınız. Daha fazla zamanınızı 

almayacağım, teşekkür ediyorum beni dinlediğiniz için. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Evet, ikinci etap konuşmasında unuttuğum, atladığım kimse var mı acaba? Ben olmadığını 

görüyorum. Sayın Murat Turgut. Daha sonradan konuşma talebinde bulunmuştu. Görmüştüm 

ama herhalde dışarıya çıktı. Bu arada bir benim bir slayt vardı, Divan Kurulu çalışma takvimi diye.  

Sayın Murat Turgut konuşma talebiniz devam ediyorsa, buyurun. O kalsın şimdilik. 

 

Murat Turgut 

Öncelikle herkesten özür dilerim geciktiğim için, Sayın Divan Başkanım, değerli Divan heyeti, 

kulüp Başkanım, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, öncelikle söze şöyle başlamak istiyorum. 
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Maalesef gelirken yolda takip ettim Divanı, değerli bir büyüğüm ile diğer bir büyüğüm arasında 

geçen diyalogları, durumları izledim ve kendi adıma çok, çok üzüldüğümü belirtmek isterim. 

Yaklaşık 40 senedir camianın içinde bir birey olarak böyle bir durumu seyretmek, görmek kendi 

adıma üzüntü vericiydi. Önce bunu söylemek isterim. Ardından bugün Yönetim Kurulu üyemiz 

Sayın Ece hanımın doğum günü, kendisini kutlarım, doğum gününden dolayı. Sonra söze 

başlamak istiyorum. Muhtemelen benden evvel söylenmiştir ama ben yine yineleyeyim. İşte 

karşıya geçiyoruz, iş icabı dönüyoruz. Galatasaray’a ait bir binada, bir başka kulübün, rakibimizin 

sporcusunu görmek ki, milli takım sporcumuz, kaptanımız, orası ayrı. Sembol bir oyuncumuzdur 

ama ben bir başka spor kulübünün, önümüzdeki sene spor markasını görmekten son derece 

rahatsız olduğumu belirtmek istiyorum. Tabii bununla ilgili konuşmuşlardır ama ben tekrar 

yinelemiş olacağım belki de, bununla ilgili hatta şu an ülkemizdeki karışıklıkta da İBB 

dosyalarında, davalarında bununla ilgili birçok firma isimleri de geçiyor, adlar da geçiyor. Ben 

hangi firmanın olduğunu, niye verildiğini, neden orada olduğunu, gerekirse bedeli ne ise oradan 

bu reklamın kaldırılmasını isterim, kendi adıma. Çünkü aynısı bizim takım kaptanımızın reklamı 

olduğu bir durumda karşı kulübün binasında sanırım bunu rakibimiz de kabul etmez, öyle 

düşünüyorum. Efendim. Peki, ben sadece kişisel talebimi ilettim. Teşekkür ederim. Bugün çok 

önemli bir erkek voleybol maçımız var. En son 39 sene evvel, kendimin de içinde bulunduğu Ali 

Sami Yen stadında tur attığımız, 3 sene üst üste şampiyon olduğumuz voleybol takımımızın 

bugün çok önemli bir maçı var. Çok heyecan verici ve gurur verici, tüm kalbimle başarılar 

diliyorum ki, 39 sene sonra inşallah bir voleybol erkek branşında umarım şampiyon oluruz. 

Burada emeği geçenlere teşekkür ederim. Keza en son 10 sene evvel bir voleybol, Fenerbahçe 

ile oynadığımız bir final maçımız vardı, ilk kez bu seviyede bir heyecanla maç izledim. Orada da 

elinden geleni yapan kız takımımıza da çok gurur duyuyorum. Kendilerini de tebrik ediyorum, 

emeği geçenleri de aynı şekilde. Son olarak, çok önemli olduğunu düşündüğüm, kendimin de 

içinde bulunduğu bir durumu anlatmak istiyorum, burada. 

Yaklaşık 2 sene evvel kulübümde görev aldım, görev aldıktan yaklaşık 2 ay sonra, gördüm ki 

bambaşka şeyler var. Bunu külümüzün değerli bir büyüğüyle paylaştım ilk, ardından ilgili 

Yönetim Kurulu üyesi ile paylaştım. Anlattım, durumun ne kadar vahim ve kötü olduğunu, 

kendisi de burada olsaydı, söylerdi herhalde. Cevap verirdi, bana kendisi, Galatasaray dinamiği 

bu dedi. Benim için tek dinamik vardır, Galatasaray’ın gerçek anlamda menfaati, Galatasaray’ın 

menfaati, kişilerin değil. Bunu anlattım kendisine. Bunun yerine bambaşka şeyler oldu, 

bambaşka ve daha sonra bunları araştırınca, eski bir Yönetim Kurulu üyesinin olduğunu da fark 

ettim. Kendileri de biliyor burada birçok Yönetim Kurulu üyemiz de bunu tahminimce biliyorlar. 

Ya da üyelerden de bilen vardır. Bununla ilgili ben çok ciddi bir araştırma ve beraberinde de bir 

rapor sundum, maalesef bir sene boyunca, raporla hiçbir ilgilenilmedi. Tekrar bir rapor verdim. 

Raporda her şey yazılı, detaylı, burada detaylara, isimlere girmeyeceğim. Hani, yapı yapı diyoruz 

ya, asıl yapı Galatasaray’ın içinde. Yani çeşitli alanlarında ve benim yaşadığım bölümdeki yapı, 

maalesef ve ben bunu üyelere veya ilgili kişilere anlattığımda bana verdikleri cevap çok daha 

enteresan, sen niye bu işe çomak soktun? Tam tersine, doğrunun yanında olmak ya da 

Galatasaray’ı korumak varken, kötü olan ben oldum ve beraberinde de, beraberinde de ben 

Galatasaray’a değer katmayacak bir şeyin içerisinde zaten kendim de olmam. Zaten olmamam 

için elinden geleni yaptı, kulüp. O ayrı. Anlatmama rağmen, ben bu işin davacısı, takipçisi 
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olacağım. Ben dediğim gibi 3 yere de bununla ilgili dilekçemi sundum, detaylı bir şekilde ve 

emsal aynı işi yapan diğer kulüpleri de takip edebilirsiniz. Nasıl yaptıklarını? Bizim ne yaptığımızı. 

Bizim nasıl yönettiğimizi veya yönetemediğimizi, kimin yönettiğini, çok net anlayabilirsiniz. 

Maalesef kulübümüzde o yapı dediğimiz şey var. Yani ben söylüyorum var. Ve bana söylenen ne 

kadar kötü bir cümle, yineliyorum. Galatasaray dinamikleri. Nedir Galatasaray dinamikleri? 

Benim için aile, eşittir Galatasaray. Ve düşünün ki burada önemli olan ben değilim, Murat Turgut 

değil. Kim olursa o yapının içerisinde barınmayacak bir yapı bu. Bana verilen cevap burada 

Yönetim Kurulu da, cevap yok. Çok şaşırıyorum. Takipçisi olacağımı da söylüyorum. Maalesef. 

Bu ben değil olay, bu buradaki, buradaki arka plandaki, perdenin arkasındaki kişi, ben buradayım 

ama kendisini göremiyorum. Çıksın karşıma söylesin. Ve Başkanıma da ulaşmaya çalıştım bu 

konuda, görüşemedik kendisiyle. Efendim. Dolayısıyla bu kulübümüz içerisinde, çeşitli 

zamanlarda, çeşitli alanlarda maalesef var. Dediğim gibi bu kişisel bir şey değil, şu an takip 

ediyorum. Aynı şekilde devam ediyor. Üzücü. Yani bizler bu kulübün birer üyeleri olarak, sadece 

tabii ki futbol takımımız çok önemli, lokomotif, ama diğer branşlarımız, diğer aktivitelerimiz, 

diğer elementlerimiz, iş yapılarımızın da değeri Galatasaray için önemli. Beni dinlediğiniz için 

teşekkür ederim. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Murat Turgut’a teşekkürler. Anladığım kadarıyla, Denetim Kurulu ve disiplin, denetim 

kurulunda mı? 

 

Murat Turgut 

Bu arada benim önerim hep söylüyorum, Denetim Kurulu bağımsız olmalı. Yani kulübün 

yönetimi altındaki denetimin işlevsiz olduğunu her zaman söylüyorum. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Kesin. Kuvvetler ayrılığı prensibi, evvelemir zaten tüzükte yapılması gereken birinci değişiklik 

odur yani.  

 

Murat Turgut 

Bence en önemli değişiklik bu. Bakın Denetim Kurulu, insanları da tanıyorum. Bir kere benimle 

görüşmediler. Yani bilardo topu gibi, yazık, çok yazık. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki. Sayın Murat Turgut bu ikinci etaptaki son konuşmacımızdı. Yönetim Kurulundan bir katkı 

olacak mı acaba? Pardon. Sayın Edip Gürman’ı unuttum. Geçen toplantıda konuşma talebi vardı, 

ama bugüne atmıştık, şey yapmıştık, toplantının uzaması nedeniyle. Buyurun. 

 

Edip Gürman 

Sayın Başkan, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın Divan Başkanım ve sevgili Galatasaraylı 

büyüklerim, kardeşlerim, dostlarımız, buraya ben babamın rahmetli, en sağda Metin Oktay’ın 

yanında bulunan kişi, büyük Erol, kendisi Galatasaray’da 3 sene futbol oynuyor, o 3 senenin 2 
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sinde, ilk şampiyon olan kadroda bulunuyor. Fakat Divan üyesi olmasına rağmen, 8 yıl 

Galatasaraylı sporcular derneği yardımlaşma genel sekreteri olmasına rağmen, hiçbir zaman 

Divan toplantısında bir konuşma yapmadı. Onu temsilen, hem Metin Oktay’ı, hem Turgay Şeren 

gibi değerlerimizi burada benimle beraber onun ruhunu yaşatmak adına getirdim. Sizlerden ilk 

başta bunun için anlayışınıza sığınıyorum. 

Bugün buraya gelme sebebim yaklaşık 22 senedir, (biraz daha yaklaşabilir misiniz, 

duyulmuyormuş?) (Resim görünmüyor) Resim mi görünmüyor? Orada düşer diye düşünüyorum 

ama burada tutmak zor. Böyle. Herkes görmüştür herhalde, şu anda. Müsaadenizle konuşmama 

devam etmek istiyorum. Dediğim gibi, 22, 23 senelik bir sürecin sonucunda buradayım. Bugüne 

kadar hiçbir zaman kendimi ön plana atıp veya yaptığım çalışmalarla ilgili Galatasaray’da 

hizmette ben değil, biz olarak düşündüğüm için, kendimi ön plana çıkarmak ve bundan kendime 

bir yarar sağlama şeyinde değildim. Ben hayatımı Galatasaray’a adamış, sıradan bir neferim. 

Fakat rahmetli Başkanımız Sayın Canaydın döneminde ben kendisiyle bir konuşma yaptım, 

zannedersem çok tarihi bir konuşmaydı, çünkü Galatasaray’ın o dönemde finansal yönden, mali 

yönden çok büyük sorunları vardı. Eski açık tribününün yeniden inşası sürecinde, orada şeref 

tribününe elinde bir sandviç tarzı bir şeyle yemek yiyordu, ben de kendisinden rica ettim, 

konuşabilir miyiz diye, sağ olsun kabul etti. Dedim ki, Başkanım, siz dedim şimdi kara kara 

düşünüyorsunuz, mali konularda, Galatasaray’ın yetersiz olduğu bazı kişilere endeksli olarak bir 

mali yapının, sirkülasyon için, nakit avansı için gerekli parayı bulması, için bazı isimlerden bu 

parayı almanız gerekiyor. İşte şimdi adlarını vermeme gerek yok. Hepimizin tanıdığı, eski Başkan 

da olan bu değerli insanlar, fakat dedim, bu parayı sonra tekrar iade edeceksiniz, bu bir 

sirkülasyon, nakit avans, nakit dönmesi, nakitin Galatasaray’a gelmesi için, hep bir borç 

girdabında Galatasaray hayatını idame ettirmeye çalışacak. Ben sizden bir şey rica ediyorum 

dedim. Galatasaray’ın içinde bulunduğu çaresizliği veya çözümsüzlüğü Başkanıma şöyle ifade 

ettim. Dedim ki, siz Galatasaray’ın yüzüsünüz. Galatasaray’ın yüzü, Başkan olarak nereye 

bakarsa, Galatasaray oraya bakmak durumunda. Şu anda dedim, Galatasaray siz şimdi o 

insanlardan, işte gelecek 4, 5 kişinin mali desteğine muhtaç durumdayız. Ama sırtımızı 

döndüğümüz, şu anda bakamadığımız, arkamızda dedim 50 bin dönüm arazimiz var. O 50 bin 

dönüm arazi de, Galatasaray taraftarı, Galatasaraylılar. Bu Galatasaraylılara dedim, bir yatırım 

yaparsak, bunlarla ilgili aidiyet duygusunu geliştirirsek, bugün atıl duran o tarladan, ektiğimiz 

tohumların neticesini fazlasıyla alacağız. Bir devlet düşünün ki, toprağında yaşayan insanlara 

diyor ki, gelin bana vergi verin, yani kombine alın, gelin bana askerlik yapın, gelin tezahürat 

yapın, gelin bana yol, su, elektrik parası verin. İşte dergi alın, abone olun, forma alın filan, ama 

ben size kimlik vermeyeceğim. Bendensiniz ama ihtiyaç halinde, dedim ki Başkanım bu dünyada, 

biz böyle bir sistemin yaşama şansı yok. Aynı şekilde bu sorunlar devam edecek, yeter ki, biz 

dedim aramızdaki bu duvarları, görünmeyen duvarları kıralım, Galatasaray’ı yeniden inşa 

edelim. Rönesans mektubu tarzında bir konuşma başladı kendisiyle ve dedim ki, bunun artık Ali 

Sami Yen ve arkadaşlarının kurduğu efsane insanların kurduğu bu kulüp, eskiden bir tekne vardı, 

bu tekne, A noktasından B noktasına bir kayıkla gidebiliyordu, Ali Sami bey yorulduğu zaman bu 

küreği çekmeye, Refik Cevdet çekiyordu, öbürü yorulduğu zaman Emin Bülent ağabeyimiz 

çekiyordu, fakat Galatasaray artık 2000 li yıllarda endüstriyel futbolun bu kadar geliştiği bir 

dönemde, bir kayıkla değil, bir transatlantikle Galatasaray’ın okyanuslara açıldığı bir dönemde, 
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çok daha ciddi, çok daha profesyonel, kaptandan efendime söyleyeyim, radar sistemine kadar, 

bir de rakip transatlantik ve kruvazörlerle yarıştığımız bir dönemde, bizim o kayık anlayışı, 

amatör anlayışın üzerinde bir sisteme geçmemiz lazım. Bunun Galatasaray’a entegre olması 

lazım, kişilerden bağımsız Galatasaray’ın yeniden yapılanması lazım. Dedim. O sırada Başkan 

sözümü kesti, Edip dedi, anlaşıldı senin işin dedi uzun, evet dedim Başkanım, bana dedi bunu 

rapor et. Emredersiniz dedim. O zamanki işte internet çok ağır işlediği dönemlerde, 30 sayfalık 

bir rapor hazırladım. O dönemki Alpaslan kardeşim de, ufak olsa bir katkısı oldu, sonra bunu 

Başkana sunduk, Başkan beni çağırttı. Dedi ki buraya dedi, Galatasaray taraftarı diye yazmışsın 

dedi, o içerikte, bunu dedi baştan dedi paraf ediyorsun, Galatasaraylılar diye şey yapacaksın 

dedi, emredersiniz Başkanım dedim ve o içeriği sunduktan sonra, bekledim. Cevap bekledim. 

Cevap şöyle oldu, dediler ki bu çok uzun. Bunu kısalt. Ne yapabilirim? Özetini getir. Peki dedim, 

özetini getireyim, bunun içinde Galatasaray TV’nin kurulmasından, Galatasaray’ın birazdan 

bahsedeceğim, birçok hayati konusunda çalışma konusuna, projeler konusunda başlıklar var ve 

o konuları ben özetlemem gerekiyordu. Yani bu yapıyı nasıl entegre edeceğiz, nasıl Galatasaray’ı 

daha bu çağın gereklerine uygun proaktif bir şekilde hareket etmesini sağlayacağız. Burada brain 

storm gerekiyor, insan kaynaklarını çok iyi yönetmemiz gerekiyor. Galatasaray’ın elindeki en 

büyük aset ne, Florya, ne Riva, Galatasaray’ın üyeleri, Galatasaray’ın insani, insan kaynakları, 

yani bu şu anda dünyada belki ya ilk sıradadır yada açık ara öndedir, ben bunun için herhalde 

bir araştırma yapmaya bile gerek görmüyorum. 

Ama bu skor, şey sonuç anlamında baktığımız zaman, tekrar bir sayfayı, bu dediler icra kuruluna 

girecek, kim okuyacak, 15 dakikamız var dendi, 3 sayfa, yani elma yeşildir, faydalıdır, sadece bu 

anlamda kısaltacağız. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Edip Gürman, yaklaşık bir 3 saat 45 dakikaya şey yapan bir konuşma, son konuşmacı olmak 

da istediniz biliyorum. Fakat şey anlaşılmıyor, bir toparlarsanız.  

 

Edip Gürman 

Şimdi birazdan bahsedeceğim, şu arkada gördüğünüz, Galatasaray’ın alttaki önceden, 100 yıl 

sürece kullandığımız, sarı ve kırmızı, Galatasaray store açıldığı dönemde, her türlü franchising 

firmalarının yolladığı bin bir çeşit, sarı, bin bir çeşit kırmızı vardı ve kaotik bir ortamla karşılaştık, 

hiçbir renkte birbirine uyum, Fenerbahçe’nin kullandığı sarı, limon sarısı, çingene pembesi, 

bayrak kırmızı gibi renkler vardı. Bir renk cümbüşü içindeydi, dedim ki, Galatasaray’ın bir rengi 

var, bu da benim değil, Sayın ölümsüz kurucumuz Ali Sami Yen’in tarif ettiği, vişneye çalan 

koyuca bir kırmızı, turuncudan izler taşıyan, tok bir sarı. Lütfen dedim Galatasaray’ı, orijinal ve 

asıl ve asil renklerine geri döndürelim. Bu konuyla ilgili olarak o zamanki pazarlama, yönetim 

kuruluna, Sayın Başkanımıza, değerli bu konudaki Yönetim Kurulu üyeleriyle istişare yaptık ve 

Başkanımız Sayın Canaydın, o dönem bununla ilgili bir komisyon kurdu, Galatasaray bu renk 

pantonesini, renk kodlarını tekrar gündeme getirerek, 100’üncü yılımızda orijinal rengimize 

döndük. Ve bir standart haline getirdik, bir markanın olmazsa olmazı standarttır. Galatasaray’ın 

en önemli aseti, renklerinden bağımsız olması mümkün değil ve onun bir standart haline 

gelmesi, bütün ürünlerde bunun kullanılmaya başlaması, bu şekilde olmuştur. 
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Şimdi ikinci şeye geçersek, burada Metin Oktay forması, biraz evvel gösterdim, burada çubuklu 

forma olarak gözüküyor, babamın da üstünde ama gerçek anlamda Galatasaray’ın kutsal 

forması, parçalı formadır. Ve o dönemde bir Sivas maçında, bu bedava dağıtıldı. Nasıl oldu? 

Galatasaray az evvel bahsedilen firmalar gibi, insanların arkada X yaptığı, böyle silmek istediği, 

rakip takımın reklam verdiği, aldığı firmanın şeyi, sırtımızda duruyordu, önde de hoşumuza 

gitmeyen başka bir reklam vardı ve herkes buna karşı çıkıyordu, fiyatlar da işte o zamanın, 400 

lira, 500 lira fiyat aralığında, Galatasaraylı gençler, çocuklar, hem bunu giymek istemiyorlardı, 

hem de babalar çocuklarına bu fiyatlarda bir Galatasaray forması alamıyordu. Ben de dedim ki, 

lütfen dedim, Galatasaray deyince aklıma Metin Oktay geliyor. Metin Oktay’ın temsil ettiği o 

sade parçalı forma, burada retro arma arkada 10 veya 9 numara, lütfen dedim bunu hayata 

geçirin. Satmaz dediler. Sivas maçında, hani ben buna bir baskı yaptım, dedim ki böyle böyle 

satmazsa bunun sorumlusu benim. Galatasaray Kulübü, bu sponsor olan formamıza sponsor 

olan firmaların buna karşı çıkacağını söyledi. Ben de dedim ki o zaman tişört şeklinde yapalım. 

Tişört şeklinde, 24, 25 liralarda, yani bir Galatasaraylının, babanın veya annenin gidip çocuğuna 

veya kardeşine, kime istiyorsa, alabileceği fiyat aralığında bir forma üretildi ve şu anda 

Türkiye'nin en çok satan ürünü. Bunu bir ara şeyden kaldırdılar, sonra tekrar konuştuk, ikinci kez 

çıkması için yine ben bu konuda talep olduğunu, lütfen bu formayı piyasadan çekmeyin dedim, 

şu anda da hâlâ zannedersem açık ara yine bir numaralı ürünümüz. Gelelim diğer, UEFA ve süper 

kupa, biz, ben Kopenhag’da Allah kısmet etti, dağ başını marşını başlatma şerefine nail olan bir 

insan olarak, fakat sahada kazandığımızı, masada göremeyince şaşırdım, neden dedim biz bunu 

kullanamıyoruz. O zamanki mega store vardı, mega storedaki arkadaşın sahibine ve ortağına 

gittim konuştum, birebir UEFA ve süper kupaların maketlerinin yapılmasını rica ettim. Ondan 

sonra başka bir firma da bunun ne derler, anahtarlık ve benzeri ürünlerini çıkarttı. Şimdi size ilk 

önce burada bir projemi anlatmak istiyorum. Bu UEFA ve süper kupayı biliyorsunuz 2000 yılında 

aldık, 2000 yılı, bizim yani biz dünyamızın tarihsel kronolojik olarak, düzenleme ve her türlü ifade 

noktasında en önemli yıl diye şey yapıldı, milenyum yılı. Yani milenyum yılı, birinci milenyumda 

savaşlar vardı. Ordular vardı, bayraklar vardı, askerler vardı. İkinci milenyumda, yine top, kale, 

futbolcular var. Fakat bu sefer modern çağın, savaş demek istemiyorum ama, modern çağın 

birbiri ile karşılaşması diyeyim, bunun neticesini ikinci milenyumda Galatasaray var. Bütün 

rakiplerine hiçbirinden bir mağlubiyet almadan, mağlup olmadan UEFA kupasını alan ilk 

milenyum takımı, Galatasaray. Şimdi siz elinizdekini kafanıza koyarsanız taç olur, yere koyarsanız 

çöp olur. Şu gördüğünüz UEFA kupası, dünyada alınan ilk milenyum kupasıdır. Aynı zamanda. 

Buna ait bir kupa geldi mi, gelmedi mi diye sorular oldu, bunu da biz araştırdık, müzemizde böyle 

bir kupa gözükmüyor, ama kendisi zaten UEFA kupası olarak verilirken, bu ikinci milenyumda 

kazanılan ilk Avrupa kupası. İkinci olay olarak, şunu söyleyeyim, şampiyonlar ligini Real Madrid 

kazanıyor, biz onlarla süper kupa maçına hakkımız var ve Real Madrid’de o zaman dahi olmayan 

o kupayı biz kazanıyoruz, süper kupa da bizim. Yani hem ilk, hem son milenyum şampiyonu 

Galatasaray. Biz bunun farkında değiliz gibi davranıyoruz. Ya, sevgili Galatasaraylılar, şu anda 

bütün Beckenbauer’in bu konuyla ilgili açıklaması var. Diyor ki, benim elimde bir tarih olsa, bir 

şey olarak, en çok istediğim tarih, Milenyum yılıdır diyor. Çünkü 1905, 1967, 1999 bunlar şey 

tarihler, ama Galatasaray’ın şu anda elinde bulundurduğu, müzede bulundurduğu iki tane kupa, 

birincisi ilk milenyum kupası. Diğeri de son milenyum kupası, 3 bin yılına kadar, o zaman hayatta 
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olup olmayacağımız belli olmayan bir süreye kadar, Galatasaray bu iki kupanın da sahibi. Bunun 

ne kadar önemli bir Galatasaray için, nasıl anlatayım, bir marka değerine katkı sağlayacağını 

herhalde, buradaki veya araştıran, araştırmak isteyen varsa, söylesin, bunun paha biçilmez bir 

değer olduğunu, yalnız bir kömür olmadığını, bir elmas olduğunu anlamamız lazım. Diğer farkı, 

milenyum kupası olması. Bunun üstüne maalesef hiçbir şekilde durulmadı. Lütfen diğer şeye 

bakalım. Bakın burada da yine bir formamız var. Bu formada ben rahmetli Sayın Ateş Ünal 

Erzen’le ve o zamanki pazarlama Yönetim Kurulundaki üyelerle görüşüyordum. Edip git dedi, 

ben bunu anlattım, dedim biz bu formaları niye kullanamıyoruz? Fenerbahçe 3 yıldızı aldı. Biz 

de 3 yıldız daha önce almıştık, dediler ki, çayda, dem, askerde kıdem, herkes kıdemini bilecek. 3 

yıldız, onlar da 3 yıldız, biz de 3 yıldız, Fenerbahçe rekor sayıda satışa gidiyordu. Galatasaray’ın 

o sene de şampiyon olmadığı için satışları durmuştu. Dedim ki, bakın bizim elimizde bir UEFA 

kupası, bir tane de süper kupa var. Bunları dedim ay olarak, yıldız olarak, şey olarak 

değerlendirin.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Formayı gösterebilir miyiz, Galatasaray TV rejisi. Şu anda gözüküyor mu forma yayında. Peki. 

 

Edip Gürman 

Bu yıldızların, Real Madrid’te, Barselona’da, İspanya ligi şampiyonu olduğu için değer 

kazanmadığı, onlar Avrupa şampiyonu olduğu için bir dünya markası olduğunu anlattım. Bunu 

biz niye dedim şeyde kullanmıyoruz? Sayın Ali Dürüst o zaman İkinci Başkanımızdı galiba, dedi 

ki, NTV bir kanala işte röportaj veriyor, aşağıda, çadırda konuş. Gittim kendisiyle 5 dakika 

içerisinde bir konuşma yaptık. Dedim biz bunu niye kullanamıyoruz? Niye biz logoları, formamıza 

işleyemiyoruz? Logo parası isteniyor dediler. Dedim ne kadar bir meblağ. Şimdi tam 

hatırlamıyorum, yalan olmasın ama, gerçekten komik bir rakam, ben elimi cebime attım, 

bozuklukları araştırıyormuş gibi, ayıptır söylemesi, Başkanım dedim, ben o zaman dedim 

arkadaşlarla bir araya geleyim de, Türkiye'nin gelmiş geçmiş en büyük başarısını biz dedim 

formamıza işleyecek parayı dedim şeye yatıralım, anladım dedi ve konuyu o zamanki Mehmet 

Şenol’a aktarmışlar, Mehmet Şenol beni çağırdı, eski Galatasaray dergisi yönetmeni, başındaki 

isim, Edip dedi, nasıl olmuş dedi? UEFA ve süper kupa kolların yan tarafında duruyordu, dedim 

ki, eğer dedim saklamak istiyorsanız, daha farklı yöntemler de yapabiliriz. Niye dedim biz bunu 

ortaya koymuyoruz? Ortada durmuyor ve şu anda o gördüğünüz forma, koleksiyon forması oldu. 

Galatasaray satışları patladı, Fenerbahçe’nin satışları, hürriyet gazetesinde, forma savaşları diye 

çıktı. Galatasaray’a şampiyon olmadığı halde, hem gelir kazandırdı, hem karşı taraftaki 

insanların bu konuda artık konuşma yetisini veya başarıyla ilgili yapmak istediği algıyı yok etti. 

Devam edebilir miyiz? 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Yalnız toparlayın, çünkü, salon neredeyse boşaldı. 

 

Edip Gürman 
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Yani şimdi anlatacağım çok önemli bazı şeyler var. Bakın gördüğünüz, buradaki dergide, arman 

için, forman için, bu Galatasaray’ın 100’üncü yıl forması, bunlar da başarılı. Ben bu derginin de 

abone koordinatörüydüm. Ayrıldıktan sonra, dışarıdan üret dedikleri için bakın ben bunları 

yaptım. Sayın Canaydın, Sayın Başkanımıza rahmetli, ben devamlı ürettim, üretmeye çalıştım. 

Ve bununla ilgili, devam edebilirsek, bakın bu gördüğünüz, kalp bayrak projesi, en çok konuşulan 

bu, buna uyarlanan bir proje, o dönem. Hâlâ çok konuşulur, bu Ergun kardeşimin, sevgili Ergun’a 

ithafen yaptığı, benim kalp bayrak projem. Devam edelim lütfen. Şimdi albümlere geliyoruz, 

stada girerken duyduğunuz, gerçekleri tarih yazar albümü. Fenerbahçeli bir yapımcının 

şirketinde benim kefil olmam vasıtasıyla ve Sayın Suat Ateşdağlı’nın bana bu yetkiyi ve 

Galatasaray kulübünün verdiği yetkiyle bunun danışmanlığını yaptım, o albüm Türkiye'de en çok 

satan ve 22 senedir şu anda statta, salonda her yerde duyduğunuz şarkıları, ilk defa bir tribün 

şarkılarının albüme girdiği albümdü. Devam edelim lütfen orada. Bu gördüğünüz, çıldırın albümü 

keza aynı şekilde, Sayın Yiğit Şardan’ın kardeşi, Kayıhan Şardan’ın şey yaptığı, onu aldık, revize 

ettik, aynı albüm içerisinde hem danışmanlığı hem söz yazarlığı bana ait, devam edelim lütfen. 

Evet bu gerçekleri tarih yazar albümü. Devam edelim. Bu 100 üncü yıl albümü, devam edelim. 

Bunlar da aynı şekilde, en sonunda Grip’e bir danışmanlık yaptım, o çok da şey değil. 

Şimdi gelelim, diğer konuya.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Başka bir konu açmasanız bence salonda kimse kalmadı. Çok özetle.  

 

Edip Gürman 

Çok az kaldı. Çok az kaldı. Galatasaray ilklerin ve enlerin takımı. Şimdi bizim rahmetli Başkanımız 

Mustafa Cengiz döneminde, pandemi dönemine de denk geliyordu. Uzaya giden bir Mars’a 

giden bir araç vardı. Bu Mars’a giden araç için 5 milyon kişi, kendi isimlerini, kendi yakınlarını 

veya buna bağlı işte sevdiklerinin ismini yolladı, dünyada herkesin en çok konuştuğu olayların 

başında geliyordu, o dönem. Ve ben orada 4 tane isim seçtim ve bu 4 isim, şu anda gördüğünüz, 

en başta Mustafa Kemal Atatürk, devam edelim. Galatasaray Spor Kulübü. Devam edelim. Ali 

Sami Yen, kurucumuz ve efsanemiz Metin Oktay. Bu 4 isim, resmi olarak, ben bunu Sayın Ömer 

Reşit Kükner Bey de ifade ettim, sosyal medya ekibindeydi. Kulübümüzde resmi olarak 

yayınlandı. Lütfen onu da bir yollayalım. Dünyada uzaya giden, resmi olarak uzaya giden ilk 

kulüp, Galatasaray oldu. İlk Başkan, Ali Sami Yen oldu. İlk efsane Metin Oktay oldu. Ve en 

önemlisi Mustafa Kemal Atatürk, ulu önderimiz, resmi olarak uzaya gitti ve uzaya ismi gitti ve 

bunun dijital biletlerini ben Galatasaray kulübüne verdim ve bu resmi şeyde açıklandı. Onu da 

arkadaş gösterirse, gelen Twitter’da beğeni sayısı, 249 bin. Şu anda Galatasaray’ın 300 yıl sonra, 

400 yıl sonra torunlarımızın torunları diyecek ki, Mars’a bir şey inmiş, araç inmiş, bundan bu 

kadar asır önce, içinden 4 isim çıkmış ve bu 4 isim de, Galatasaray ve Mustafa Kemal Atatürk’le 

ilgili. Evet. Teşekkür ederim. Şimdi. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan. 

Peki, emekleriniz için teşekkürler.  
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Edip Gürman 

Şimdi bunun Galatasaray’a fayda sağlaması için, hem müzemizde biletleri, Atatürk ismini ayrı 

tutuyorum, diğerlerini satış şeyi içerisinde kullanılmasını ve NASA’dan bununla ilgili okeyinin 

alınmasını rica edeceğim. Ve bunu dünyada uzaya giden ilk kulüp, resmi olarak olacak. Hâlâ şu 

anda elimizde bunun şeyi, gösterebilirsek, Twitter,  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ama daha fazla görsel koymayalım. Çünkü.  

 

Edip Gürman 

Twitter’da bunun yayınlandığı tarihle ilgili bir şey söylemek istiyorum. Biz şu anda bunun 

farkında değiliz, ne demek istediğimi daha yakından, şimdi rakamlarla anlayacaksınız. Peki. 

Galatasaray’ın resmi Twitter hesabından bu şeyi bulabilirsiniz. Şimdi ben bu çalışmaları yaptım 

ve Sayın Başkana benim daha birçok projem var, Yönetim Kuruluna. Bu projelerle ilgili lütfen 

dedim, bana dönüş yapın, ulaşmaya çalıştım, Galatasaray’da benim yaşadığım çok farklı 

sıkıntılar oldu, yuvam dağıldı, annem, babamı kaybettim. Bu sürecin ne olduğunu, nasıl 

olduğunu size anlatmak istemiyorum ama şunu söyleyeyim, en çok sevdiklerim, en çok sevdiğim 

yüzünden kaybetmiş bulunuyorum ve bu konuda gösterdiğim sadakat, liyakat, aidiyet ve 

karşılıksız sevdanın Galatasaray camiasından, Galatasaray sevdalılarından bir nasıl anlatacağımı 

bilemediğim bir geri dönüş bekledim. Bunun parasal değeri, yok. Bunun maddi değeri, yok. Bu 

sadece ihtiyaçlarımızın, hayatımızın idame ettirilmesi için gerekli, kulüp ve camia desteğinin 

olmasını ben Başkandan ve yönetim kurulundan, yani sorumlu kişilerden rica ettim, ben Sinei 

Millete döndüm. Bu kulübün karşılıksız ve armaya adanmış hayatlar olarak, yaşayan bir ferdi 

olarak, bu yaptığım çalışmaların devam etmesini istiyorum. Bu hafta bir torunum oldu. Benim 

çocuğum göremedi bu ailesini bir arada, benim torunumun ama bu şeyi yaşamaması için ben 

bugün geldim, bu konuşmayı yapıyorum. Detay vermek istemiyorum, bütün Başkanlarımı da, 

bütün Yönetim Kurullarının hepsine en büyük saygıyı gösterdim, hepsine hakkımı helal ettim. 

Hiçbir sorun yok, hiçbir sıkıntı yok. Yalnız bu konuda Galatasaray’ın gerçekten değerlerine sahip 

çıkmasını istiyorum. Eğer bu değerlere biz sahip çıkmazsak, başka yerlerden gelen veya başka 

kulübün fertleri gelip bize sahip çıkmayacak. Yani bu çalışmalar, bu beklentisiz ben gidip bir şey 

almadım, kontrat almadım, Başkanın sözü bizim için ferman kabul ettik, bu kabul ettiğimiz 

fermanı siz anlarsınız, ama başka insanlar anlamaz. Hukuki bir geçerliliği yok. Ama Galatasaray’ın 

gönlünde veya Galatasaray Başkanlarının sözü bizim için fermandır. Yanlış mıyım arkadaşlar? 

Yanlış mıyım?  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Ben hassasiyetinizi anlıyoruz, ama artık toparlayalım. Çünkü çok fazla ilgi de dağıldı, salonda da 

insan kalmadı. 

 

Edip Gürman 
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Evet, ben bu konuyu, işte dediğim gibi, yeni projelerle birlikte, Galatasaray’a dönüş yapacak, 

marka değerine çok büyük fayda getirecek, yeni projeler de var ve burada bazılarını size deklare 

etmek istedim. Tekrar sürçü lisan ettiysek affola. Herkese çok teşekkür ediyorum, hoşça kalın. 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Sayın Edip Gürman’a teşekkürler. Ben Denetim Kurulumuzdan Sayın Fabrizio Casaretto bir 

katkıda bulunacak. 

 

Denetim Kurulu Üyesi Fabrizio Casaretto 

Teşekkür ederim Sayın Divan Başkanım, Divan heyeti, Yönetim Kurulu üyeleri ve Sayın hazirun, 

biraz önce Sayın Murat Turgut’un yapmış olduğu konuşmaya bir ekleme yapmak isterim, ya da 

düzeltme. Kendisinin şikâyeti bize bir süre önce geldi, resmi kanaldan geldi, onu aldık o şekilde, 

yani genel sekreterlikten bize resmi olarak geldi ve o gündür üzerinde çalışıyoruz, çok detaylı bir 

çalışma. O yüzden biraz süre alabiliyor. Kendisi ile görüşülmediğine dair bir cümle sarf etti 

zannedersem, bizim beraber çalıştığımız profesyonellerimiz vardı, iç denetim, çok tecrübeli ve 

dün dahil kendisiyle daha önce birkaç kere görüştük. Daha da her zaman kapımız açıktır, her 

zaman da bekleriz. Titizlikle, fakat dosyasına devam ediyoruz. Bize ulaştığından beri. (Çalışırken 

yapılmadı, ilgili yönetici yaptırmadı, size de söyledim) 

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Karşılıklı konuşmayalım.  

 

Denetim Kurulu Üyesi Fabrizio Cassaretto 

Teşekkür ediyorum. Ve dediğim gibi, tekrar da kendisiyle görüşürüz. Bir ara da salonun 

arkasından bağımsız seçilmeli, bağımsız olmalı şeklinde bir cümleler sarf edildi, Denetim 

Kurulunun. Çok doğru bir cümledir, çok doğru ve arkasında duruyoruz, teşekkür ediyorum 

tekrar. Biz, ekibin bir kısmı yaklaşık 3 senedir görevdeyiz, yani ikinci dönemimiz bu. Ve daha ilk 

günden biz Denetim Kurulunun ayrı bir listede seçilmesinin gerektiğinin altını çizdik ve bu 

düşüncemizi her zaman dile getirdik, yine dile getiriyoruz. Fakat emin olabilirsiniz ki, o günden 

beri de kesinlikle gayet bağımsız bir şekilde çalışmalarımızı yaptığımızı tekrar altını çizmek 

isterim. Teşekkür ederim.  

 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 

Peki, Denetim Kurulumuzdan Sayın Fabrizio Casaretto’nun katkısına teşekkürler, Yönetim 

Kurulundan bir katkı olmadığını görüyorum.  

Saygıdeğer hazirun, saat 13.30 da başladığımız, Nisan ayı oturumumuzda, saat 17.35, 4 saat 5 

dakika süren Nisan ayı oturumunu kapatıyorum. Mayıs ayında görüşmek üzere hoşça kalınız. İyi 

ve sağlıklı günler diliyoruz. 
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Aykutalp Derkan (6833) 

Başkan 

 

 

 

 

 

 

Sonay Kale (9001) 

Başkan Yardımcısı 

Yalçın Kaya (6904) 

Başkan Yardımcısı 

 

 

 

 

 

 

 

Ali Tüzmen (8377) 

Yazman 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 

Yazman 

 

 


